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της εβδομάδας

Εκλογές προ των πυλών...

Α
νέκαθεν κατά τη διάρκεια των προεκλογικών περιόδων το πολι
τικό κλίμα δεν είναι ποτέ ήρεμο. Εκείνο που κυριαρχεί είναι τα 
πολλαπλά και βρώμικα χτυπήματα. Οι πολίτες γινόμαστε μάρτυ
ρες βιτριολικών υπονοούμενων, λεκτικών υπερβολών και συκοφαν

τικών επιθέσεων. Βλέπουμε δολοφονίες χαρακτήρων, ακόμη και 
απόπειρες πολιτικής εξόντωσης, του αντιπάλου, Δράστες είναι οι 
πολιτικοί αλλά και τα μέσα ενημέρωσης.
Βέβαια, μόλις κλείσουν οι κάλπες σπανίως δίνεται συνέχεια. Οι πε
ρισσότερες κατηγορίες ξεχνιούνται, γιατί αυτοί που τις εξαπο
λύουν δεν μπορούν να τις στηρίξουν με στοιχεία. Εξ' άλλου, ο 
στόχος επετεύχθη, η δουλειά έγινε. Στην επόμενη εκλογική αναμέ
τρηση θα επανέλθουν και πάλι και το πράγμα θα συνεχίζεται κατά 
αυτόν τον τρόπο.Όμως με αυτά και με εκείνα το πολιτικό κλίμα 
έχει δηλητηριαστεί τόσο πολύ, που έχουμε φτάσει στο σημείο να 
θεωρούμε ότι κάπως έτσι πρέπει λειτουργεί, κόπωε έτσι πρέπει 
να γίνονται οι αντιπαραθέσειε μεταξύ των κομμάτων, ότι κανό
νες δεν υπάρχουν, ότι επιτρέπεται κάθε μέσον, γιατί αυτά που 
μετράει είναι η νίκη στις εκλογές. Οπότε καλύτερα να είσαι νι
κητής και λερωμένος, παρά ηττημένος και με το φωτοστέφανο 
της ηθικής στην πολιτική σου κεφαλή...
Οφείλουμε βέβαια να παραδεχτούμε ότι αυτό δεν αποτελεί ελληνική 
πρωτοτυπία. Σε πολλές χώρες της Ευρώπης και με μεγαλύτερη, μά
λιστα, κοινοβουλευτική παράδοση από τη δική μας, συμβαίνουν 
πάνω κάτω τα ίδια. 0 πολιτικός αγώνας δεν διεξάγεται με το «σεις» 
και με το «σας» και δεν πρόκειται για απογευματινή σύναξη με τσάι 
και συμπάθεια. Το είδαμε να συμβαίνει αυτό στις τελευταίες εκλογές 
στη Βρετανία και λίγο νωρίτερα στο δημοψήφισμα για την έξοδο 
της χώρας από την Ευρωπαϊκή Ένωση. Οι οπαδοί του ΒγθχιΙ δεν 
δίστασαν να χρησιμοποιήσουν όλα τα μέσα, προκειμένου να πείσουν 
τους ψηφοφόρους ότι όσοι ήταν υπέρ της παραμονής της χώρας 
στην Ε.Ε λειτουργούσαν εις Βάρος των συμφερόντων της Βρε
τανίας και ήθελαν τη χώοα σε ρόλο ουραγού της γραφειοκρα
τίας των Βρυξελλών. ενώ η θέση της είναι στην πρώτη γραμμή, 
άπως το επιτάσσει η ιστορία της. Το κλίμα πολεμικό αλλά πετυ- 
χαν τον στόχο τους.
Επίσης, το είδαμε να συμβαίνει και στη Γαλλία. 0 Μακράν στις προ
εδρικές εκλογές εμφανίστηκε ως το αντίπαλο δέος στην Άκρο 
Δεξιά. Στις βουλευτικές εκλογές ο ίδιος ταύτισε τη Λεπέν με τον 
αριστερό Μελανσόν παρουσιάζοντας τουε ως ισοδύναμους κιν
δύνους για τη δημοκρατία.
Το είδαμε να συμβαίνει στις εκλογές σε διάφορες χώρες της Λατινι
κής Αμερικής. Εκεί οι αριστεροί υποψήφιοι φορούσαν αλεξί
σφαιρα γιλέκα και φυλάσσονταν από ένοπλες φρουρές, γιατί 
απειλούνταν από παρακρατικές ουόδες. που κινούνταν ανεξέ
λεγκτα με την ανοχή, για να μην πω την ενθάρρυνση, του επί
σημου κράτους.
Το είδαμε να συμβαίνει στην Ελλάδα το 1989 και στις εκλογές του 
2015 και του 2019. Το 1989 οι μισοίΈλληνες αποκαλούσαν τους 
άλλους μισούς κλέφτες. Σύγκριναν τον Αντρέα Παπανδοέου με 
τον Δον Κορλεόνε. Για τον Χαρίλαο Φλωράκη κυκλοφορούσαν 
φήμες ότι ήταν ιδιοκτήτης σκάφους αναψυχής και νια τον Κων
σταντίνο Μητσοτάκη ότι διατηρούσε στη Θεσσαλονίκη παοάνουο 
δεσμό.
Το είδαμε στις παραμονές των εκλογών του 2015. όταν κορυφαία 
στελέχη της συντηρητικής παράταξης προέτρεπαν τους πολίτες
να αποσύρουν τα χρήματά τους από τις τράπεζες, για να μην τα
βρουν και τα λεηλατήσουν οι αριστεροί. Κατηγορούσαν τον αρ
χηγό του κόμματος, που,φαινόταν πως θα έρθει στην εξουσία, ότι 
προστατεύει τις ένοπλες συνιστώσες του κόμματός του και προ
ειδοποιούσαν τους ψηφοφόρους ότι αν κάνουν το λάθος και τον 
ψηφίσουν. 8α πέσει πείνα, οι αριστεροί θα τους πάρουν το σπί
τια, θα υπάρξουν ελλείψεις σε όλα τα βασικά αγαθά και θα παίρ
νουν με δελτίο το χαρτί υγείας.
Στη συνέχεια ισχυρίστηκαν (ανάμεσά τους και ο αρχηγός τους) ότι ο
πρωθυπουργός της χώρας πούλησε τη Μακεδονία για να πάρει
τις συντάξεις. Τον είπαν πουληυένο. γιατί υπέγραψε τη Συμφω
νία των Πρεσπών κοι υποσχέθηκαν ότι θα τον σύρουν στο εδώ
λιο του Ειδικού Δικαστηρίου υε την κατηνοοία της έσχατης 
προδοσίας.
Όμως ακόμα και σε φάσεις λιγότερο πολωμένες, οι πολιτικοί αρχηγοί 
στολίστηκαν από τους αντιπάλους τους και από μέσα ενημέρωσης με 
αηαξιωτικούς τίτλους. Ο Κωνσταντίνος Μητσοτάκης ήταν ο Εφιάλ
της νια τη Δημοκρατία. Ο Κώστας Σημίτης ήταν ο αρχιερέας της 
διαπλοκής. Ο Κώστας Καραμανλής η Ντόλι. Ο Λεωνίδας Κύοκος 
ήταν ο εκπρόσωπος της Αριστερός των σαλονιών. Και σήμερα, 
για τον αρχηγό της Ν.Δ. και πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη
λένε άτι είναι «επικεφαλής Ανώνυμης Εταιρείας»...

Συνέχεια στη σελίδα 2...
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ετά από πολύ καιρό, 
την περασμένη 
εβδομάδα ταξίδεψα 
για τη Θεσσαλονίκη μέσω 

Έδεσσας. Στο ύψος του 
δρόμου πάνω από την Το
πική Κοινότητα Μανιακίου, 
στη δασική έκταση δεξιά 
και αριστερά του δρόμου, 
ό,τι κενό υπήρχε έχει κα
λυφθεί με οπορωφόρα δέν
τρα. Οι γεωργοκτηνοτρόφοι 
της περιοχής δεν αφήνουν 
τίποτα να... πέσει κάτω! Το 
λέω αυτό γιατί στη λεκάνη 
του Δήμου της Φλώρινας 
τεράστιες αγροτικές εκτά
σεις μένουν ακαλλιέργη
τες, ενώ θα μπορούσαν να 
έχουν σηαρθεί με σιτηρά. 
Και λέω σιτηρά γιατί 
ακούω ότι η χώρα μας κιν
δυνεύει να μείνει από

αλεύρι για ψωμί, γιατί μας 
το στερεί ο πόλεμος στην 
Ουκρανία. Πρέπει να κατα
λάβουμε επιτέλους πως 
όταν υπάρχει η δυνατότητα 
αυτοσυντήρησης, δεν γίνε
ται να χάνουμε την ευκαι
ρία και να εξαρτώμεθα από 
τις γενικότερες γεωπολιτι
κές καταστάσεις που επι
κρατούν σε άλλες περιοχές 
του πλανήτη. Θα μου πείτε, 
φτάνει η δική μας παρα
γωγή; Ναι! Όταν ήμουν 
παιδί, πριν από 60 και 
πλέον χρόνια, επιβιώναμε 
αποκλειστικά και μόνο με 
τη δική μας παραγωγή!

Δ
ιαβάζω καθημερινά 
ότι γίνεται σειρά συ
σκέψεων με θέμα τις 
ζημιές που έχουν ηροκλη-

...Συνέχεια από σελίδα 1

Και τίθεται το ερώτημα: Υπάρχει περίπτωση να μη δούμε τέτοιου 
τύπου επιθέσεις στην προεκλογική περίοδο που άνοιξε; Υπάρχει 
περίπτωση να έχουμε μια αντιπαράθεση προγραμμάτων και στρα
τηγικών. ώστε ο πολίτης να αποφασίσει υε καθαρή ακέριη ποι-
ουε θα προτιυήσει και ποιους θα τιμωρήσει: Να έχουμε δηλαδή 
έναν διάλογο, που να εξελίσσεται πάνω στην ουσία της πολιτικής 
και όχι να βλέπουμε χτυπήματα κάτω από τη ζώνη; Δεν είναι 
πολύ πιθανό.
Κατά πως δείχνουν τα πράγματα, κόμματα και μέσα ενημέρωσης 
ακονίζουν τα μαχαίρια τους. Υλικό υπάρχει μπόλικο. Οι παλιές 
ιστορίες θα σκάσουν ξανά μύτη. Ξεχασμένες υποθέσεις θα ανασυρ
θούν. Μπορεί όταν ήταν στην επικαιρότητα να μην απέδωσαν. Θα 
τκ Εοναθυυηθούν όυωε. υπαε και καταφέρουν όσοι τιε κατα
σκεύασαν να πετύχουν τώρα ό,τι δεν μπόρεσαν στο παρελθόν. 
Διλήμματα του τύπου «ή εμείς ή το χάος» θα κυριαρχήσουν.
Και φυσικά θα κερδίσει ξανά την πρωτιά το κόμμα της αποχής.
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και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.
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θεί από την τελευταία χα
λαζόπτωση στην ευρύτερη 
περιοχή του Δήμου Αμυν
ταίου. Εύχομαι να μην μεί
νουμε για ακόμα μια φορά 
στις εντυπώσεις από το εν
διαφέρον που δείχνουν οι 
τοπικοί παράγοντες και οι 
εκπρόσωποι του ΕΛΓΑ, 
αλλά να δοθεί το σύνολο 
της αποζημίωσης για τη 
ζημιά που έχουν υποστεί οι 
γεωργοκτηνοτρόφοι της 
περιοχής. Ούτως ή άλλως, 
αυτή η αποζημίωση δεν κα
λύπτει ούτε τα έξοδα της 
χρονιάς.

■■■ εκίνησαν οι εργασίες 
■■■ κατασκευής του δι- 
■Μΐ κτύου για το φυσικό 
αέριο στην πόλη της Φλώ
ρινας και δεν μπορώ να 
μην θυμηθώ τα πανηγύρια 
που έγιναν στο ξεκίνημα 
της κατασκευής του έργου 
της τηλεθέρμανσης, το 
οποίο δυστυχώς χάθηκε 
και μαζί με αυτό χάθηκαν

και δεκάδες εκατομμύρια 
ευρώπουλα, τα οποία... 
«θάφτηκαν» μαζί με τους 
αγωγούς μεταφοράς του 
ζεστού νερού από το εργο
στάσιο της Μελίτης. Το 
θέμα είναι εάν, όταν ολο
κληρωθεί το έργο, η τιμή 
του φυσικού αερίου θα 
είναι σε επίπεδα που θα 
συμφέρουν τους κατανα
λωτές, γιατί με τις τωρινές 
τιμές λίγοι είναι αυτοί που 
θα το επιλέξουν ως μέσο 
θέρμανσης για τις κρύες 
μέρες του χειμώνα...

Ε
ίχαμε για άλλη μια 
φορά επίσκεψη στην 
περιοχή μας από τον 
υφυπουργό Ανάπτυξης κ. 

Παπαθανάση. Επανέλαβε 
ότι θα διατεθούν για την 
περιοχή μας κάποια εκα
τομμύρια ευρώπουλα, προ- 
κειμένου να γίνουν 
επενδύσεις. Το ίδιο ακρι
βώς είχαμε ακούσει και 
πριν από οκτώ μήνες, αλλά 
δυστυχώς μέχρι σήμερα 
δεν έχει επενδυθεί ούτε 
ένα ευρώ, γιατί δεν έχουν 
έρθει τα κονδύλια. Για να
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είμαι ειλικρινής, το ποσό 
πράγματι είναι σημαντικό 
αλλά δεν βλέπω να υπάρχει 
το ανάλογο ενδιαφέρον από 
τοπικούς επενδυτές. Τώρα, 
εάν έρθουν ξένοι επενδυ
τές και κάνουν επιχειρή
σεις στην περιοχή, κάτι 
είναι κι αυτό γιατί τουλάχι
στον θα δημιουργηθούν 
νέες θέσεις εργασίας.

Έΐχουμε γράψει πολλές 
φορές στο παρελθόν 

Ιγια τον περιβόητο κά
θετο άξονα που θα συνδέ
σει τη Φλώρινα με την 
Κοζάνη. Θέλω να θυμίσω 
ότι ένας από τους πολιτι
κούς μας άρχοντες δήλωνε 
πριν από δύο χρόνια ότι εάν 
δεν πετύχει την ολοκλή
ρωση του κάθετου άξονα, 
δεν θα ασχοληθεί ξανά με 
την πολιτική. Για να δούμε, 
θα επαληθευτούν τα λεγό
μενό του ή θα επικρατήσει 
για ακόμα μια φορά το ατο
μικό συμφέρον;

Οηχωβόλος

Όταν λείπει η 
αγωγή...

Μ
ε ευχαρίστηση είδα άρι
στα βαμμένα το κτίριο 
του Δήμου και του Ειρη
νοδικείου. Σκέφτομαι πόσο πε

ρισσότερο ωραία θα ήταν η μικρή 
μας πόλη, αν είχαν διασωθεί τα 
νεοκλασικά και δεν τα είχε κατα
βροχθίσει η ελληνική εφεύρεση 
που λέγεται αντιπαροχή. Κτίρια 
που δεν χαρακτηρίστηκαν διατη
ρητέα, με συνοπτικές διαδικασίες, 
έγιναν άνοστες πολυκατοικίες. Τα 
μπαλκόνια απέναντι τόσο κοντά, 
μα οι άνθρωποι μακριά. Κάτι φο
βάμαι για τα δυο φρεσκοβαμμένα 
κτίρια που προανέφερα, θα κατα
λάβετε αμέσως. Σχεδόν όλες οι 
πόλεις της Ελλάδας -περισσότερο 
οι μεγάλες και οι πανεπιστημιου- 
ηόλεις- είναι μουτζουρωμένες 
και αισθητικά βιασμένες από 
γκράφιτι, συνθήματα πολιτικά και 
λίγα ερωτικά. Η αισθητική του 
χώρου έχει καταστραφεί. Τα συν
θήματα αυτά τα γράφουν νέοι, κυ
ρίως φοιτητές του άκρο 
αναρχικού χώρου. Νομίζουν ότι 
εκδικούνται το σύστημα γενικώς 
και έτσι κάνουν την επανάσταση 
τους. Επανάσταση χωρίς πολιτι
σμό και αισθητική δεν υπάρχει, 
θα έχετε δει και οδικές πινακίδες 
μουτζουρωμένες και δεν ξέρεις 
που να στρίψεις με το αυτοκίνητο. 
Σε όσες χώρες του εξωτερικού 
έχω πάει, κάποια καλά χρόνια,

αυτό το φαινόμενο δεν το είδα 
πουθενά.

Πόθε ν έσχες

Με νόμο είναι υποχρεωτικό να 
δηλώνεται η κινητή και ακίνητη 
περιουσία από ομάδες πολιτών. 
Ιδιαίτερο ενδιαφέρον έχουν οι δη
λώσεις πολιτικών προσώπων, 
αρχηγών κομμάτων, υπουργών, 
βουλευτών, ευρωβουλευτών. 
Στο δελτίο ειδήσεων του ΑΝΤΙ 
παρακολουθώ ρεπορτάζ για το 
πόθεν έσχες των πολιτικών του 
έτους 2020. Κάθε πολιτικός δη
λώνει αυτά που θέλει και ο έλεγ
χος θα γίνει σε μεταγενέστερο 
χρόνο από ορκωτούς λογιστές. 
Αυτός ο έλεγχος που αφορά το 
έσχες (δηλαδή τι έχει κάθε πολι
τικός) δεν είναι εύκολος, ιδίως 
όταν υπάρχουν πολλά (δεκάδες) 
ακίνητα, καταθέσεις εντός και 
εκτός Ελλάδας, υπέρογκα δάνεια 
κλπ. ^)εν θέλω να αναφέρω ονό- 
ματα'Από τους πολιτικούς αρχη
γούς δυο έχουν ελάχιστα 
εισοδήματα και ακίνητη περιου
σία. Από τους υπόλοιπους ένας 
προηγείται με διαφορά και κυ
ρίως με πολλά ακίνητα (έτσι είναι 
αν προέρχεσαι από πολιτικό 
τζάκι). Πιό κάτω είναι αυτοί που 
έχουν σεβαστό εισόδημα και ακί
νητα. Στα εισοδήματα προσθέ
τουμε τις βουλευτικές 
αποζημιώσεις, τα έσοδα από ακί
νητα (ενοίκια) αλλά και δάνεια. 
Εκεί γίνεται το μεγάλο πάρτι. 
Πάρα πολλοί υπουργοί και βου

λευτές έχουν πάρει μεγάλα δά
νεια. Κρατηθείτε! 1,5 εκ. ευρώ 
(αυτός μας ήρθε από την πολύ
παθη Κύπρο για να μας σώσει). 
Επίσης και άλλοι εκατοντάδες χι
λιάδες ευρώ, 588.000 ευρώ, 
600.000 ευρώ κλπ. Εδώ προκύ
πτουν ερωτήματα. Με ποιά εχέγ
γυο δίνουν οι τράπεζες τόσο 
μεγάλα δάνεια; Με ποιά επιτόκια; 
Πως γίνεται η αποπληρωμή των 
δανείων; Σε πόσο χρόνο; Ποιά 
ανάγκη οδηγεί τους δανειστές να 
δανείζονται υπέρογκα ποσά; 
Ασκούνται πολιτικές πιέσεις από 
υπουργούς - βουλευτές στους δι
οικητές τραπεζών; Μήπως τρέμει 
το τηλέφωνο τους όταν τους πά
ρουν οι πολιτικοί (αυτοί που παίρ
νουν δάνεια); Πιό σημαντικό από 
το έσχες είναι το πόθεν. Δηλαδή 
αυτά που έχεις, πού τα βρήκες; 
Δύσκολα πράγματα. Μοιάζουν να 
είναι φυλακισμένο (το πόθεν) 
στον λαβύρινθο του Μίνωα.Ίσως 
μας χρειάζεται ένας Θησέας να 
σκοτώσει τον Μινώταυρο.

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ; ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.Θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

Αγαπητέ/ή Συνδρο μητή/τρια, 
ΜΗ ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240
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Ξεκίνησαν οι εργασίες κατασκευής του
δικτύου φυσικού αερίου στη Φλώρινα

εκίνησαν εδώ και μερικές 
ημέρες οι εργασίες κατα- 

■η· σκευής του δικτύου φυσι
κού αερίου της ΔΕΔΑ στην πόλη 
της Φλώρινας.
Τα συνεργεία της αναδόχου εται
ρείας εργάζονται σε καθημερινή 
βάση προκειμένου να τηρηθεί 
πιστά το χρονοδιάγραμμα των ερ
γασιών. Εντός του προσεχούς 
χρονικού διαστήματος οι εργασίες 
θα ξεκινήσουν και στις κεντρικές 
οδούς της πόλης.
Το σημείο όπου πραγματοποιούν
ται οι εργασίες εηισκέφτηκε ο Δή
μαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης 
Γιαννσκης και ο Αναπληρωτής 
Υπουργός Ανάπτυξης κ. Νίκος 
Παπαθανάσης, όπου και ενημερώθηκαν από τους 
αρμόδιους της εταιρείας για την πορεία του έργου. 
Ενός σημαντικού αναπτυξιακού έργου για την κά
λυψη των ενεργειακών αναγκών της περιοχής, που 
αναμένεται να ολοκληρωθεί στο τέλος του 2023. 
"Ενα έργο κομβικής σημασίας για την περιοχή 
μας, όπως αυτού του φυσικού αερίου, βρίσκεται 
πλέον σε στάδιο υλοποίησης, με πρωτόγνωρους 
μάλιστα ρυθμούς για τα δεδομένα της χώρας" 
δήλωσε ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννά- 
κης για να προσθέσει πως "γο έργο, με την ολο
κλήρωσή του, θα συμβάλλει στην ελάφρυνση

των οικογενειακών προϋπολογισμών, αλλά και 
στην προσέλκυση επενδύσεων, ενώ αξίζει να 
σημειωθεί πως η εγκατάσταση του απαραίτητου 
εξοπλισμού θα είναι δωρεάν για όλους".
Στην επίσκεψη στο χώρο εργασιών παρόντες ήταν 
ακόμη ο Βουλευτής Φλώρινας κ. Γιάννης Αντω- 
νιάδης, ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας κ. 
Γιώργος Κασαπίδης, ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. 
Φλώρινας κ. Σωτήρης Βόσδου, ο Διοικητής της Ει
δικής Υπηρεσίας Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης 
κ. Πελοπίδας Καλλίρης και ο Διευθύνων Σύμβου
λος της ΜΕΤΑΒΑΣΗ Α.Ε. κ. Ιωάννης Μπούκης.

Περιοδεία του Αναπληρωτή Υπουργού 
Ανάπτυξης Νίκου Παπαθανάση σε

φορ

Τ
ην Πέμπτη 23/06/2022 ο 
Αναπληρωτής Υπουργός 
Ανάπτυξης κ. Νίκος Πα- 
παθσνάσης εηισκέφτηκε τη 

Φλώρινα και περιόδευσε σε 
φορείς της Π.Ε Φλώρινας.
Τον κ. Υπουργό συνόδευαν στην 
περιοδεία του ο βουλευτής της 
Π.Ε Φλώρινας κ. Γιάννης Αν- 
τωνιάδης, ο Περιφερειάρχης 
Δυτικής Μακεδονίας κ. Γιώργος 
Κασαπίδης, ο Διοικητής της Ει
δικής Υπηρεσίας ΔΑΜ κ. Πελο
πίδας Καλλίρης, ο Διευθύνων 
Σύμβουλος της ΜΕΤΑΒΑΣΗ ΑΕ 
κ. Γιάννης Μπούκης, ο πρό
εδρος της ΔΕΕΠ Φλώρινας κ.
Νίκος Ευαγγέλου, στελέχη της 
ΔΕΕΠ Φλώρινας και υπηρεσιακοί παράγοντες. 
Πρώτος σταθμός της επίσκεψης του κ. Υπουργού 
ήταν το δημαρχείο Φλώρινας. Με τον δήμαρχο κ. 
Βασίλειο Γιαννάκη συζητήθηκαν θέματα του δήμου, 
αρμοδιότητας του Υπουργείου Ανάπτυξης. 0 κ. 
Υπουργός τόνισε ότι στην ατζέντα του ΣΔΑΜ περιλαμ
βάνονται σημαντικά έργα υποδομής για τον δήμο 
Φλώρινας με κορυφαίο την διασύνδεση της πόλης 
της Φλώρινας με το φυσικό αέριο.
Στη συνέχεια ο κ. Υπουργός συναντήθηκε με τον 
Πρόεδρο του Ομίλου Ενεργών Νέων Φλώρινας 
(Ο.Ε.ΝΕ.Φ.) κ. Κώστα Φιλιππίδη, τον επικεφαλής 
του Ευτορα ϋίτβεί Δυτικής Μακεδονίας, Δρ. Κων
σταντίνο Στεργίου και εκπροσώπους του Ομίλου και 
συζήτησαν για τα προγράμματα και τις δράσεις που 
υλοποιεί ο ΟΕΝΕΦ. Κατόπιν ο κ. Υπουργός συναντή
θηκε με 38 νέους από την Ιταλία και την Ιρλανδία, 
που φιλοξενεί ο ΟΕΝΕΦ στη Φλώρινα, στο πλαίσιο 
του σχεδίου Ανταλλαγής Νέων με τίτλο 'ΉΕΑΙΤΗ", το 
οποίο αποτελεί μέρος του προγράμματος Ετ35ηηυ5+. 
0 κ. Παπαθανάσης καλωσόρισε τα παιδιά στην Ελ
λάδα και την Φλώρινα και τους μίλησε για την ενερ
γειακή μετάβαση και αυτά που έχουν σχεδιαστεί για 
την περιοχή.
Με τον Αντιπεριφερειάρχη κ. Σωτήριο Βόσδου συ
ζητήθηκαν οι προοπτικές ανάπτυξης της Π.Ε Φλώρι
νας μέσω του Αναπτυξιακού νόμου και οι ευκαιρίες 
που ανοίγονται για τις επιχειρήσεις της Φλώρινας 
μέσω του προγράμματος της Δίκαιης Μετάβασης. 
Παράλληλα στην Π.Ε Φλώρινας ο κ. Υπουργός συ
ζήτησε με τον Αντιηρύτανη του Πανεπιστημίου Δυτι
κής Μακεδονίας κ. Ιορδανίδη Γιώργο για την 
ενίσχυση του Πανεπιστημίου από το ΣΔΑΜ. 0 κ. 
Υπουργός συναντήθηκε και με τους Προέδρους 
Βαλτονέρων και Αχλάδας και συζήτησε τα ζητή
ματα που απασχολούν τις τοπικές κοινότητες.
Στο περιθώριο της επίσκεψης του ο κ. Υπουργός επι- 
σκέφτηκε τα έργα εγκατάστασης δικτύου φυσικού

αερίου τα οποία εδώ και λίγες μέρες έχουν ξεκινήσει 
και υλοποιούνται στην πόλη της Φλώρινας.
Κατόπιν ο κ. Παπαθανάσης εηισκέφτηκε τα γραφεία 
της ΔΕΕΠ Φλώρινας και συναντήθηκε με τον πρό
εδρο και τα μέλη τηςΔιοικούσας Επιτροπής. 
Τελευταίος σταθμός της επίσκεψης του κ. Υπουργού 
στην Φλώρινα ήταν το Εμπορικό και Βιομηχανικό 
Επιμελητήριο Φλώρινας. Τον κ. Υπουργό υποδέχτηκε 
ο Πρόεδρος του Επιμελητήριου κ. Σάββας Σαπαλί- 
δης και τα μέλη του Δ.Σ. Ακολούθησε σύσκεψη με 
το Δ.Σ και δηλώσεις στα ΜΜΕ. Στη συνέχεια -σε μια 
κατάμεστη αίθουσα από επιχειρηματίες και φορείς 
της Φλώρινας- ο κ. Παπαθανάσης ανέλυσε σε εκπρο
σώπους της τοπικής επιχειρηματικής κοινότητας τα 
βασικά σημεία του Αναπτυξιακού Νόμου και τις ευ
καιρίες που αυτός περιλαμβάνει για τις επιχειρήσεις 
της Π.Ε Φλώρινας.
Μετά το πέρας των επισκέψεων του κ. Υπουργού, 
ο κ. Αντωνιάδης δήλωσε:
«Θέλω να ευχαριστήσω τον κ. Υπουργό για τη ση
μερινή του παρουσία στην Φλώρινα. Ο κ. Παπα
θανάσης είναι ένας φίλος της Φλώρινας και ένας 
υπουργός που εκφράζει το ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
της Κυβέρνησης και του ίδιου του Πρωθυπουρ
γού για την περιοχή. Η μετάβαση στην μεταλιγνι- 
τική περίοδο είναι μια δύσκολη περίοδος για την 
περιοχή μας. Με τον νέο Αναπτυξιακό νόμο που 
πρόσφατα ψηφίσαμε στην Βουλή των Ελλήνων και 
την έγκριση του Προγράμματος της Δίκαιης Με
τάβασης, δημιουργούμε ελκυστικά κίνητρα και δί
νουμε στους επιχειρηματίες την απαραίτητη 
ώθηση έτσι ώστε να επενδύσουν στην περιοχή, 
δημιουργώντας παράλληλα θέσεις εργασίας. Η 
ομαλή μετάβαση στην πράσινη ανάπτυξη με σχε
δίασμά που ανταποκρίνεται στις προκλήσεις του 
μέλλοντος είναι ένα στοίχημα που οφείλουμε όλοι 
οι φορείς ενωμένοι να διεκδικήσουμε και να το 
κερδίσουμε».

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Ιστορική μέρα για το 
διασυνοριακό Πάρκο Πρεσπών 

Πρώτη συνεδρίαση των μόνιμων
οργάνων της πρώτης διασυνοριακής

προστατευόμενης περιοχής στα Βαλκάνια

Η
 23η Ιουνίου 2022 είναι μια ιστορική ημέρα για την Πρέσηα, 
με τις πολυαναμενόμενες εναρκτήριες συναντήσεις της Επι
τροπής Διαχείρισης Πάρκου Πρεσπών και της Ομάδας Ερ
γασίας για τη Διαχείριση Υδάτων νσ πραγματοποιούνται στο 

Κέντρο Πληροφόρησης στην Πύλη, στις όχθες της Μικρής Πρέ- 
σηας.
Εκπρόσωποι της Ευρωπαϊκής Επιτροπής (ΕΕ), των υπουργείων περι
βάλλοντος των τριών κρατών που μοιράζονται τη λεκάνη των Πρε
σπών, της τοπικής αυτοδιοίκησης, των περιβαλλοντικών ΜΚ0 και των 
υπηρεσιών που διαχειρίζονται τις προστατευόμενες περιοχές που βρί
σκονται εντός του διασυνοριακού Πάρκου Πρεσπών, καθώς και διε
θνείς παρατηρητές, θα συναντηθούν για πρώτη φορά μετά τη θέση σε 
ισχύ της Συμφωνίας για την Προστασία και Αειφόρο Ανάπτυξη της Πε
ριοχής του Πάρκου Πρεσπών το 2019.
0 Δήμος Πρεσπών και η Εταιρία Προστασίας Πρεσπών υλοποιούν δια
συνοριακές συνεργασίες στην Πρέσπα για πάνω από δύο δεκαετίες και 
όλο αυτό το διάστημα υποστήριξαν και εργάστηκαν συστηματικά για την 
επίτευξή της επίσημης διακρατικής συνεργασίας, παρά τις συχνά αντί
ξοες συνθήκες. Πάνω από δύο δεκαετίες αναμονής και επιμονής σή
μερα πλέον δικαιώνονται. Είκοσι δύο χρόνια από τότε που οι 
Πρωθυπουργοί των τριών χωρών ανακήρυξαν το διασυνοριακό Πάρκο 
Πρεσπών και δώδεκα χρόνια από τότε που υπογράφτηκε η Συμφωνία 
από τους υπουργούς περιβάλλοντος των τριών κρατών και την ΕΕ, ο 
Δήμος Πρεσπών και η Εταιρία Προστασίας Πρεσπών είναι πλέον στην 
ευχάριστη θέση να βλέπουν αυτό το όραμα για τους ανθρώπους και τη 
φύση της Πρέσπας να αρχίζει να παίρνει σάρκα και οστά. Οι πρώτες τε
τραμερείς συναντήσεις που θα πραγματοποιηθούν τις επόμενες μέρες 
εγκαινιάζουν τη λειτουργία των μόνιμων κοινών οργάνων του Πάρκου 
Πρεσπών, θεσμών συνεργασίας για συνεχή διασυνοριακό διάλογο και 
λήψη κοινών αποφάσεων.
Έτσι, παρόλο που οι συνεδριάσεις της Επιτροπής Διαχείρισης και της 
Ομάδας Εργασίας αποτελούν από μόνα τους σημαντικά γεγονότα και 
λόγο γιορτασμού, είναι μόνο το πρώτο από τα πολλά βήματα που ελπί
ζουμε να ακολουθήσουν σε μια μακρά πορεία συνεργασίας στην πε
ριοχή με στόχο την προστασία των φυσικών οικοσυστημάτων και της 
βιοποικιλότητας και τη ευημερία των τοπικών κοινωνιών, σήμερα και 
στο μέλλον. Ενόψει των σημαντικών παγκόσμιων προκλήσεων που αν
τιμετωπίζουν σήμερα τόσο οι ανθρώπινες κοινωνίες όσο και η φύση, 
μια τέτοια συνεργασία είναι πιο σημαντική και πιο απαραίτητη από ποτέ. 
Οι συναντήσεις έχουν οργανωθεί υπό την εποπτεία του Υπουργείου 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας της Ελλάδας (ΥΠΕΝ), ενώ ο Οργανισμός 
Φυσικού Περιβάλλοντος και Κλιματικής Αλλαγής (ΟΦΥΠΕΚΑ), μέσω 
της Μονάδας Διαχείρισης Εθνικού Πάρκου Πρεσπών και Προστατευό- 
μενων Περιοχών Δυτικής Μακεδονίας, προσφέρει τεχνική βοήθεια για 
την οργάνωσή της, με κονδύλια που παρέχονται από το Πράσινο Ταμείο, 
στο πλαίσιο του προγράμματος «Φυσικό περιβάλλον και καινοτόμες 
δραστηριότητες 2022». 0 Δήμος Πρεσπών είναι μέλος της Επιτροπής 
Διαχείρισης του Πάρκου Πρεσπών και συγχρηματοδοτεί τπ διοργάνωση 
των συναντήσεων, ενώ η Εταιρία Προστασίας Πρεσπών, είναι μέλος της 
ίδιας Επιτροπής και της Γραμματείαςτης με την υποστήριξη του Ρτσερθ- 
Οήτίά ΝθΙυτθ ΤτυεΙ (ΡΟΝΤ).
Περισσότερες πληροφορίες:
• Βιβή Ρουμελιώτου, Συντονίστρια δράσεων πολιτικής. Εταιρία 
Προστασίας Πρεσπών, τηλ.: 23850 51211, επιαϋ: ν.Γουιτιβ- 
Ιίο(ου@5ρρ·9Γ
• Μιχάλης Πετράκος, Γενικός Γραμματέας, Δήμος Πρεσπών, τηλ.: 
23853 51319, ειηαϊΐ: ρΓε5ρεη5Ϊ5@9πΐ3Ϊΐ.οοιπ
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Καθαρισμός ρεμάτων και συντήρηση 
και αποκατάσταση υφιστάμενων

Συνάντηση επιχειρηματιών από τη 

Νορβηγία που δραστηριοποιούνται
αντιπλημμυρικών έργων στα πλαίσια 
της Αντιπλημμυρικής Προστασίας της 
Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας

Μ
ε απόφαση του Περιφερειακού Συμβουλίου 
της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, 
στην συνεδρίαση της Πέμπτης 23 Ιουνίου 
2022, εγκρίθηκε ο τρόπος δημοπράτησης του 

έργου «Καθαρισμός ρεμάτων, συντήρηση και 
αποκατάσταση υφιστάμενων αντιπλημμυρικών 
έργων στα ηλαίσια της Αντιπλημμυρικής Προ
στασίας της Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας» 
με ανοιχτή διαδικασία και ηλεκτρονικό διαγωνι
σμό με χρήση του Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.
Με το συγκεκριμένο έργο προβλέπεται η εκτέλεση 
των απαιτούμενων εργασιών καθαρισμού και λοιπών 
εργασιών συντήρησης και αποκατάστασης υφιστά
μενων αντιπλημμυρικών έργων, σε ρέματα της Πε
ριφερειακής Ενότητας Φλώρινας.
Οι αναγκαίες επεμβάσεις θα γίνουν σε 63 επιλεγμένα 
σημεία, τόσο στην περιοχή της Φλώρινας (50) όσο 
και στην περιοχή του Αμυνταίου (13), η επιλογή 
των οποίων προέκυψε κατόπιν διαδικασίας συλλο
γής στοιχείων σε συνεργασία με τους Δήμους 
και τις Τοπικές Κοινότητες και πραγματοποίησης 
αυτοψιών σε ρέματα στην περιοχή αρμοδιότητας

της Π.Ε. Φλώρινας.
Ειδικότερα, στο πλαίσιο εργασιών συντήρησης στα 
ρέματα και στα υφιστάμενα αντιπλημμυρικά έργα, οι 
υπό ανάθεση εργασίες συνίστανται στο γενικό καθα
ρισμό της κοίτης των ρεμάτων και της διατομής των 
οχετών και τεχνικών από φερτό υλικά (απορρίμματα, 
μπάζα, και εκτεταμένη αυτοφυή βλάστηση), σε μέτρα 
συντήρησης και αποκατάστασης υφιστάμενων αντι- 
πλημμυρικών έργων όπως η συντήρηση τεχνικών 
έργων για την αποκατάσταση οδικών διαβάσεων, την 
προστασία από τοπικές διαβρώσεις και γενικά την 
άρση της επισφάλειας στις εξεταζόμενες θέσεις των 
ρεμάτων, καθώς και την τοποθέτηση πινακίδων σή
μανσης και στοιχείων ασφάλισης (κιγκλιδώματα, στη
θαία ασφαλείας).
0 Προϋπολογισμός δημοπράτησης του έργου ανέρ
χεται σε 2.500.000,00 Ευρώ, με το Φ.Π.Α.
Με το υπό δημοπράτηση έργο θα πραγματοποιηθούν 
παρεμβάσεις στα σημεία που έχουν χαρακτηριστεί 
ως πιο επικίνδυνα. Είναι προφανές ότι θα υπάρχουν 
και παρεμβάσεις σε σημεία που διαπιστώνεται ότι 
χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης.

Ο περιφερειακός σύμβουλος Γιάννης Στρατάκης για 
την επίσκεψη του Νίκου Παπαθανάση στη Φλώρινα

Κ
ουίζ: Ο νέος Αναπτυξιακός 
Νόμος και η επίσκεψη του 
αναπληρωτή υπουργού 
ανάπτυξης κ Παπαθανάση στη 

Φλώρινα, στις 23/6/ 2022.
Επίσκεψη μάλλον διεκπεραίωσης, 
που έγινε για τοπικούς κομματικούς 
λόγους, με στόχο να διασκεδαστούν 
οι εντυπώσεις από απουσίες κυ
βερνητικών παραγόντων, σχετικές 
με θέματα Αηολιγνιτοποίησης, οι 
οποίες, περιορίστηκαν σε κεντρικές 
επισκέψεις μέχρι τώρα μόνο στην 
Περιφερειακή Ενότητα Κοζάνης.
Και τι ήρθε να μας παρουσιάσει ο υπουργός; Η απάν
τηση νομίζω δίνεται από το <κουίζ> που ακολουθεί. 
Ισχύει για τη Φλώρινα και όλη τη Δυτική Μακεδονία! 
Είστε μεγάλος ή μεσαίος Επενδυτής και θέλετε να 
αξιοποιήσετε τις ευκαιρίες που δίνει ο αναπτυξιακός 
νόμος.
-Η επιδότηση είναι ίδια 70 και 60% αντίστοιχα (συμ- 
περιλαμβάνοντας και το επιπλέον 10% που ισχύει στη 
Δυτική Μακεδονία λόγω αηολιγνιτοποίησης) σε Επτά 
περιφέρειες μεταξύ των οποίων, οι γειτονικές'Ηπει- 
ρος και Κεντρική Μακεδονία.Η Δυτική Μακεδονία 
ουσιαστικά υστερεί έναντι των δύο άλλων και είναι

τελευταία μεταξύ των επτά σε υπο
δομές οδικούς άξονες.Μακριά από 
λιμάνι και με υποτυπώδη σιδηρό
δρομο, βρίσκεται μακρύτερα από 
τις αγορές.
-Οι κλιματολογικές συνθήκες 
σαφώς δυσκολότερες. Με σοβαρά 
μεγαλύτερα λειτουργικά κόστη. 
-Και Βιομηχανικές Περιοχές υπο
βαθμισμένες.
Εσείς ποια περιοχή θα επιλέγατε να 
επενδύσετε τα χρήματά σας;
ΥΓ 1: Για να μην είμαστε άδικοι, το 
μέτρο θα βοηθήσει τις υφιστάμενες 

τοπικές επιχειρήσεις, αρκεί όμως μόνο αυτό για να 
καλυφθούν οι συνέπειες της αηολιγνιτοποίησης και 
απώλειες θέσεων εργασίας που προκάλεσε;
ΥΓ 2: Τα αντίστοιχα ποσοστά για το Β. Αιγαίο που 
υποτίθεται πως πλήττεται από την απανθρακοποίηση 
είναι 80/70%.
ΥΓ 3: και προς τον κύριο βουλευτή Φλώρινας που 
οργάνωσε την επίσκεψη, ο Δήμος Αμυνταίου δεν 
είναι στο νομό Φλώρινας και δεν περιλαμβανόταν στο 
επίσημο Πρόγραμμα;

Π.Ε. Φλώρινας, Στρατάκης Γιάννης

Ένταξη χρηματοδότησης νέων αγροτών

Α
πό την Διεύθυνση Αγροτικής Οικονομίας 
της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, ανα
κοινώθηκαν τα αποτελέσματα εντάξεων στο 
Υπομέτρο 6.1 «Εγκατάσταση Νέων Γεωργών» 
του ΠΑΑ 2014-2020, κατά τη μεταβατική περίοδο 

2021 και 2022.
Στην Π.Ε. Φλώρινας χρηματοδοτούνται 180 νέοι 
αγρότες και 36 αιτήματα κατατάσσονται στους εν 
δυνάμει δικαιούχους.
Για τους υποψηφίους που έχουν καταταχθεί στον πί
νακα των εν δυνάμει δικαιούχων, απαιτείται η προ
σκόμιση επιπλέον δικαιολογητικών, εντός 
αποκλειστικής προθεσμίας ενός μήνα από την έκδοση 
της παρούσας, τα οποία κατά περίπτωση αφορούν:

α. Τη διακοπή της μόνιμης εξωγεωργικής απα
σχόλησης.
β. Την απόδειξη της ιδιοκτησίας των αγροτεμα
χίων που έχουν δηλωθεί ως ιδιόκτητα στο 
ΠΣΚΕ.
Τέλος, αηορρίφθηκαν 6 αιτήσεις, γιατί δεν πληρούνται 
τα κριτήρια επιλεξιμότητας.
Τα αποτελέσματα είναι διαθέσιμα στο πληροφοριακό 
σύστημα που έχουν υποβληθεί οι αιτήσεις (Πληρο
φοριακό Σύστημα Κρατικών Ενισχύσεων).

Για περισσότερες πληροφορίες: 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ 

Π.Ε.ΦΛΟΡΙΝΑΣ 
Ε. Βράντσπ: 2385350549

Ειδικός τιμητικός έπαινος στο Γυμνάσιο Φιλώτα

Θ
ερμά συγχαρητήρια στους μαθητές και τις 
μαθήτριες της Γ' τάξης του Γυμνασίου Φι- 
λώτα που διακρίθηκαν στον Πανελλήνιο 
Μαθητικό Διαγωνισμό Έκφρασης και Δημιουρ

γίας με θέμα: «Χαίρε Μικρασία - 100 χρόνια ξε
ριζωμού από τα ματωμένα χώματα», που 
διοργάνωσε το Προκόπειο Πολυδύναμο Εκκλη
σιαστικό Κέντρο της Ιερός Μητροπόλεως Νέας 
Κρήνης και Καλαμαριάς, με συντονίστρια των 
μαθητών/τριών την εκπαιδευτικό του σχολείου

μας κ. Γραφάκου Μαριάννα.
Συγκεκριμένα συγχαίρουμε τους μαθητές: Παπαφυ- 
λάκη Αλέξανδρο, Παπαφυλάκη Κωνσταντίνο και 
Τσιτλακίδη Ηρακλή για τον Ειδικό Τιμητικό Έπαινο 
που έλαβαν για τη δημιουργία Ψηφιακού Βίντεο και 
τις μαθήτριες: Αριτζάκη Δέσποινα, Βεράνη Ελένη 
και Πέτσι Εμμανουέλα για τα εξαιρετικά ποιήματα 
και τα κείμενα που έστειλαν στο συγκεκριμένο Δια
γωνισμό.

Ο Διευθυντής - Σαββαίδης Αναστάσιος

στον χώρο του κρασιού 

με τοπικούς παραγωγούς κρασιού 
στην πολυμορφική αίθουσα του

Επιμελητηρίου Φλώρινας

Τ
ην Πέμπτη 23 Ιουνίου πραγματοποιήθηκε συνάντηση επιχει
ρηματιών που δραστηριοποιούνται στο χώρο του κρασιού από 
τη Νορβηγία με τοπικούς παραγωγούς κρασιού στην πολυ
μορφική αίθουσα του Επιμελητηρίου Φλώρινας.

Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε παρουσία του Προέδρου του Επιμε
λητηρίου Φλώρινας κ. Σαπαλίδη Σάββα, μελών της διοίκησης και του 
Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας κ. Κασαπίδη.
Τα αποτελέσματα της συνάντησης ήταν ιδιαίτερα ικανοποιητικά και το 
επόμενο διάστημα αναμένονται συνεργασίες. Κατά τη διάρκεια της συ
νάντησης έγινε οινογνωσία τοπικών κρασιών με ικανοποιητικά αποτε
λέσματα για τους νορβηγούς επιχειρηματίες.
Το Επιμελητήριο Φλώρινας δηλώνει ότι θα είναι πάντα δίπλα στον επι
χειρηματικό κόσμο, θα προάγει το επιχειρείν με απώτερο στόχο την 
ενδυνάμωση του ΑΕΠ και των θέσεων εργασίας.

Ο Πρόεδρος Επιμελητηρίου Φλώρινας.
Σαπαλίδης Σάββας

Το νέο Δ.Σ. του Συλλόγου 
Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας 

Εκπαίδευσης Φλώρινας - 

Τα αποτελέσματα των αρχαιρεσιών

Τ
ην Τετάρτη 8 Ιουνίου 2022 
πραγματοποιήθηκαν οι αρ
χαιρεσίες του Συλλόγου 
Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας 

Εκπαίδευσης Φλώρινας για την 
ανάδειξη του νέου Δ.Σ της Ε.Ε, 
καθώς και των αντιπροσώπων 
του κλάδου στη Δ.Ο.Ε και στην 
Ε.Ε του Ν.Τ της ΑΔΕΔΥ Φλώ
ρινας.
Από τα αποτελέσματα των εκλο
γών που προέκυψαν εκλέχτηκαν 
ανάλογα με τους σταυρούς προτί
μησης :

Α. ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
- Ρωμανίδης Μιχαήλ 
- Λάζου Κωνσταντίνος 
- Μαζαράκη Αναστασία 
- Γροσδάνη Άννα 
- Καπουλίτσας Αθανάσιος 
- Καραϊσκάκης Στέφανος 
- Σφέτκου Μαρία

Β. ΓΙΑ ΤΗΝ Ε.Ε ΤΟΥ ΣΥΛΛΟ
ΓΟΥ
- Παπαδημητρίου Αθανάσιος 
- Παρλαπανίδης Κυριάκος 
- Παπαδόπουλος Γεώργιος

Έτσι το νέο Δ.Σ του Συλλόγου 
συγκροτήθηκε σε σώμα ως 
εξής:
- ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Ρωμανίδης Μιχαήλ 
- ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Λάζου Κωνσταντίνος 
-ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
Μαζαράκη Αναστασία 
- ΤΑΜΙΑΣ:
Καραϊσκάκης Στέφανος 
- ΜΕΛΟΣ: Γροσδάνη Άννα

- ΜΕΛΟΣ:
Καπουλίτσας Αθανάσιος
- ΜΕΛΟΣ: Σφέτκου Μαρία
**Το νέο Δ.Σ έχει διάρκεια διετούς 
θητείας 2022 - 2024

Γ. ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩ
ΠΟΥΣ ΣΤΗ Δ.Ο.Ε ΕΚΛΕΧΤΗ
ΚΑΝ:
- Γέρου Κωνσταντίνος
- Ρωμανίδης Μιχαήλ
- Σερμπίνη Ευαγγελία

Δ. ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩ
ΠΟΥΣ ΣΤΟ Ν.Τ ΤΗΣ ΑΔΕΔΥ 
ΦΛΩΡΙΝΑΣ ΕΚΛΕΧΤΗΚΑΝ
- Τσούλης Θωμάς
- Αντωνιάδης Αναστάσιος
- Γέρου Κωνσταντίνος
- Νεοκαζιώτης Παύλος
- Τσολοπόνης Κωνσταντίνος
- Ρωμανίδης Μιχαήλ
- Μαζαράκη Αναστασία
- Λάζου Κωνσταντίνος
- Οκουτσίδης θεολόγος
- Ζάχου Ιωάννα
- Παπαϊωάννου Μελπομένη
- Μεκάσης Ιωάννης
- Καραϊσκάκης Στέφανος
- Λαβασίδου Ειρήνη
- Λαρχανίδης Δημήτριος
- Σερμπίνη Ευαγγελία
- Σφέτκου Μαρία 
Ευχόμαστε σε όλους τους συνα
δέλφους, καλή θητεία και κάθε 
επιτυχία στα καθήκοντά τους.

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΡΩΜΑΝΙΔΗΣ ΜΙΧΑΛΗΣ 
Η ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΜΑΖΑΡΑΚΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ
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Αντιπροσωπεία του ΔΣ της Τοπικής 
Διοίκησης Φλώρινας της Διεθνούς 
Ένωσης Αστυνομικών συμμετείχε 

στο 27ο ΜΕΟΙΤΕΡΑΝΕΑΝ ΙΡΑ 
5Ε0ΤΙ0Ν5 00Ν6ΡΕ55

Συνάντηση στο Επιμελητήριο Φλώρινας 
μελών της Διοίκησης με τους Διευθυντές των 

Υποκαταστημάτων των 5ιιρβε ΜαεΙτβΙε της Φλώρινας 
για την προώθηση των τοπικών προϊόντων

Σ
τα πλαίσια της προσπάθειας που καταβάλλει 
το Επιμελητήριο Φλώρινας για την στήριξη 
των τοπικών επιχειρήσεων, πραγματοποι
ήθηκε συνάντηση την Πέμπτη 23 Ιουνίου στο 

Επιμελητήριο Φλώρινας μεταξύ του προέδρου 
του Επιμελητηρίου Φλώρινας κ Σάββα Σαπαλίδη, 
του Α' Αντιπροέδρου του κ. Σιάτσκα Γρηγορίου 
και του Β' Αντιπροέδρου κ. Τοπάλτση Μιχαήλ με 
τους Διευθυντές των Υποκαταστημάτων των 
5υρβτ ΜβΗιβΙδ της Φλώρινας.
Στην συνάντηση αναδείχθηκε η διάθεση συνεργασίας 
και προώθησης των τοπικών προϊόντων. Καλούμε 
τους τοπικούς παραγωγούς να ενημερωθούνε από

το Επιμελητήριο Φλώρινας, ποιες αλυσίδες σούπερ 
μάρκετ έδειξαν διάθεση συνεργασίας. Το Επιμελητή
ριο Φλώρινας ξεκινάει μία δυναμική καμπάνια, ενη
μέρωσης και προώθησης της τοπικής 
επιχειρηματικότητας. Στηρίζω τον τόπο μου, γνω
ρίζω και καταναλώνω τα προϊόντα της περιοχής μου. 
Παρακαλούνται οι ενδιαφερόμενοι όπως επικοι
νωνήσουν με το Επιμελητήριο Φλώρινας στα τη
λέφωνα 2385022466 & 6977977547

Ο Πρόεδρος
του Επιμελητηρίου Φλώρινας 

Σαπαλίδπς Σάββας

Α
πό 16/06/2022 έως 19/06/2022 αντιπροσωπεία του ΔΣ της 
Τοπικής Διοίκησης Φλώρινας της Διεθνούς Ένωσης Αστυ
νομικών, αποτελούμενη από τους κκ. ΛΟΥΛΑΤΖΗ Ιωάννη Ά 
Αντιπρόεδρο ΠΑΠΑΜΙΧΑΗΛ Αναστάσιο Β Αντιπρόεδρο και ΑΛΕ- 

ΞΙΑΔΗ Δημήτριο Γεν. Γραμματέα, παρεβρεθει κατόπιν επίσημης 
πρόσκλησης στην πόλη Αχρίδα της Βόρειας Μακεδονίας ώστε 
να συμμετάσχει στο 27ο ΜΕΟΙΤΕΚΑΝΕΑΝ ΙΡΑ 5Ε0ΤΙ0Ν5 00Ν- 
ΘΚΕ55.
Κατά την παραμονή της η Ελληνική αντιπροσωπεία συμμετείχε ενεργά 
στις εργασίες του ανώτερου συνεδρίου προβάλλοντας τις προκλήσεις 
που αντιμετωπίζει ο Έλληνας Αστυνομικός τον 21ο αιώνα καθώς και 
τρόπους προσέγγισης των τοπικών κοινωνιών για την καλύτερη συ
νεργασία μεταξύ των 2 πλευρών.
Επίσης η Ελληνική αντιπροσωπεία συναντήθηκε με εκπροσώπους αν
τιπροσωπειών άλλων Μεσογειακών χωρών όπου και συζητηθήκαν θέ
ματα αμοιβαίου ενδιαφέροντος αλλά και πιθανές μελλοντικές συνερ
γασίες .
Ιδιαίτερη τιμή για την Τοπική Διοίκηση μας ήταν η βράβευση της με
το μετάλλιο Τιμής του ιδρύματος 0Α00 ( 0Ρ6ΑΝΙ5ΑΤΙ0Ν ΡΟΡ 
ΗυΜΑΝ ΚΙ6ΗΤ5 ΟΕΡΕΝΟΕ) το οποίο τέλει υπό την αιγίδα των Ηνω
μένων Εθνών για την προστασία των Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων.

"δβτνο ΡβΓ ΑητίΚβεο"
«Υπηρετώ δια της φιλίας»

ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Η Πρόεδρος ΝΑΛΠΑΝΤΙΔΟΥ Παρασκευή 

0 Γεν. Γραμματέας ΑΛΕΞΙΑΔΗΣ Δημήτριος
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Ρτφηατ Ιανγίτ

Λ

Συνεδρίασε το Συντονιστικό Τοπικό Όργανο Πολιτικής 
Προστασίας του Δήμου Φλώρινας για την αντιμετώπιση 

κινδύνων από την εκδήλωση δασικών πυρκαγιών

___

Σ
υνεδρίασε για δεύτερη φορά το Συντονιστικό 
Τοπικό Όργανο Πολιτικής Προστασίας του 
Δήμου Φλώρινας, με θέματα που αφορούν 
τις δράσεις Πολιτικής Προστασίας για την αντι

μετώπιση κινδύνων από την εκδήλωση δασικών 
πυρκαγιών αντιπυρικής περιόδου έτους 2022.
Οι παρευρισκόμενοι εκπρόσωποι των φορέων ενη
μέρωσαν το σώμα για την πορεία υλοποίησης των 
δράσεων που οι εκπρόσωποι τους - στην 1η συνε
δρίαση του Σ.Τ.Ο της 17ης Μάίου 2022 - δεσμεύτηκαν 
να εκτελέσουν στο πλαίσιο της προετοιμασίας για την 
νέα αντιπυρική περίοδο 2022.
Διαπιστώθηκε η καλή κατάσταση των πυροσβεστικών 
υδροστομίων για κατάσβεση πυρκαγιάς ή πλήρωση 
πυροσβεστικών οχημάτων, η ανάγκη συνέχισης πε
ραιτέρω ενεργειών διάνοιξης τμημάτων του δασικού 
οδικού δικτύου, η συνέχιση των εργασιών απομά
κρυνσης κατακείμενων ξύλων από τα περιαστικά 
δάση της πόλης και η ικανοποίηση της επέκτασης του 
δικτύου σημείων υδροληψίας μετά την τοποθέτηση 
τριών νέων δεξαμενών πυροπροστασίας από τον 
Δήμο Φλώρινας στις κοινότητες Ακρίτα, Αγίου Βαρ
θολομαίου και Φλώρινας.
Διαπιστώθηκε η ετοιμότητα όλων των εμπλεκομένων 
φορέων και η πεποίθηση ότι οι ήδη εκτελεσμένες 
δράσεις αύξησαν το επίπεδο ασφάλειας του Δήμου 
Φλώρινας όσον αφορά τον κίνδυνο από εκδήλωση

πυρκαγιάς αλλά και την αντιμετώπιση της.
Επίσης, όλοι οι εκπρόσωποι των φορέων συμμετείχαν 
στη συζήτηση καταθέτοντας εύστοχες και χρήσιμες 
παρατηρήσεις σε ότι αφορά τον συντονισμό όλων των 
εμπλεκόμενων υπηρεσιών για την διασφάλιση του 
μεγαλύτερου δυνατού επιπέδου ετοιμότητας άμεσης 
επέμβασης και αντιμετώπισης έκτακτων αναγκών 
από την εκδήλωση πυρκαγιών στον Δήμο Φλώρινας. 
Η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε υπό την προεδρία 
του Εντεταλμένου Δημοτικού Σύμβουλου Πολιτικής 
Προστασίας κου Ηλία Μούλελη στη νέα αίθουσα Σχε- 
διασμού & Αντιμετώπισης Εκτάκτων Αναγκών Δήμου 
Φλώρινας.
Συμμετείχαν ο Πρόεδρος της Δ.Ε.Υ.Α.Φ. κος Δημή- 
τριος θεοφανίδης, εκπρόσωπος της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας Φλώρινας, εκπρόσωπος της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Φλώρινας, εκπρόσωπος του Ελληνικού 
Στρατού, η Προϊστάμενη της Δ/νσης Δασών Φλώρι
νας, εκπρόσωπος της Πολιτικής Προστασίας της Πε
ριφερειακής Ενότητας Φλώρινας, ο Προϊστάμενος 
της Δ/νσης Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης Δήμου 
Φλώρινας κος Ιωάννης Μουντούσης, ο Αναπλ. Προ
ϊστάμενος του τμήματος Οδοποιίας της Δ/νσης Τεχνι
κών Υπηρεσιών Δήμου Φλώρινας κος Σάββας Κου- 
γιουμτζόγλου και ο Αναπλ. Προϊστάμενος του 
τμήματος Περιβάλλοντος και Πολιτικής Προστασίας 
Δήμου Φλώρινας κος Δανιήλ Στεφανόπουλος.
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Κ
άτι δεν πάει καλά με τη γλώσσα ημών των 
νεοελλήνων, αγαπημένοι μου. Την έχουμε 
ξεχειλώσει τη ριμάδα. Την έχουμε κάνει 
σφουγγαρόπανο, που μαζεύει ένα γύρω ό,τι βρει. 

Κάτι σαν τα μούτρα μας την έχουμε κάνει.Ένας 
αχταρμάς είναι, όπου μπλέκονται η δημοτική με την 
καθαρεύουσα, η αρχάίζουσα με την αργκό, τα αρ
χαία με τα γκρίκλις, τα αρκτικόλεκτα με τα ακρω
νύμια και πάει λέγοντας.Έχουμε φτάσει στο σημείο 
να μιλάμε δυο και τρεις ξένες γλώσσες και να μην 
μπορούμε να συνεννοηθούμε με τη δική μας! 
Έχουμε και λέμε: Γιατί λέμε της «Αριστερός» και 
όχι της «Αριστερής»; (π.χ το κίνημα της Αριστε
ρής). Γιατί η «Εφημερίς της Κυβερνήσεως» έγινε 
«Εφημερίδα της Κυβερνήσεως» και όχι «Εφημε
ρίδα της Κυβέρνησης»; Γιατί μερικοί ανεκδιήγη
τοι αθλητικοί συντάκτες λένε «του δεύτερου 
ημιχρόνου» και όχι «του δεύτερου ημίχρονου»; 
Ακόυσα έναν, που μετέδιδε έναν αγώνα του Ολυμ
πιακού στην Ευρώπη: «Το μεγάλο ταξίδι του 
Ολυμπιακού, που άρχισε τον Ιούνη, θα συνεχι- 
σθεί και τον Φεβρουάριο».
Και συνεχίζουμε. Το ΟΠΕΚΕΠΕ το ξέρετε, αγαπη
μένοι; Ξέρετε τι δουλειά κάνει το ΙΝΕΔ1ΒΙΜ;Έχετε 
ακουστά το ΓΕΩΤΕΕ; Γνωρίζετε το ΣΕΥΠ; Πώς θα 
ήταν η ζωή μας αν δεν είχαμε το ΔΙΚΕΦΙΨ; Αλή
θεια η ΔΕΠΑΔΠ ωφελεί ή βλάπτει; Το μυστηριώ
δες ΕΠ-ΕΠ ομορφαίνει τη ζωή; Μπορούμε να 
ζήσουμε χωρίς το ΕΣΔΚΝΑ; Το πεταχτούλι ΕΤΕΠ- 
ΠΕΤΕΠ τι να σημαίνει άραγε; Και εκείνο το ΕΡΩ
ΔΙΟ, μήπως είναι τίποτα πορνό; Το βαρύγδουπο

ΓΕΜΗ-ΥΜΣ, είναι τάχα κάτι πολύ σοβαρό σαν τον 
κορωνοϊό να πούμε ή της πλάκας; Αμ το ΠΟΦΕΕ 
και το απειλητικό ΕΜΕΝΣΙ, τι να είναι; Και μ' αυτά 
τα σκανδαλιάρικα ΕΔΟΕΑΠ και ΣΥΠΟΘΑ τι θα 
γίνει, αγαπημένοι; Ακόμη, μη μου πείτε ότι θα αι
σθανθείτε άνετα, όταν πάρετε ένα χαρτί από το 
ΕΤΕΠΠΑΑ ή το ΕΠΑνΕΚ ή το ΦοΔΣΑΚΜ! Απο
κλείεται όμως όταν δείτε μπροστά σας το δολοφο
νικό ΤΜΧΠΠΑ να μη σκεφτείτε την αυτοκτονία ή 
ότι δεν θα τρέξετε σε μάγισσες και χαρτορίχτρες, 
όταν διαβάσετε κάπου για την ΓΓΔΒΜΝΓ ή το ΛΕ- 
ΠΕΤΕ ή το ΕΤΕΕΑΠ ή το ΕΕΕΕ ή το ΑΣΕΔΟ ή τα 
τρίδυμα ΠΕΜΕΝ-ΜΕΝΕΝ-ΠΕΠΕΝ. Αλήθεια, τι 
είναι το ΔΗ.Π.Π.Α.Κ.Υ.Θ., που ανήκει στον Δήμο 
Θερμαϊκού; Μήπως ξέρει κανείς τις κυρίες ΑΝ.ΚΟ 
και ΑΦ.ΛΩ;
Και δεν μας έφταναν τα βάσανά μας, από τότε που 
άρχισε η κρίση -ή σωστότερα από τότε που μας 
χρεοκόπησαν οι πολιτικοί φωστήρες μας και εισέ
βαλαν στη ζωή μας- εκτός της τρόικα, που την 
είπαν θεσμούς και μας έφυγε ένα βάρος, πήξαμε 
και στα ευρωοικονομικά ακρωνύμια! Ασφαλώς 
γνωρίζουμε τί δουλειά κάνει η ΩβρίΚεείΓυεΙυπης 
(αναδιάρθρωση χρέους). Το Ευτοςτουρ (Ευρωο- 
μάδα, στην οποία, υποτίθεται, ότι συμμετέχει ισοτί
μους και η Ελλάδα). Το ΕυΐΌ-)Λ(οι·Ιαη9 6π>υρ 
(Συμβουλεύει το Ευτοοτουρ). Για το ΒαϊΙουΙ δεν 
ξέρω και πολλά. Καλύτερα ψάξτε και βρέστε το 
μαζί με τα Βννορε και τα Βρεσά. Αυτό το Ηβ096 
Ρυηά (Αντισταθμιστικό αμοιβαίο κεφάλαιο υψηλού 
κινδύνου) είναι ξεκάθαρο και πρέπει να είναι και 
πολύ σοβαρό... Μάθαμε και τους Οίκους αξιολόγη

σης... 5{3ηά3Γ(Ι & Ροογ'5 και Μοοάγ’ε και ΡϊΙεΗ,
οι οποίοι δεν είναι κάτι σαν τους οίκους ανοχής... 
είναι μάλλον άλλο πράγμα.
Μετά, αγαπημένοι μου, ήρθε η πανδημία όπου η 
Γ.Δ.Δ.Υ και Π.Ζ. τα έκανε θάλασσα και βιώσαμε 
την ανικανότητα του ΕΣΥ και ζήσαμε στο πετσί μας 
την έλλειψη ΜΕΘ, τη δυσλειτουργία του ΕΟΔΥ, 
μπλέξαμε με το Ε.Σ.Τ.Α.Μ.Ε.Δ.Ε και το Ε.ΣΥ.Δ., 
ενώ μας έσπασε τα νεύρα το Γ.Ε.Ε. και θρηνήσαμε 
30.000 νεκρούς.
Όμως, αγαπημένοι μου, από τούτη εδώ την ταπεινή 
στήλη, δεν μπορώ να κάνω και πολλά για να διορ
θώσω τα πράγματα, παρά μόνο ένα. Να δημιουρ
γήσω ένα κίνησα, το Α.Ρ.Λ.Ο.Υ.Μ.Π.Α 
(Απανορεύοντοι Ρηιώε ΛεΕιπλαοίες Οποιοσδή
ποτε Υπηρεσίας Με Περίεργο Ακοωνύυια). για 
να καταπολεμήσουμε το κακό...
Και τελειώνοντας. Ποτέ δεν ισχυριστήκαμε ότι πα
ρακολουθώντας ποδόσφαιρο μαθαίνεις Ελληνικά, 
ιδίως από τις δηλώσεις των ποδοσφαιριστών, τις 
οποίες χλευάζουν μερικοί 
κουφιοκεφαλάκηδες. Άλλη άλλωστε είναι η δου
λειά τους. Μεταξύ μας, πολλές φορές μία ντρίμπλα 
του Μέσι προσφέρει περισσότερη απόλαυση από 
ό,τι μια πανεπιστημιακή διατριβή με θέμα «Περί 
του δικαίου των αφρικανικών τερμιτών». Το να 
περιμένεις να μάθεις σωστά Ελληνικά από τους πο
δοσφαιριστές, είναι σαν να ζητάς από την Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας να κάνει ντρίπλες. Από του ση
μείου αυτού όμως μέχρι τα μαρουλόφυλλα, που 
εκτοξεύουν αθλητικοί συντάκτες κυρίως σε περι

γραφές αγώνων, υπάρχει μία διαφορά. Διότι και 
αυτοί πολλές φορές συναγωνίζονται τους μάγους 
της μπάλας. Εκείνο το «Δεύτερου Ημιχρόνου», 
που προαναφέραμε, βγάζει μάτια ή το άλλο «Του 
Απόλλων Σμύρνης» βουλώνει αυτιά! Ακόμη και 
το «πιθανά» (=πιθανώς) ή το «ενδεχόμενα» ^εν
δεχομένως), δύο καραμπινάτα ουσιαστικά, που 
τα ακούω από πολλούς να τα χρησιμοποιούν
ωε επιρρήματα, είναι ικανά να δημιουργήσουν πα
ρενέργειες που μπορεί να φθάσουν μέχρι εγκεφα
λικό Γ' Εθνικής.Όλα είναι... πιθανά.
Κλείνουμε με ένα απολαυστικό, που ψάρεψα από 
κείμενο του «Ακίς» στη «δημοκρατία».Έλεγε 
λοιπόν ο «Ακίς» αναιδώς στον Δπμήτρη Γιαν- 
νουκάκπ (χρονογράφο, συγγραφέα και δημοσιο
γράφο), ότι τα επιρρήυατο πρέπει να λήγουν σε 
«α». Και ο Γιαννουκάκης ατάραχος απαντάει: «Α, 
ευτυχά που μου το είπες»...
Όμως... δυστυχά, εδώ μάλλον πρέπει να κλείνουμε 
σιγά-σιγά την κουβεντούλα μας. Το καλοκαίρι 
μπήκε για τα καλά, άντε να ξεσκονίζουμε τα μαγιό 
μας, να λουστράρουμε τα βατραχοπέδιλά μας και 
γενικώς να προετοιμαστούμε, διότι δεν ξέρουμε τι 
μας ξημερώνει με την ακρίβεια με τη ΔΕΗ και τις 
ΑΠΕ και τον ΑΔΜΗΕ να μας περνάνε τη ΡΑΤ σαν 
θηλιά στον λαιμό. Και βλέπω τώρα δα και τον γεί
τονα, που κρατάει τον λογαριασμό του ηλεκτρικού, 
να γυαλίζει το μάτι του γιατί ο ΛΑΓΗΕ, που υποτί
θεται ότι έχει καταργηθεί εδώ και χρόνια, κάνει πα
ρέλαση. Τον επιβάλλει, λέει, το κράτος, ο 
ΔΑΠΕΕΠ. Ποιος είναι ο ΔΑΠΕΕΠ; Ε, μπείτε στο 
σάιτ της ΡΑΕ και θα καταλάβετε...
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ϋΒΗΕ: «Η Άγκυρα κατοχύρωσε το εμ
πορικό σήμα στην Ε.Ε παρά το μπλόκο 
από τις αρμόδιες αμερικανικές αρχές. 
Όπως αποκαλύπτει η “Ναυτεμπορική", 
οι αρμόδιες ευρωπαϊκές αρχές έχουν 
ήδη κάνει δεκτό εδώ και μήνες το αί
τημα της Άγκυρας να χρησιμοποιεί ως 
εμπορικό σήμα την λέξη “ΤυεΙταβςεαη” 
(Τουρκικό Αιγαίο)».
Η Τουρκία αλωνίζει στην Ε.Ε. και η κυ
βέρνηση προσπαθεί να αποπροσανατολί

σει την κοινή γνώμη, βγάζοντας στην επικαιρότητα τον εμβολιασμό 
για την τέταρτη δόση όλων άνω των 30 ετών...

ΧατΖηπαναγιώτου Στυλιανόε. αναπληρωτής κα
θηγητής Μικροβιολογίας της Ιατρικής Σχολής του 
ΕΚΠΑ, «καθημερινή»: «Ναι και άμεσα στην τέ
ταρτη δόση για όλους... πρέπει να δούμε το θέμα 
της τέταρτης δόσης όχι μόνο από την επιδημιολο- 
γική σκοπιά, αλλά και τη μικροβιολογική».

Μίνα Γκάνκα. υφυπουργός υγείας: «Αν μου πείτε 
“φοβάμαι πάρα πολύ, θέλω να κάνω το εμβόλιο", 
θα σας πω “οκ, κάντε το”(!!!). Αν με ρωτάτε αν 
πρέπει να κάνετε το εμβόλιο, η απάντηση μου 
είναι ότι δεν θεωρώ ότι πρέπει να το κάνετε». 
Άκρως επιστημονική η απάντηση της κ. Γκάγκα!
Έχει χαθεί κάθε επιστημονικό μέτρο σε αυτήν τη 

χώρα! Είναι σοβαρή απάντηση από έναν υψηλόβαθμο αντιπρόσωπο 
του υπουργείου Υγείας, το «πηγαίνετε να κάνετε το εμβόλιο για... 
παρηγοριά στον φόβο»;;;

Ηλίαε Μόσιαλοε. ίθεοβοοΚ: «Ανεπαρκή τα δεδο
μένα για τέταρτη δόση εμβολίου στις ηλικίες 30 - 
59 ετών. Η σημερινή εισήγηση της επιτροπής για 
τη χορήγηση της δεύτερης αναμνηστικής δόσης 
σε άτομα ηλικίας 30 - 59 ετών, που δεν ανήκουν 
στις ευάλωτες κατηγορίες, δεν συνοδεύεται από 
την αναγκαία τεκμηρίωση».

Κομφούζιο και προχειρότητα για την 4η δόση! Μέσα στο ίδιο 24ωρο, 
άλλα έλεγε η Επιτροπή Εμβολιασμού και άλλα έλεγε το υπουργείο 
Υγείας! Και μετά η κυβέρνηση μιλά για... «ατομική ευθύνη», κου
νώντας το δάχτυλο στους πολίτες!

Νάσοε Ηλιόπουλοε. Γενικός Γραμματέας ΣΥΡΙΖΑ:
Αφού καταγγέλλει ότι «Μια κυβέρνηση με τόσα 
χρέη δεν νομοθετεί νια το δημόσιο συυωέρον 
αλλά νια το συμφέρον των πιστωτών τηο> και ότι 
«δεν γίνεται οι πολίτεε να χάνουν τον ύπνο τουε
ή ακόμα και το σπίτι τουε για χρέη λίγων χιλιά

δων ευρώ και κανείε να μην γνωοίΖει πώε ουθυίΖονται τα χρέη 
των πολιτικών και δη αυτών που κυβερνούν», τονίζει ότι ο ΣΥ- 
ΡΙΖΑ καταθέτει τροπολογία ώστε όλοι οι υπόχρεοι να δηλώνουν 
στο πόθεν έσχεε όχι μόνο το ύψοε των δανείων τουε αλλά και
την πορεία τουε.
Έχω να προτείνω κάτι πιο δραστικό: Κόμμα που χρωστάει, να μην 
έχει δικαίωμα να κατέβει στις εκλογές! Απλά πράγματα! Δεν μπορεί 
να μην καταφέρνεις να νοικοκυρέψεις τα του οίκου σου και να θέλεις 
να νοικοκυρέψεις μια ολόκληρη χώρα...

ΕΓ.ενη: «Το μισό υπουργικό συμβούλιο μαζί 
με τον πρωθυπουργό χρωστάνε 13 εκατ. 
ευρώ, όπωε προκύπτει από τα «πόθεν
έσχες». Το ζήτημα είναι όμως ότι διατη

ρούν το ίδιο ποσοστό δανεισμού με πέρυσι, δημιουργώντας εύ- 
λογες απορίες για το αν εξυπηρετούν τα δάνειά τους».
Και με τις απορίες θα μείνουμε κατά πώς φαίνεται... Τους ψηφίζεις 
για να σε εκπροσωπήσουν και αυτοί εκπροσωπούν μια χαρά τον 
εαυτό τους και την τσέπη τους. Ας το θυμόμαστε αυτό. Όπου να “ναι 
θα έρθουν να μας χαϊδέψουν την πλάτη και 
να ζητήσουν την πολύτιμη ψήφο μας...

Κυριάκοε Μητσοτάκηε. είπε για τη Συμφωνία των 
Πρεσπών: «Η Ελλάδα στηρίζει την ένταξη της 
Αλβανίας και της ΒΟΡΕΙΑΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ».
Της ποιας, κ. πρωθυπουργέ μας;;; Για επανέλαβε 
λίγο για να το εμπεδώσουμε... Βγήκαν από το στο
ματάκι σου οι δυο απαγορευμένες λέξεις «ΒΟΡΕΙΑ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ»;;; Λογικά, κάποιοι πρέπει να αποχω

ρήσουν από την κυβέρνηση τώρα, όπως έκανε και ο Καμένος. 
Κρύψτε τις περικεφαλαίες μπατριώτες...

Ντάρα Μπακογιάννη: «Η πατρότητα της συμφω
νίας των Πρεσπών ανήκει στην Ν.Δ., όχι στον 
ΣΥΡΙΖΑ».
Όχι μόνο είναι υπέρμαχος της συμφωνίας των Πρε
σπών η Ντόρα, αλλά διεκδικεί και την πατρότητα!!! 
Αχ, ρε Κυριάκο, ούτε το ίδιο σου το αίμα...

Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Συνάντηση του Αναπληρωτή Υπουργού
Ανάπτυξης και Επενδύσεων Νίκου Παπαθανάση

με τον Όμιλο Ενεργών Νέων Φλώρινας

Σ
το πλαίσιο της επίσκεψής 
του στην πόλη της Φλώρι
νας, ο Αναπληρωτής Υπουρ
γός Ανάπτυξης και Επενδύσεων,

Νίκος Παπαθανάσης συνάντησε 
τη διαχειριστική ομάδα του Ομί
λου Ενεργών Νέων Φλώρινας 
(ΟΕΝΕΦ) - ΕυΓορε ΟΪΓβεί Δυτι
κής Μακεδονίας, την Πέμπτη 23 
Ιουνίου 2022.
Η ιδιαίτερα παραγωγική συνάντηση 
έλαβε χώρα στο χώρο του Δημαρ
χείου Φλώρινας, με τη συμμετοχή 
του Προέδρου του Ομίλου Ενεργών 
Νέων Φλώρινας, Δρ. Κώστα Φιλιπ
πίδη, του Επικεφαλής του Ευτορβ 
ΘίΓθοΙ Δυτικής Μακεδονίας, Δρ.
Κωνσταντίνου Στεργίου και των συ
νεργατών του Κέντρου, Ελένης 
Κωνσταντίνου και Σοφίας Σταματο- 
πούλου. Στη συνάντηση παρόντες, 
εκτός του Αναπληρωτή Υπουργού 
κ. Νίκου Παπαθανάση, ήταν ο Βου
λευτής Φλώρινας κ. Γιάννης Αντω- 
νιάδης, ο διοικητής της Ειδικής 
Υπηρεσίας Δίκαιης Αναπτυξιακής 
Μετάβασης κ. Πελοπίδας Καλλίρης 
και ο διευθύνων σύμβουλος στην 
Ελληνική Εταιρεία Δίκαιης Αναπτυ
ξιακής Μετάβασης Α.Ε. κ. Ιωάννης 
Μπούκης.
0 Κώστας Φιλιππίδης, ανοίγοντας 
τον κύκλο της συζήτησης, αναφέρ
θηκε στις πρωτοβουλίες και δράσεις 
του Ομίλου Ενεργών Νέων Φλώρι
νας - Ευτορθ ϋίτθεΐ Δυτικής Μακε
δονίας που αφορούν κατά κύριο 
λόγο στην ανάδειξη και την ενί
σχυση του νεανικού πλούτου του 
τόπου μας. Η εμπειρία που έχει 
αποκτηθεί την τελευταία δεκαετία 
αλλά και το ισχυρό πανευρωπαϊκό 
δίκτυο οργανισμών και φορέων νε
ολαίας στο οποίο συμμετέχει ο ΟΕ
ΝΕΦ, παρέχει τη δυνατότητα σε 
πολλούς νέους της Δυτικής Μακε
δονίας να αναπτύξουν τις δεξιότητες 
τους και την εξωστρέφεια και να 
συμβάλλουν δυναμικά στο σύγ
χρονο πράσινο παραγωγικό μοντέλο που θα πρέπει 
να δημιουργηθεί στην περιοχή. Αναφέρθηκε, ακόμη, 
στην πρωτοποριακή, για τα ελληνικά δεδομένα, πρό
ταση του ΟΕΝΕΦ για τη δημιουργία Κέντρου Νεο
λαίας, Εκπαίδευσης και Καινοτομίας στη Φλώρινα, 
που θα παρέχει υπηρεσίες και υποστήριξη στις νέες 
τεχνολογίες, τον πολιτισμό, τον αθλητισμό, το περι
βάλλον και την εκπαίδευση, τομείς που προάγουν το 
τοπικό και συλλογικό συμφέρον, την προώθηση της 
απασχόλησης, την ενδυνάμωση της κοινωνικής συ
νοχής, της τοπικής και περιφερειακής ανάπτυξης. Η 
συγκεκριμένη πρόταση αποτελεί μια καινοτόμο δη
μιουργία της επιστημονικής ομάδας του ΟΕΝΕΦ και 
βρίσκεται στο τελικό στάδιο ένταξής της στο ΣΔΑΜ. 
Ακολούθως, ο Επικεφαλήςτου Ευτορε ϋιτθεΐΔυτικής 
Μακεδονίας, Κωνσταντίνος Στεργίου, αναφέρθηκε 
στη σημασία του γουΐή ννοτΚ ως το σύνολο των δρα
στηριοτήτων που επιδιώκουν σκόπιμα να επηρεάσουν 
τους νέους/νέες και στην επιτακτική ανάγκη να ανα
γνωριστεί και να θεσμοθετηθεί ως επάγγελμα ώστε 
οι νέες/νέοι να ενταχθούν ευκολότερα στην αγορά 
εργασίας, να αποκτήσουν μια συνολική εικόνα και 
άποψη για το κοινωνικό γίγνεσθαι και να είναι περισ
σότερο ανεξάρτητοι.
0 Αν. Υπουργός είναι αρμόδιος του Σχεδίου Δίκαιης 
Μετάβασης και γνωρίζει τα προβλήματα που αντιμε
τωπίζει περιοχή λόγω της μετάβασης, ωστόσο επι- 
σήμανε τη δυνατότητα αξιοποίησης των χρηματοδο
τικών εργαλείων (ΕΣΠΑ, αναπτυξιακός νόμος,

Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων). Τόνισε την 
ανάγκη για ενίσχυση και υποστήριξη των προς υλο
ποίηση έργων από τα συναρμόδια Υπουργεία και εξέ- 
φρασε την αισιοδοξία του για το αποτέλεσμα της συ
νεργασίας με φορείς της Κοινωνίας των Πολιτών, 
όπως ο Όμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας.
Εξάλλου, η πρόσφατη ένταξη του έργου "Εκπαιδευ
τικές Δράσεις για τις Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας" 
που από τον ερχόμενο Σεπτέμβριο θα υλοποιείται στο 
χώρο του πρώην Δημαρχείου Φιλώτα, καταδεικνύει 
τη δυναμική και την επάρκεια του ΟΕΝΕΦ σε καινο- 
τόμες και πρωτοποριακές δράσεις. Παράλληλα, το 
Κέντρο Νεολαίας αποτελεί άμεση προτεραιότητα για 
το Υπουργείο και την Ειδική Υπηρεσίας Δίκαιης Με
τάβασης και θα προσφέρει πολλά στη στήριξη της νε
ολαίας.
Ακολούθως, ο κ. Νίκος Παπαθανάσης επισκέφτηκε 
το 3ο Γυμνάσιο Φλώρινας, όπου καλωσόρισε ομάδα 
42 νέων Ιρλανδών, Ιταλών και Ελλήνων, την οποία 
φιλοξενεί ο ΟΕΝΕΦ στο πλαίσιο προγράμματος αν
ταλλαγής νέων του ΕΓ3$ηηυ5+. Κατά τη διάρκεια αυ
τής της επίσκεψης, ενημέρωσε τους νέους/νέες για 
την ενεργειακή μετάβαση και το σχέδιο αλλαγής του 
παραγωγικού μοντέλου της Ελλάδας μέσω του πρά
σινου και ψηφιακού μετασχηματισμού αλλά και την 
προσήλωση στη στήριξη της καινοτομίας.
ΟΌμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας ευχαριστεί θερμά 
τον Αναπληρωτή Υπουργό, κ. Νίκο Παπαθανάση για 
την ουσιαστική αυτή συνάντηση και για την υποστή
ριξή του.

Ανέτοιμοι,
απροετοίμαστοι,

ανίκανοι

Π
ολλοί με την ανάγνωση 
της επικεφαλίδας θα νο
μίσουν ότι το θέμα να 
αναφερθεί στα Ελληνοτουρ

κικά.
Ευτυχώς μας μπούχτισαν οι 
Τούρκοι με τις φακιρικές τους 
«αποδείξεις» και με τα αστεία 
τους επιχειρήματα. Όμως η 
χώρα μας αυτή την περίοδο 
διέρχεται μια σοβαρότερη κρίση. 
Είναι η κρίση του τουρισμού και 
των εκατομμυρίων επισκεπτών. 
Θα πρέπει να παραδεχθούμε ότι 
οι επισκέπτες της χώρας μας αλ
λοδαποί δεν είναι μόνο τουρί
στες, αλλά και θαυμαστές της 
Ελληνικής φύσης, του τρόπου 
ζωής μας, του φαγητού μας, της 
ιστορίας μας, της παγκόσμιας 
κληρονομιάς μας.
Συνεπώς δεν θα πρέπει να τους 
συμπεριφερόμαστε σαν χρήμα, 
αλλά σαν φιλοξενούμενους φί
λους μας. Το ίδιο σαφώς θα πρέπει 
να συμβαίνει και με τουςΈλληνες 
τουρίστες περιοχών που απολαμ
βάνουν τη θάλασσα, ήλιο, την κα
λοπέραση.
Μέχρι εδώ όλα καλά. Το ρώτημα 
όμως που πλανάται και η αμφιβο
λία για τον όρο «φιλοξενία» είναι 
αναπάντητο. Κάνουμε τα πρέ
ποντα και παρέχουμε στους επι
σκέπτες μας αυτά που εκείνοι 
προσδοκούν; Εδώ γελάμε.
Στη Μύκονο δύο καβουροηόδαρα 
χρεώθηκαν όσο οι αποδοχές ερ
γαζόμενου στη Μύκονο. Αλλά δεν 
είναι μεμονωμένη η περίπτωση 
είναι ο κανόνας. Οι καταστημα
τάρχες θα δικαιολογηθούν ότι το 
ενοίκιο είναι δυσβάστακτο, ο Δή
μος θα κάνει την πάπια, ως συνή
θως, αφού οι σχέσεις των ντόπιων 
είναι «αρμονικές» αλλά τα ξένα 
κανάλια θα μας βάλουν στο στόμα 
τους δυσφημώντας τον τουρισμό. 
Χθες ανακοινώθηκε ότι σε νησί 
αποσπάστηκε γιατρός και ο Διευ
θυντής του ελλείψει καταλύματος, 
του εξασφάλισε χώρο στο κέντρο 
υγείας, για να δεχθεί τη Μήνυση 
του Δημάρχου για κάποια παρά
βαση, προφανώς υγειονομικού 
κανονισμού ή πολεοδομική. 
Κανείς δεν είπε του Άρχοντα ότι ο 
γιατρός σε μια τουριστική περιοχή 
είναι βασικό στοιχείο επιτυχημέ
νου τουρισμού.
Ξενοδόχος σε νησί πέταξε μεσά-

ο Κωνσταντίνοα 
ΤΖέκηε

Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ 
^ Ι(ΙζεΙ<ϊε@οίβηβ1.ρΓ

νύχτα στο δρόμο οικογένεια, γιατί 
είχε δύο ανήλικα παιδιά και ξε- 
περνούσε κατά ένα παιδί τον 
αριθμό που καθόριζε η απόφαση 
αριθμού διαμονής!!! με αποτέλε
σμα οι άνθρωποι να μείνουν στα 
παγκάκια. Προφανώς δεν τον ενό
χλησε ο αριθμός αλλά ο καλύτε
ρος πελάτης που πλήρωνε περισ
σότερα.
Βασικά δεν θα πρέπει να μας δια
φεύγει η ελλειμματική δύναμη της 
Αστυνομίας, αφού σε νησί με δέκα 
Αστυνομικούς διαμένουν τριάντα 
χιλιάδες και πλέον τουρίστες. Να 
μην σκεφθούμε το Λιμενικό, τις 
Αρχές ελέγχου του Υπουργείου 
Εργασίας, Υγείας, Οικονομίας κλπ. 
Ουσιαστικά έχουμε ένα κράτος 
δυσκίνητο, πακτωμένο και αμετα
κίνητο, με αδυναμία να αποσπάσει 
ανθρώπους εκεί που απαιτείται, 
αλλά και αδυναμία να φιλοξενη
θούν ελλείψει καταλυμάτων.
Ας μη σκεφθούμε το μέλλον του 
τουρισμού στη χώρα μας. Είναι 
μαύρο, κατάμαυρο, πίσσα. Αυτό 
γιατί όχι μόνο δεν μπορούμε να 
αλλάξουμε την κατάσταση, αλλά 
μάλλον δεν θέλουμε ή το πλέον 
απαίσιο, αδιαφορούμε.
Όμως περιμέναμε τουρισμό και 
σύμφωνα με τις διακηρύξεις των 
αρμοδίων είχαμε σχεδιάσει άριστα 
την υποδοχή και εξυπηρέτηση 
των τουριστών.
Εύχομαι να μην σχεδιάσαμε κατ’ 

αυτόν τον τρόπο και την άμυνά 
της χώρας μας.

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.ϋ. Μδε.Ρήϋ (ο) 

Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 
Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 

Τηλ. 6946898736
ηηοίΐ: Ι<οη5ΐ3ηΙϊηο5_ηοΐ35@ΗοΙηΓΐ3Ϊΐ.<:ο!η

Ιατρείο καθηγητή Αναστάσιου Ωρολογά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068

Κέντρο Πολλαπλής Σκλήρυνσης 
Κλινική Αγιος Λουκάς - Πανόραμα 

Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικήο 
Νευροφυσιολογίας Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη

■ Φ-
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ηχω β ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΙΟΥΝΙΟΥ 2022

Ομαδική έκθεση φωτογραφίας με θέμα “Οι τέσσερις εποχές 
στον τόπο μας" στο παλαιό δημοτικό σχολείο Αμυνταίου

Μ
ε μεγάλη επιτυχία 
πραγματοποιήθηκε από 
το Σάββατο 18 έως τη 
Δευτέρα 20 Ιουνίου, στο πα

λαιό δημοτικό σχολείο του Δή
μου Αμυνταίου, π ομαδική έκ
θεση φωτογραφίας με θέμα 
"ΟΙ ΤΕΣΣΕΡΙΣ ΕΠΟΧΕΣ" στον 
τόπο μας.
Στην ομαδική έκθεση συμμετεί
χαν ο γιατρός Ρηγίνος Μέσσιος, 
η εικαστικός και εθελόντρια Κυ
ρία Αναστασία Χαρίση και η σχε- 
διάστρια Κυρία Λένα Κωνσταντι- 
νίδου.
Την εκδήλωση τίμησαν με την 
παρουσία τους ο Δήμαρχος 
Αμυνταίου κ. Άνθιμος Μπιτάκης 
και η αντιδήμαρχος Πολιτισμού 
του Δήμου Αμυνταίου κα Ελένη 
Γυρίκη.

II1

-

3.

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ
- ΜΟ. ΡΗΩ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος
Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 

Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 

βΓπαίΙ: ΓηίπΊΪΐ(γΓου@γαΗοο.ρΓ
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ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΙΟΥΝΙΟΥ 2022 ηχΒ3
Πρόεδρος Ε.Ι.Ε.Τ.: «Ζητάμε άμεσο και καίριο χτύπημα στον αθέμιτο

ανταγωνισμό και ουσιαστικά μέτρα στήριξης στον Περιφερειακό Τύπο»

Σ
τη διημερίδα που πραγματοποίησε ο 
Σύνδεσμος Ημερήσιων Περιφερει
ακών Εφημερίδων (ΣΗΠΕ), την 
Πέμπτη 23 και την Παρασκευή 24 Ιου

νίου στο Ινστιτούτο Επαρχιακού Τύπου 
στα Χανιά, παρευρέθηκε ο πρόεδρος της 
Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
κ. Αντώνης Μουντάκης.
0 κ. Μουντάκηςκατέθεσε τις προτάσεις της 
Ε.Ι.Ε.Τ. τόσο στον κυβερνητικό εκπρόσωπο 
και υφυπουργό στον πρωθυπουργό κ. 
Γιάννη Οικονόμου όσο και στον Γενικό Επι
κοινωνίας - Ενημέρωσης κ. Δημήτρη Γαλα- 
μάτη για το νέο σχέδιο Νόμου που αφορά το 
νέο Μητρώο Τύπου, αλλά και τα μέτρα στή
ριξης προς τις περιφερειακές εφημερίδες 
που σχεδιάζει η κυβέρνηση.
Όπως επισήμανε ο πρόεδρος της Ε.Ι.Ε.Τ., 
"είμαστε κάθετα αντίθετοι στις οποιεσδή- 
ποτε αλλαγές γίνουν στον Ν. 3548/2007 
καθώς θεωρούμε πως η παραμικρή αλλαγή 
θα επιφέρει σωρεία λουκέτων στον εβδο
μαδιαίο Περιφερειακό Τύπο. Κι αυτό γιατί, 
από το 20027 μέχρι σήμερα δεχτήκαμε 
πολλά και μεγάλα πλήγματα, όπως: η κα
τάργηση δημοσίευσης ισολογισμών, σημαν
τικό «ψαλίδισμα» στις δημοσιεύσεις 
διακηρύξεων, προκηρύξεων κ.α., μείωση 
των διακινούμενων φύλλων μας μέσω των 
ΕΛΤΑ (σε 400, τα οποία μάλιστα είτε δεν 
φτάνουν ποτέ στον παραλήπτη τους είτε με 
μεγάλη καθυστέρηση), επιβολή 2% επί του 
τζίρου μας υπέρ ΕΔΟΕΑΠ και εσχάτως: αύ
ξηση κατά 30-40% στην εκτύπωση (τυπο
γραφείο, χαρτί, υλικά κ.α.), καθώς και στην 
διανομή των εφημερίδων μας (καύσιμα). 
Στα παραπάνω πρέπει να προσθέσουμε την 
γενική κρίση στον έντυπο τύπο, την γενικό
τερη οικονομική κρίση που βιώνει η χώρα 
τα 12 τελευταία χρόνια, καθώς και τη γιγάν
τωση του αθέμιτου ανταγωνισμού που καλ
λιεργείται κυρίως από ιστοσελίδες, πολλές 
εκ των οποίων δεν έχουν καν φορολογική 
υπόσταση. Δεν δύναται να σηκώσουμε επι
πλέον βάρη κι αυτό που ζητάμε είναι άμεσα 
και αποτελεσματικά μέτρα στήριξης”.
Ο κ. Μουντάκης κατέθεσε τις προτάσεις της 
Ε.Ι.Ε.Τ., ενώ μέσα στην εβδομάδα θα απο
σταλεί εηικαιροποιημένο το σχετικό υπό
μνημα στον κ. Οικονόμου και τον κ.

Γαλαμάτη με τις προτάσεις της'Ενωσης σχε
τικά με το νέο Μητρώο, ενώ όσον αφορά τα 
μέτρα στήριξης, πρότεινε -μεταξύ άλλων- 
τα παρακάτω:
1. Τροποποίηση της ΚΥΑ 12-11-2008 
για τον καθορισμός της τιμής καταχω- 
ρούμενων στον τύπο δημοσιεύσεων του 
Δημοσίου, Ο.Τ.Α. και των Ν.Π.Δ.Δ.: Η
πρόταση μας είναι να πληρώνονται όλες οι 
διακηρύξεις - προκηρύξεις με 0,50 ευρώ 
κατά χιλιοστόμετρο και το τιμολόγιο να εξο
φλείται από τον φορέα εντός ενός (1) μήνα 
από τη δημοσίευση. Στη συνέχεια ο φορέας 
θα πληρώνεται από τον ιδιώτη που εκτέ- 
λεσε το έργο. Μόνο μ’ αυτόν τον τρόπο θα 
επιτευχθεί η πολυπόθητη -διαχρονική- ρευ
στότητα στις εφημερίδες - επιχειρήσεις μας, 
η οποία λείπει τα τελευταία χρόνια.
2. Αναδρομική ενίσχυση στα έξοδα 
εκτύπωσης, καθώς κατά τη διάρκεια της 
τελευταίας διετίας οι εφημερίδες υπέστησαν 
μεγάλα οικονομικά πλήγματα, τόσο από όσα 
προκάλεσε η πανδημία στην λειτουργία 
τους (διανομή, εκτύπωση κ.α.), όσο και από 
την ραγδαία αύξηση του χαρτιού, των υλι
κών εκτύπωσης και της ενέργειας.
3. Ψηφιακή αναβάθμιση των επιχειρή
σεων έντυπου Τύπου - Ψηφιοποίηση αρ
χείων, σε συνεργασία με τον Υπουργείο 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης (νέα προγράμ
ματα σελιδοποίησης, προμήθεια ψηφιακών 
εργαλείων κλπ., αλλά και η ένταξη μας σε 
επιδοτούμενο πρόγραμμα ψηφιοποίησης 
των αρχείων κάθε εφημερίδας).
4. Κρατική Διαφήμιση: Ενδελεχής έλεγ- 
χοςκαι αυστηρή εφαρμογή των διατάξεων 
του Ν. 2328/1995 και του ΠΔ 261/1997 για 
την κατανομή του 30% τουλάχιστον στα πε
ριφερειακά ΜΜΕ, μια ποσόστωση που δεν 
τηρήθηκε ποτέ, με ότι αυτό επέφερε στις 
περιφερειακές εφημερίδες. Ένταξη των 
εβδομαδιαίων περιφερειακών εφημερίδων 
σε όλα τα διαφημιστικά προγράμματα που 
αφορούν κρατική διαφήμιση, συμπεριλαμ
βανομένων και των προγραμμάτων επικοι- 
νωνιακής προβολής Περιφερειών, Δήμων 
κ.α.
5. Μηδενικός Φ.Π.Α. στις πωλήσεις 
φύλλων και συνδρομών.
Ακόμη ο πρόεδρος της Ε.Ι.Ε.Τ. αναφέρθηκε 
στα ασφαλιστικά θέματα που πρέπει να δρο
μολογηθούν και να λυθούν άμεσα, καθώς 
αποτελούν βρόγχο για τις περιφερειακές 
εφημερίδες.
Κατ' αρχήν, ζητείται άμεση εξεύρεση οριστι
κής λύσης για τη διευθέτηση των ασφαλι
στικών εισφορών που οι ιδιοκτήτες 
εφημερίδων είχαν καταβάλλει στον ΕΦΚΑ 
την περίοδο 11/2017 - 12/2020 και κλήθη
καν να τις καταβάλουν εκ νέου στον ΕΔΟ
ΕΑΠ. Είναι επιτακτική ανάγκη να 
επιταχυνθούν οι διαδικασίες για την ορι
στική λύση διευθέτησης των ασφαλιστικών 
εισφορών που οι ιδιοκτήτες εφημερίδων 
είχαν καταβάλλει στον ΕΦΚΑ την περίοδο 
11/2017- 12/2020 είτε με άμεση επιστροφή 
των χρημάτων είτε με συμψηφισμό σε μελ
λοντικές υποχρεώσεις μας προς τον ΕΦΚΑ. 
Ακόμη, ζητείται η εξαίρεση των επιχειρή

σεων περιφερειακού Τύπου από την υπο
χρέωση καταβολής επιπλέον εργοδοτικής 
εισφοράς 2% επί του ετήσιου τζίρου υπέρ 
ΕΔΟΕΑΠ.
"Ζητάμε να τεθούν άμεσα προς συζήτηση τα 
παραπάνω θέματα σε συνάντηση μεταξύ 
όλων των εμπλεκόμενων φορέων ΕΦΚΑ, 
Υπουργείο Εργασίας, Ενώσεις Τύπου, Γενική 
Γραμματεία Επικοινωνίας - Ενημέρωσης", 
κατέληξε ο κ. Μουντάκης.

Ο κ. Οικονόμου
Μέτρα στήριξης του περιφερειακού τύπου 
ανακοίνωσε στην διάρκεια της διημερίδας ο 
κυβερνητικός εκπρόσωπος κ. Γιάννης Οικο
νόμου.
Σε σχετικές δηλώσεις του ο υφυπουργός 
παρά τω πρωθυπουργώ μίλησε για την ση
μασία του περιφερειακού τύπου και ανα
φέρθηκε στις δράσεις στήριξης του με 
ενισχύσεις που αφορούν το κόστος του 
χαρτιού αλλά και το μεταφορικό κόστος. 
Παράλληλα όπως είπε άμεσα θα δοθεί προς 
διαβούλευση το σχέδιο νόμου για τη δημι
ουργία του Μητρώου των μέσων ενημέρω
σης, ενώ προανήγγειλε μια πρωτοβουλία - 
πρόγραμμα για τον εκσυγχρονισμό του ψη
φιακού εξοπλισμού των μέσων ενημέρω
σης.
Αναλυτικά, σε δηλώσεις του ο κ Οικονόμου, 
τόνισε: «Ο περιφερειακός τύπος είναι ο πιο 
αντιπροσωπευτικός κρίκος της πολυφωνίας 
,του πλουραλισμού, της ελευθεροτυπίας 
που χαρακτηρίζει τα μέσα μαζικής ενημέ
ρωσης στον τόπο μας. Αναδεικνύει ειδήσεις 
, προβάλλει ζητήματα των τοπικών κοινω
νιών, αποτελεί μέσο έκφρασης των ανθρώ
πων στην περιφερειακή Ελλάδα και αυτό 
ακριβώς είναι που έχει χτίσει την πιο ακριβή 
σχέση, τη σχέση δηλαδή μεταξύ των πολι
τών και των έντυπων μέσων, είναι αυτό που 
έχει οδηγήσει τον περιφερειακό τύπο να 
μείνουν μακριά από τον πειρασμό των ίαΐτ- 
επθννε,τον κιτρίνισμά και να υπηρετούν μια 
δημοσιογραφία αρχών που είναι προς όφε
λος και του κλάδου και των τοπικών κοινω
νιών. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι πολλά από 
τα έργα και τις παρεμβάσεις της κεντρικής 
εξουσίας είτε αυτό αφορά κατασκευαστικό 
έργα είτε αφορά υπηρεσίες που βελτιώνουν 
την ζωή των ανθρώπων στην περιφερειακή 
Ελλάδα ξεκίνησαν από ένα δημοσίευμα, από 
την ανάδειξη ενός προβλήματος από το αί
τημα μιας ομάδας πολιτών. Αυτό ακριβώς 
οφείλουμε να το ενισχύσουμε και να το θω
ρακίσουμε για να αντέξει την αλλαγή του το
πίου και τις πιέσεις της συγκυρίας. Ένας 
πυλώνας είναι οι ενισχύσεις που πρέπει να 
δώσουμε για να αντέξουμε τις πιέσεις της 
συγκυρίας. Έχουμε μεγάλες ανατιμήσεις 
στην πρώτη ύλη όπως είναι το χαρτί που 
περιορίζει την ανταπόκριση των πολιτών 
και των συνδρομητών του έντυπου τύπου 
της επαρχίας. Εδώ η κυβέρνηση θα έρθει να 
επαναλάβει και να ξαναδώσει στήριξη όπως 
έκανε και τα προηγούμενα χρόνια, θα ενι- 
σχύσουμε το μεταφορικό κόστος, θα ενι- 
σχύσομε μέρος της ανατίμησης του χαρτιού, 
ενισχύσαμε τις ασφαλιστικές εισφορές σε

ότι αφορά το ταμείο του ΕΔΟΕΑΠ , συζη
τούμε ένα εργαλείο το οποίο θα μπορέσει να 
βοηθήσει τον έντυπο τύπο της επαρχίας να 
εκσυγχρονίσει τον ψηφιακό του εξοπλισμό 
μαζί με το υπουργείο ψηφιακής πολιτικής 
και βεβαίως μια σειρά από δράσεις και πα
ρεμβάσεις και νομοθετικές, το επόμενο διά
στημα θα αναρτηθεί σε δημόσια 
διαβούλευση το νομοσχέδιο για την ενί
σχυση της διαφάνειας στον τύπο, τα μη
τρώα, τις προδιαγραφές που έχουμε γι την 
είσοδο στο μητρώο που τις συνδέουμε με 
την κρατική χρηματοδότηση αλλά και άλλες 
παρεμβάσεις που θ έχουν ως σκοπό και 
άστοχο να διαμορφώσουν τις συνθήκες για 
να μπορεί ο περιφερειακός τύπος να απαντά 
με επάρκεια στις αλλαγές ,στις προκλήσεις 
που αντιμετωπίζει όχι μόνο σε ότι αφορά 
την οικονομική δυσπραγία αλλά και τον 
τρόπο με τον όποιο θα εξακολουθεί να βρί
σκεται στην πρωτοπορία της έκφρασης, του 
παλμού, των αγωνιών των προτάσεων των 
τοπικών κοινωνιών. Η κυβέρνηση μας θε
ωρεί ότι η στήριξη του τύπου και η εύρυθμη 
του λειτουργία του είναι βασικός πυλώνας 
της Δημοκρατίας - δυο φορές αυτό σε ότι 
αφορά τον τύπο της περιφέρειας και προς 
την κατεύθυνση αυτή θα συνεργαστούμε με 
τους ανθρώπους του κλάδου για να προ
σφέρουμε κάθε ωφέλιμη βοήθεια και 
δράση που υπάρχει και στις δυο κατευθύν
σεις και στην στήριξη για να ξεπεράσουν την 
οικονομική δυσπραγία αλλά και σε θεσμικά 
πράγματα που θα τους βοηθήσουν να αντα- 
ποκριθούν στις προκλήσεις γενικότερα».

Ο κ. Γαλαμάτης
Για θεσμικό έλλειμμα θωράκισης του 
Τύπου, τόσο σε εθνικό όσο και σε ευρω
παϊκό επίπεδο, έκανε λόγο ο Γενικός Γραμ
ματέας Επικοινωνίας και Ενημέρωσης κ. 
Δημήτρης Γαλαμάτης, ο οποίος -στον 
απόηχο των ανακοινώσεων για τη στήριξη 
του περιφερειακού Τύπου, που έκανε νω
ρίτερα ο κ. Οικονόμου-, περιέγραψε τον 
σχεδίασμά της κυβέρνησης για «ένα με
γάλο, ανοιχτό, αέναο φόρουμ», στο οποίο 
"θα συμμετέχουν οι άνθρωποι του περιφε
ρειακού Τύπου και άλλοι θεσμικοί φορείς 
στοχεύοντας, όπως υπογράμμισε, στην 
«αυτορύθμιση» του χώρου", ενώ τόνισε ότι 
η Γενική Γραμματεία Επικοινωνίας και Ενη
μέρωσης βρίσκεται σε συνεχή επικοινωνία 
με τις Ενώσεις, έτσι ώστε τα μέτρα στήριξης 
να είναι ουσιαστικά και να δώσουν ανάσα 
στις επιχειρήσεις τύπου.

Υ.Γ.ΓΟποιο μέλος της Ε.Ι.Ε.Τ. επιθυμεί, μπο
ρεί να στείλει τις προτάσεις του για τα μέτρα 
στήριξης του Τύπου, μέχρι την Τετάρτη 29 
Ιουνίου 2022 (θίθΚ§>θίθ1.ς)Π
θί6ίρΓθ55@9Γη3ί1.οοηη)

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 

Για το Δ.Σ. της ΕΙΕΤ
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΝΤΩΝΗΣ ΜΟΥΝΤΑΚΗΣ 

Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΝΙΚΟΣ 
ΣΟΥΡΛΟΠΟΥΑΟΣ

Επίσκεψη του βουλευτή του ΚΚΕ Λεωνίδα Στολτίδη στο εργοστάσιο της Ξυνό Νερό Α.Ε.

Π
εριοδεία στην περιοχή πραγματοποίησε την 
Παρασκευή 24 Ιούνη ο Λεωνίδας Στολτίδης, 
βουλευτής του ΚΚΕ.

Κατά τη διάρκεια της περιοδείας, επισκέφτηκε το ερ
γοστάσιο της Ξυνό Νερό Α.Ε, είχε συνάντηση με αγρό
τες του κάμπου Σαριγκιόλ και με τον πρόεδρο της Το
πικής Κοινότητας Μαυροδενδρίου.
Σε ομιλία τους στους εργαζομένους της -υνό Νερό 
Α.Ε. παρουσίασε τις εκτιμήσεις και τις θέσεις του Κόμ
ματος για τις εξελίξεις. Το ζήτημα της ακρίβειας που 
τσακίζει το εισόδημα των εργατικών - λαϊκών οικο
γενειών, την εμπλοκή της χώρας μας στο ιμπεριαλι
στικό πόλεμο που βάζει το λαό μας σε μεγάλους κιν
δύνους, για τους μισθούς και τα δικαιώματα των 
εργαζομένων που τα τελευταία χρόνια δέχτηκαν ση
μαντικά πλήγματα από τους αντεργατικούς νόμους 
που ψήφισαν όλα τα αστικά κόμματα. Εξέφρασε πα
ράλληλα τη στήριξη του Κόμματος μας στο αίτημα να 
μην ιδιωτικοποιήσει η «^υνό Νερό Α.Ε.» και να μην 
αποτελεί πεδίο αξιοποίησης των επιδιώξεων της εκάστοτε 
δημοτικής αρχής από τη σκοπιά της δυνατότητας η επιχεί
ρηση να λειτουργήσει προς όφελος των αναγκών του λαού

με προάσπιση των δικαιωμάτων των εργαζομένων. Ταυτό
χρονα, κάλεσε σε συμπόρευση με το ΚΚΕ στους αγώνες 
και τις επερχόμενες εκλογές, όποτε και αν γίνουν.

Στη συνάντηση με τους αγρότες του κάμπου Σαριγκιόλ 
ανέδειξε τη διαχρονική στήριξη του Κόμματος μας 
στα δίκαια αιτήματα των αγροτών με τελευταίο πα
ράδειγμα την ανάγκη της επίσπευσης όλων των δια
δικασιών για τις καταστροφές που υπέστησαν από 
την κακοκαιρία. Από την πλευρά τους οι αγρότες ανέ- 
δειξαν τη δεινή θέση στην οποία έχουν περιέλθει λόγω 
των καταστροφών αλλά και συνολικά από της πολιτι
κής των κυβερνήσεων. Επικέντρωσαν στον κίνδυνο 
η ΔΕΗ Α.Ε να τους κόψει το ρεύμα στις πομόνες με 
αποτέλεσμα να μην μπορούν να μπουν στο χωράφι 
τη νέα καλλιεργητική περίοδο. Ο βουλευτής του Κόμ
ματος δεσμεύτηκε να αναδείξουμε το ζήτημα και να 
ασκήσουμε τη μέγιστη πίεση σε όλες τις κατευθύνσεις 
για να λυθεί το πρόβλημα.
Στη συνάντηση με τον πρόεδρο της Τοπική κοινότητας 
Μαυροδενδρίου αναδείχτηκαν τα προβλήματα που 
έχουν προκόψει με την απολιγνιτοποίηση και ειδικά 
με την ανεξέλεγκτη και σε μεγάλο μέγεθος τοποθέ

τηση φωτοβολταϊκών στα όρια της κοινότητας που δημι
ουργεί προβλήματα στη δραστηριότητα των κτηνοτροφών 
αλλά και σοβαρά περιβαλλοντικά προβλήματα.
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Συνάντηση του Αναπληρωτή Υπουργού Ανάπτυξης Θερμή υποδοχή των συμμετεχόντων
και Επενδύσεων Νικόλαου Παπαθανάση με τον στο 5ο Ρεβερα 0{{ Ροαά Τπρ 4x4

Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Φλώρινας Σωτήριο Βόσδου

Τ
ον Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας Σωτήρη 
Βόσδου εήισκέφτηκε την Πέμπτη 23 Ιου
νίου 2022, ο Αν. Υπουργός Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων Νικόλαος Παπαθανάσης ατο πλαί

σιο των συναντήσεων μεαιρετούς και παραγω
γικούς φορείςτης πόλης.
Τον Αν. Υπουργό συνόδευαν ο διοικητής της Ειδικής 
Υπηρεσίας Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης Πελο
πίδας Καλλίρης και ο διευθύνων σύμβουλος στην 
Ελληνική Εταιρεία Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβα
σης Α.Ε. Ιωάννης Μπούκης, ενώ στη συνάντηση 
συμμετείχαν επίσης,ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μα
κεδονίας ΓιώργοςΚασαπίδης, ο ΒουλευτήςτηςΠ.Ε. 
Φλώρινας, Γιάννης Αντωνιάδης, ο Δήμαρχος Φλώ
ρινας Βασίλειος Γιαννάκης,στελέχη και συνεργάτες.
0 Αν. Υπουργός αναγνώρισε τα ζητήματα που ανα
κύπτουν στην περιοχή λόγω της μετάβασης, 
ωστόσο επισήμανε τη δυνατότητα αξιοποίησης των 
χρηματοδοτικών εργαλείων (ΕΙΠΑ, αναπτυξιακός 
νόμος, πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων) προκει- 
μένου να υπάρξουν πολλαπλασιαστικά τα οφέλη στο 
παραγωγικό μοντέλο και το περιβαλλοντικό αποτύ
πωμα, με στόχο την περαιτέρω ανάπτυξη.
0 κ. Αντιπεριφερειάρχης αναφέρθηκε στα χρόνια 
προβλήματα που αντιμετωπίζει η Π.Ε. Φλώρινας, πα
ρουσιάζοντας ορισμένα οικονομικά στοιχεία, τόνισε 
την ανάγκη περαιτέρω υποστήριξης των προς υλο
ποίηση έργων από τα συναρμόδια Υπουργεία και εξέ- 
φρασε την αισιοδοξία του για το αποτέλεσμα, καθώς

η συνεργασία Υπουργείου Ανάπτυξης, Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας και Δήμου Φλώρινας είναι διαρ
κής και εποικοδομητική.
Ακολούθησε συνάντηση στον ίδιο χώρο του Αν. Υφυ
πουργού με τους προέδρους των Κοινοτήτων Αχλά
δας και Βαλτονέρων, οι οποίοι του μετέφεραν τα 
προβλήματα που ηροέκυψαν από την πολυετή δρα
στηριότητα της Δ.Ε.Η.και του επέδωσαν σχετικά υπο
μνήματα.
Τέλος ο κ. Αντιπεριφερειάρχης επέδωσε αναμνηστικά 
αγαλματίδια με παραδοσιακές φορεσιές της περιο
χής, δημιουργήματα του Φλωρινιώτη καλλιτέχνη 
Κωνσταντίνου Ζέρβα.

Συνάντηση του Δημάρχου Φλώρινας Βασίλη Γιαννάκη με 
τον Αναπληρωτή Υπουργό Ανάπτυξης Νίκο Παπαθανάση

Σ
ημαντικά έργα υποδομής, με τα οποία πρέπει 
να ενισχυθεί η περιοχή, συζητήθηκαν στη 
συνάντηση του Δημάρχου Φλώρινας κ. Βα
σίλη Γιαννάκπ με τον Αναπληρωτή Υπουργό Ανά

πτυξης και Επενδύσεων κ. Νικόλαο 
Παπαθανάση, που πραγματοποιήθηκε στο Δημαρ
χείο Φλώρινας.
Κυριοτερο από αυτά το δίκτυο διανομής φυσικού αε
ρίου της ΔΕΔΑ, οι εργασίες κατασκευής του οποίου 
ξεκίνησαν μέσα στην πόλη της Φλώρινας και οι 
οποίες, βάσει χρονοδιαγράμματος, θα έχουν ολοκλη
ρωθεί στο τέλος του 2023.
Στη συνέχεια ο κ. Γιαννάκης έθεσε μια σειρά άλλων 
θεμάτων, όπως:
• Η υλοποίηση ίου αναπτυξιακού μοντέλου της 
Έξυπνης Πόλης
• Η αναβάθμιση της ΒΙ.ΠΕ. Φλώρινας 
* Η ενίσχυση των μικρών και μεσαίων επιχειρή
σεων μέσα από ειδικό φορολογικό, η μείωση του 
ΦΠΑ, η επιδότηση της απασχόλησης, οι φορολο
γικές απαλλαγές και η πρόσβαση σε χρηματοδο
τήσεις
• Η αναγκαιότητα και η σημασία της επαγγελμα

τικής κατάρτισης και εξειδίκευσης, της δια βίου 
εκπαίδευσης και της συνεχούς επιμόρφωσης
• Η ανάπτυξη ΑΠΕ μέσα από ένα σαφές χωροτα
ξικό σχέδιο
• Η αύξηση της ανεργίας και η ανάγκη βελτίωσης 
των προγραμμάτων του ΟΑΕΔ
• Η στήριξη του πρωτογενή τομέα με έμφαση στα 
ποιοτικά χαρακτηριστικά των προϊόντων της πε
ριοχής
• Η έγκριση των προτάσεων του Δήμου Φλώρι
νας που κατατέθηκαν στο Σχέδιο Δίκαιης Ανα
πτυξιακής Μετάβασης
• Η ανάπτυξη του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακε
δονίας με τμήματα και σχολές και π σύνδεσή 
τους με τπν παραγωγή
• Η υποστελέχωση των υπηρεσιών του Δήμου 
και η ανάγκη ενίσχυσής τους
Στη συνάντηση συμμετείχαν ο βουλευτής κ. Γιάννης 
Αντωνιάδης, ο διοικητής της Ειδικής Υπηρεσίας Δί
καιης Αναπτυξιακής Μετάβασης κ. Πελοπίδας Καλ
λίρης, ο διευθύνων σύμβουλος της ΜΕΤΑΒΑΣΗ Α.Ε. 
κ. Ιωάννης Μπούκης και ο πρόεδρος της κοινότητας 
Φλώρινας κ. Κωνσταντίνος Ρόζας.

απά πίογ6 στο Αμύνταιο

Ο
λοκληρώθηκε χθες Κυριακή 26 Ιουνίου το 5ο Ρι-βερα ΟΛ 
ΚοατΙ Τπρ 4x4 αηά γπογθ στα χνάρια της αρκούδας αλλά και 
της ιστορίας το οποίο πραγματοποιήθηκε το διήμερο 24 έως 
26 Ιουνίου 2022, στους ορεινούς όγκους των Δήμων Πρεσπών 

και Φλώρινας.
Η Εκδήλωση ήταν συνέχεια των τεσσάρων (4) προηγούμενων που 
πραγματοποιήθηκαν με μεγάλη επιτυχία και έχουν ως βασικό στόχο 
την προβολή του τόπου μας μέσα από μοναδικές περιηγήσες, σε ασφάλ- 
τινες και χωμάτινες διαδρομές στα γύρω βουνά με θέα τις μαγευτικές 
λίμνες.
Την Παρασκευή 24 Ιουνίου οι συμμετέχοντες οδηγοί αφού αναχώρησαν 
από την Θεσσαλονίκη κατέληξαν στην Κεντρική Πλατεία Αγίων Κων
σταντίνου και Ελένης στο Αμύνταιο, για ανασυγκρότηση και ενσωμά
τωση συμμετοχόντων από άλλα μέρη. Εκεί τους υποδέχτηκαν με κα
φέδες, αναψυκτικά Ξινού Νερού και εδέσματα, η Αντιδήμαρχος κ.Ελένη 
Γυρίκη η οποία εκπροσώπησε τον Δήμο Αμυνταίου καθώς και ο Πρό
εδρος Αυτοκινητιστών Ταξί Αμυνταίου κ.Κώστας Μελισσανίδης.
Την διοργάνωσή της εκδήλωσης ανέλαβε η «Ένωση Τουριστικών και 
Συναφών Δραστηριοτήτων Δήμου Πρεσπών» υπό την Αιγίδα της Π.Ε. 
Φλώρινας, του Δήμου Φλώρινας και του Δήμου Αμυνταίου, την στήριξη 
της «ΟΗαΙζίςΗπδΙοδ Ρώάηρ Ιθθγτι ΕΙοπηα» και της «Ελευθεράκης Εχ- 
ΡΓΘ55 Βθτνίεθ Φλώρινα».

Γραφεία Τύπου Δήμου Αμυνταίου
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Συνοδευτικές Δράσεις, Υπηρεσίες 
και Συνεδρίες Κοινωνικής 
Ένταξης, Δημιουργικής

Απασχόλησης και 
Πολιτισμού

τ«ε*β*α«

Η
 Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, ως Επικεφαλής Εταίρος 
των Κοινωνικών Συμπράξεων του ΤΕΒΑ της Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας στο πλαίσιο του «Επιχειρησιακού Προ
γράμματος Επισιτιστικής και Βασικής Υλικής Συνδρομής ΤΕΒΑ» 

και σε συνεργασία με τις Περιφερειακές ενότητες Κοζάνης, Κα
στοριάς, Φλώρινας και Γρεβενών υλοποιούν συνοδευτικές δρά
σεις κοινωνικής ένταξης και δημιουργικής απασχόλησης των 
ωφελούμενων του ΤΕΒΑ που περιλαμβάνουν:

- Υπηρεσίες Ψυχοκοινωνικής Στήριξης 
- Υπηρεσίες Διατροφικών Συμβουλών 

- Αθλητικές δραστηριότητες 
- Πολιτιστικές- παιδαγωγικές δράσεις 
- Συμβουλές Οικονομικού χαρακτήρα 

* Συμβουλές Νομικού χαρακτήρα

Πολλές από τις ομαδικές συνοδευτικές δράσεις όπως είναι τα θεατρικά 
- πολιτιστικά εργαστήρια, οι αθλητικές δραστηριότητες καθώς και οι 
διατροφικές συνεδρίες, πραγματοποιούνται διαδικτυακά μέσα από μια 
ηλεκτρονική πλατφόρμα του ζοοπη, στην οποία έχουν ελεύθερη πρό
σβαση οι ωφελούμενοι, στις ημερομηνίες που έχουν προγραμματιστεί. 
Επίσης οι ωφελούμενοι έχουν τη δυνατότητα να παρακολουθούν δια
δικτυακά, δια ζώσης ή τηλεφωνικά λόγω της πανδημίας, εξατομικευ- 
μένες συνεδρίες ψυχοκοινωνικής στήριξης, συμβουλές οικονομικού 
ή/και νομικού χαρακτήρα, από εξειδικευμένους επιστήμονες.
Οι ωφελούμενοι μπορούν να ενημερώνονται για τις υπηρεσίες και να 
συμμετέχουν στις παραπάνω δράσεις και συνεδρίες ακλουθώνταςτους 
παρακάτω συνδέσμους:

• Στο δίίθ των Συνοδευτικών Δράσεων του Προγράμματος
Ηηρ5://νννννν.{βΙ}3ρ(Ιηι.9Γ/#ρΓ09Γ3ηΓΐ

• Καθώς και στο ώ
ή{Ιρ5://νννννν.ί3θθΐ3θοΙ<.οοΓη/%ΟΕ%Α3%ΟΡ%85%ΟΕ%ΒΟ%ΟΕ%ΒΕ%0
Ε%Β4%ΟΕ%Β5%ΟΡ%85%ΟΡ%84%ΟΕ%Β9%ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%ΑΟ%ΟΡ%8
2-%0Ε%94% 0Ρ% 81 % 0 Ε% Α0% 0 Ρ% 8 3 % 0 Ε% Β 5 % 0 Ε% Β 9 % 0 Ρ%8 2 -
%ΟΕ%94%ΟΡ%85%ΟΡ%84%ΟΕ%Β9%ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%ΑΕ%ΟΡ%82-
%αΕ%90%0Ε%Β1%0Ε%ΒΑ%0Ε%Β5%0Ε%Β4%εΕ%ΒΡ%0Ε%Β0%0
Ε%ΑΡ%0Ε%Β1 %0Ρ%82-%0Ε%Α4%0Ε%Β5%0Ε%Β2%0Ε%Β1 -
103755155177539

Η συμμετοχή στις ομαδικές συνεδρίες είναι ελεύθερη χωρίς προηγού
μενη δήλωση συμμετοχής, με βάση το αναρτπμένο ημερολογιακό πρό
γραμμα. Για την συμμετοχή στις ατομικές συνεδρίες οι ωφελούμενοι 
μπορούν να εκδηλώνουν ενδιαφέρον τηλεφωνικά στο 694 4913 599 
ή στέλνοντας θγπθιΙ στο Ρ0Μ-ΤΕΒΑ-5ΥΝ0ΒΕΥΤΙΚΑ@9πΐ3Ϊΐ.ςοηι ή 
στα σημεία εξυπηρέτησής τους για τα συνοδευτικά μέτρα. Το αίτημά 
τους θα καταχωρείται και θα προωθείται στον αρμόδιο επιστήμονα, ο 
οποίος θα έρχεται σε επαφή μαζί τους.

Σηυεία ενημέρωσηε και εΣυπηοέτησηο ωφελούμενων:

Γρεβενά: Τέρμα Κ. Ταλιαδούρη, Διοικητήριο Γρεβενών «Κ. Ταλια- 
δούρης»,2 όροφος, γραφείο 416, τηλέφωνο επικοινωνίας 
2462353316

Καστοριά : Νομαρχία Καστοριάς ,γραφείο( δίπλα στο τμήμα Συγ
κοινωνιών), Ισόγειο, τηλέφωνο επικοινωνίας 6948454815

Κοζάνη: Δημοκρατίας 74 Νομαρχία, 3 όροφος, γραφείο 10, τη
λέφωνο επικοινωνίας 2461351118

Φλώρινα: διοικητηρίου, 4ος όροφος, τμήμα δημόσιας υγείας και 
κοινωνικής μέριμνας, τηλέφωνο επικοινωνίας 2385350468

Γώγος Ρξ Κυριάκος

1*1 Μαου Β, ΦβώβΝΟ -??» - Μ». 69489667 $ί

Τον οδηγό αγώνων Αναστάσιο Χατζηχρήστο τίμησε 
ο Δήμαρχος Φλώρινας Βασίλης Γιαννάκης

Τ
ον οδηγό αγώνων κ. 
Αναστάσιο Χατζηχρή
στο τίμησε ο Δήμαρ
χος Φλώρινας κ. Βασίλης 

Γιαννάκης, στο περιθώριο 
του «5ου Ρτοερα 4x4 01- 
1γ03(Ι Τπρ 3ηά ΓΠΟΓΘ», ΤΟ 
οποίο στηρίζει ο Δήμος 
Φλώρινας.
Κατά την υποδοχή των συμ- 
μετεχόντων στην πόλη της 
Φλώρινας, ο κ. Γιαννάκης 
επέδωσε τιμητική πλακέτα 
στον κ. Χατζηχρήστο «για την 
διάκριση του στο Ιστορικό 
Ράλλυ Ακρόπολις και την για 
την πολύτιμη, ουσιώδη και 
ανιδιοτελή συνεισφορά του 
στα δρώμενα του τόπου». 
Εξήρε δε, πέραν την προ
σφοράς του κ. Χατζηχρή- 
στου, τον χαρακτήρα του λέ
γοντας πως πρόκειται για 
έναν άνθρωπο «χαμηλών τό
νων, αλλά υψηλών επιδό
σεων».
Συγκινημένος από την 
πλευρά του ο κ. Χατζηχρή- 
στος ευχαρίστησε τον Δή
μαρχο, σημειώνοντας πως 
«αυτή η πλακέτα αξίζει πε
ρισσότερο από όλα τα κύ
πελλα που έχω πάρει».

ΤΙΜΗΣ ΕΝΒΚΕΝ

ί. Αγοκτε&Ββ

»
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Λιμνάζουν αιτήσεις για φωτοβολταϊκά στην 
περιοχή του Δήμου Αμυνταίου

Μ
ετά από μία γρήγορη 
έρευνα που έκανα κατέ
γραψα ότι η περιοχή του 
Δήμου Αμυνταίου δεν έχει συμ- 

ηεριληφθεί στην αναβάθμιση του 
δικτύου από τον ΔΕΔΔΗΕ, όπως 
έγινε στο δήμο Φλώρινας και σε 
άλλους δήμους. Πρέπει να σημει
ωθεί ότι η αναβάθμιση είναι απα
ραίτητη για να ικανοποιηθούν οι 150 
περίπου αιτήσεις για δημιουργία 
φωτοβολταϊκών πάρκων των δημο
τών του Δήμου Αμυνταίου που εκ- 
κρεμούν. 0 λόγος είναι ότι το δίκτυο 
της περιοχής έχει προβλήματα σε 
ότι αφορά στους υπάρχοντες υπο
σταθμούς και ως εκ τούτου δεν 
υπάρχει δυνατότητα να μεταφερθεί 
η παραγόμενη ενέργεια προς τα με
γάλα αστικά κέντρα.
Τόσα χρόνια που η ΔΕΗ παρήγαγε 
ρεύμα δεν υπήρχε πρόβλημα... Το 
πρόβλημα προέκυψε τώρα, λόγω της απαξίωσης των 
υποδομών! Φυσικά, η παραγωγή ενέργειας από λι
γνίτη τελείωσε και μένει πίσω η καμένη γη!
Η αδιαφορία κάποιων να πιέσουν για να συντηρηθούν 
και να αναβαθμιστούν οι υποσταθμοί μπορεί να ανα
βάλει για μεγάλο χρονικό διάστημα ή και να ματαιώσει 
μία σημαντική αναπτυξιακή ενέργεια, που θα αποφέ- 
ρει ρευστότητα στην περιοχή και σημαντικό εισόδημα 
σε περίπου 150 οικογένειες!
Μήπως έτσι υποβαθμίζεται η προσπάθεια της Κυβέρ

νησης να στηρίξει τις τοπικές κοι
νωνίες του λιγνιτικού άξονα; Γιατί 
το κράτος δεν διοικείται μόνο 
από τον Πρωθυπουργό και τους 
Υπουργούς. Συνήθως οι διαδικα
σίες «σκαλώνουν» στα χαμηλό
βαθμα στελέχη της διοίκησης. 
Στην περίπτωσή μας αυτοί οι 
αποτυχημένοι «μανδαρίνοι» ξε
γυμνώνουν τις εξαγγελίες για 
στήριξη των τοπικών κοινωνιών 
στπ διαδικασία της απολιγνιτο- 
ποίησης.
Κλείνοντας απλώς θα θέσω ένα 
ερώτημα: υπάρχουν φήμες ότι ο 
υποσταθμός της περιοχής Αμυν
ταίου θα δοθεί σε ιδιώτες για να 
εξυπηρετήσουν τα δικά τους 
συμφέροντα και οι αιτήσεις των 
κατοίκων για φωτοβολταϊκές μο
νάδες να μείνουν στα συρτάρια. 
Αληθεύει;

Πρέπει να απαιτήσουμε τώρα να αναβαθμιστεί ο υπο
σταθμός και να εξυπηρετήσει τα αιτήματα των κατοί
κων που θέλουν να δημιουργήσουν φωτοβολταϊκές 
μονάδες για να βελτιώσδυν το εισόδημά τους και να 
μπει καινούριο χρήμα στην τοπική αγορά. Οι ξένοι να 
επενδύσουν εφόσον ικανοποιηθούν οι δημότες του 
Δήμου Αμυνταίου.

Μάχης Ιωσηφίδης 
Πρώην Δήμαρχος Αμυνταίου

4:
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Το καλοκαιρινό ρατίγ των ΚΔΑΠ του Δήμου Φλώρινας

Κ
έφι, χορός, τραγούδια και παιχνίδια κυριάρχησαν στο κα
λοκαιρινό πάρτυ των ΚΔΑΠ του Δήμου Φλώρινας, που 
πραγματοποιήθηκε το απόγευμα της Τετάρτης 22 Ιουνίου στο 
Νέο Πάρκο Φλώρινας.

Το εκπαιδευτικό προσωπικό των ΚΔΑΠ οργάνωσε μια άρτια γιορτή, 
κατά την οποία τα παιδιά έπαιξαν και γλέντησαν με τη ψυχή τους και ευ
χήθηκαν καλό καλοκαίρι με τον καθιερωμένο τρόπο, το μπουγέλο!
Την ικανοποίηση του για τη μαζική συμμετοχή των παιδιών, αλλά και τη 
γενικότερη λειτουργία των ΚΔΑΠ, εξέφρασε ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. 
Βασίλης Γιαννάκης, ενώ εκ μέρους των εκπαιδευτών μίλησε η κα Εβε- 
λίνα Αριστείδου.
Παρόντες, μεταξύ άλλων, στη γιορτή ο αντιπεριφερειάρχης Π.Ε.. Φλώ
ρινας κ. Σωτήρης Βόσδου, η αντιδήμαρχος Φλώρινας κα Σοφία Φου- 
δούλη και ο δημοτικός σύμβουλος και πρόεδρος του ΝΠΔΔ ΚΠΑΠΑ 
Δήμου Φλώρινας κ. Δημήτρης Ηλιάδης
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ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΙΟΥΝΙΟΥ 2022 ΐ3πχω
Εκδήλωση του Κέντρου πρόληψης των Εξαρτήσεων και προαγωγής της ψυχοκοινωνικής

υγείας Π.Ε. Φλώρινας για την Παγκόσμια Ημέρα κατά των Ναρκωτικών

Π
ραγματοποιήθηκε την Κυριακή 26 Ιουνίου 2022 η εκδήλωση 
του Κέντρου πρόληψης των Εξαρτήσεων και προαγωγής της 
ψυχοκοινωνικής υγείας Π.Ε. Φλώρινας για την Παγκόσμια 
Ημέρα κατά των Ναρκωτικών.

Η εκδήλωση χωριζόταν σε 2 μέρη: Στο πρώτο μέρος υπήρχε διεξαγωγή 
παραδοσιακών παιχνιδιών μήλα, σχοινάκι, κουτσό, αγαλματάκια, αμ
πάριζα, κεραμιδάκια. Τα παιχνίδια συντόνιζαν εκτός από τα στελέχη του 
Κέντρου, εθελοντές από το Γραφείο εθελοντισμού του Δήμου Φλώρι
νας και εθελοντές από τον Σύλλογο Φοιτητών του Τμήματος Νηπιαγω
γών του Π.Δ.Μ. Στα παιχνίδια συμμετείχαν γονείς και παιδιά από όλη 
την περιοχή. Το 2ο μέρος περιλάμβανε παραδοσιακή μουσική από το 
μουσικό συγκρότημα «Μουσικόραμα» και παραδοσιακούς χορούς με 
την συμμετοχή όλου του κόσμου.
Την εκδήλωση χαιρέτησαν ο πρόεδρος του Κέντρου Πρόληψης Γιώργος 
Αντωνιάδης και ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Φλώ
ρινας και υπεύθυνος του Γραφείου Εθελοντισμού Δήμου Φλώρινας Μι- 
χάλης Χάτζιος.
Την εκδήλωση τίμησαν με τπν παρουσία τους ο Δήμαρχος Φλώρινας 
Βασίλης Γιαννάκης και πλήθος κόσμου.

Η επ. υπεύθυνη του Κέντρου 
Βικτώρια Ζιώγα 

Ψυχολόγος- Επ. Σύμβουλος
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Η φλωρινιώτισσα ξιφομάχος Φανή Βαρβέρη στα
“Ολύμπια 2022" ως μία από τις τέσσερις κορυφαίες 

πανελλαδικά αθλήτριες στο ξίφος μονομαχίας

Μ
ία ξεχωριστή οπλομα
χία πραγματοποιήθηκε 
στον πανέμορφο χώρο 
του περιστυλίου του Ζαππείου 

Μεγάρου, την Κυριακή 26 
Ιουνίου, με πρωτοβουλία της 
Επιτροπής Ολυμπίων και Κλη
ροδοτημάτων και της Ελληνι
κής Ομοσπονδίας Ξιφασκίας, 
στα πλαίσια των εκδηλώσεων 
«Ολύμπια 2022»._
126 χρόνια μετά, η Ξιφασκία πα
ρουσιάστηκε στον εμβληματικό 
χώρο του Ζαππείου για να τιμή
σει την ιστορία του αθλήματος. 
Στα Ολύμπια 2022 συμμετείχαν 
οι τέσσερις κορυφαίοι αθλητές 
Καββαδίας Σάββας, Φουστανά- 
κης Στυλιανός, Καραμπάσης 
Κωνσταντίνος και Μίνας Γεώρ
γιος και οι τέσσερις κορυφαίες 
αθλήτριες Βαρβέρη Φανή, Χα- 
τζησαράντου Νικολέττα, Καραμ- 
πίνη Ειρήνη και θεοδωροηού- 
λου Ανδριάνα.
Οι αθλητές και οι αθλήτριες 
αγωνίστηκαν για τη σεζόν 
2021 - 2022 στο ξίφος μο
νομαχίας σε αγώνες επίδει
ξης, καταφέρνοντας να 
ζωντανέψουν τις ξιφομα
χίες του παρελθόντος.
Η φλωρινιώτισσα αθλήτρια 
Φανή Βαρβέρη, αναφερό- 
μενη στην άκρως τιμητική 
πρόσκληση να συμμετέχει 
στις εκδηλώσεις ως μία από 
τις τέσσερις καλύτερες πα
νελλαδικά αθλήτριες στο ξί
φος μονομαχίας, δήλωσε: 
«Είναι τιμή μου να συμμε
τέχω σε αυτήν την εκδή
λωση σαν κορυφαία αθλή
τρια! Να τιμάω τη Φλώρινα 
σαν η μοναδική φλωρινιώ- 
τικη συμμετοχή και ταυτό
χρονα την Κρήτη, μέσω του 
συλλόγου μου "Θησέα Ηρα
κλείου”. θα ήθελα να ευχα
ριστήσω τον σύλλογό μου, 
τον χορηγό μου ΜγηθίίοΓΒίΙ, 
που φρόντισε για όλα, μέχρι 
και προσωπικό φωτο
γράφο, καθώς και την 
έννοτό ΗθΙΙονν και τον Αλέ
ξανδρο Καπερόνη, για τον 
άρτιο εξοπλισμό μου, όπως 
κάνει πάντα σε κάθε αγώνα 
μου».

Ιο Ανοιχτό τουρνουά γρήγορου
σκακιού «Κώστας Αλεξίου» 2022

Μ
ε επιτυχία και μεγάλη συμμετοχή διεξήχθη, την Κυριακή 
19 Ιουνίου 2022 στην Πτολεμα'ίδα, το Ιο τουρνουό σκακιού 
«Κώστας Αλεξίου» 2022, που διοργάνωσε η Σκακιστική 
Ακαδημία Πτολεμάίδας «Σκακιστάκος» σε συνεργασία με την 

Ε.Σ.Σ.ΚΕ.ΔΥ.Μ.
Πραγματοποιήθηκαν δύο τουρνουά, το πρώτο άνω των δεκατριών 
ετών και το δεύτερο κάτω των δώδεκα ετών και το σύστημα των αγώ
νων ήταν ελβετικό 7 γύρων.
Το τουρνουά είναι το πρώτο της σειράς ΟΓοηά-Ρπχ 2022 και συμμετείχαν 
πάνω από 60 σκακιστές και σκακίστριες από τους συλλόγους της 
ΚΔ.Μακεδονίας.
Στην τελική βαθμολογία του Α' τουρνουά (ηλικίας από δεκατρία ετών 
και άνω) την 1η θέση κατέλαβε ο σκακιστής θεοδουλίδης Θεόδωρος, 
την 2η ο Λόγιας Χρήστος και την 3η θέση ο Μπαμπαλίκης Αλέξανδρος 
σκακιστές του ΣΟ.Κοζάνης «Αετοί».
Στο Β' τουρνουά (ηλικίας από δώδεκα ετών και κάτω) νικητής του 
τουρνουά αναδείχθηκε ο σκακιστής Μπαγγέας Γεώργιος (6,5/7) με 20 
το Βασδάρη Γεώργιο και 3η την Μπαγγέα Μαρία σκακιστές του ΠΑΣ 
Εδεσσεων 8x8.
Οι σκακιστές που βραβεύθηκαν στις επιμέρους κατηγορίες είναι:

Ετών 16

Λόγιας Χρήστος 
Χασάπη: Δημήτριος
ρΓβαούσης ©ωμός
(Σαμαρά Βασιλική 
(Αιοάρη Αναστασία

ΙΣΟ. Κοζάνης Αετοί \ I®5
Σ.Ο, Πτολεμαίος «Πτολεμαίος» Τ25* 
ΠΑΣ. Εόεσσαάαν 
Ι1ΑΣ. Εόεσσακαν
Σ.Α. Πτολεμαΐδας «Σχακιστάκος»

13«*

Αλο«ρ*| Μψώλα 
Γραμμένος Νικόλαος 

Ετών 14 Τοεκοορώνα Ελισσαίος 
(Κελέκης Δημήτρτος 
λΣιυ ■ ·έα: Γεώργιο; 
ΡασόάρηςΤεώργιος 
Τρανώτης Ιωάννης 
Μχαγγέα Μαρία 
Νίκο» Μαρία 
Κυριακοποϋλο» Μαρία 
Σιώζος Φίλιππο: 
Σαμαράς Μιχαήλ

Ετών 12

(Σ,ό. Πτ©λεμαϋ#ς«Ι 
. Κατερίνης 

ΙΟ. Κοζάνη: Αετοί 
ΡΑΣ. Εόεσσαάαν!
ΠΑΣ. Εόεοσαίβν %8 
ΪΪΑΣ. Εόεασαάον $χΒ 
Σ.Ο. Πτολεμα®ας«Πτ&μα*ας» 
ΠΑΣ. Εδεσσαάον 8χ8 
Κοζάνη 
Σ.Ο. Πτολεμαΐδας «Σκακιστάκος» 
(Κοζάνη'
(Σ.Ο. ϊϊτολεμαΐδας «Σκακιστάκος»

Ετάτ 1® ΕΜά«·'Όΐ>ή?. (Σ.Ο. Πτολεμαΐδας «Πτολεμαίος» 3·<!
ιΚαραόίσο'νλο» Βερονίκη ΑΠ. Φλώρινας 1 π!
Χαραγιάννη Ελένη ΣΟ. Κοζάνης Αετοί | 2*
Γιαμούζη Αλεξάνδρα ΣΟ. Κοζάνης Αετοί } 3*!
ίΖαφειρίο» Καλλίνικος ΟΣ. Γιαινιισώΐ’

Ετών 8 (Ζαφείρι©» Αρσένιος ΟΣ Γιαννιτσών
(Κοοτσιώνας Αθανάσιος ΣΟ. Κατερίνης

τώρα και στον χώρο σας...

■Λοώ ........
Ύωνίθί '

' Έναντι πρώην κλινικής
Λαλαγιάννη 

τ. 2385 ο 244οι - ννΚαί’δ ιχρ 6980101298

Είμαστε στη διάθεσή σας να ετοιμάσουμε τη 

δική σας κοινωνική εκδήλωση (γόμους, 

αρραβώνες, βαφτίσια, μνημόσυνα, κηδείες)

-Φ-
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Συμμετοχή του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας στις ημερίδες επαγγελματικού
ΐ5 ηχω

προσανατολισμού που διοργάνωσε ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Φροντιστών Δυτικής

Μακεδονίας με τίτλο «Σχολές, Σπουδές & Συμπλήρωση Μηχανογραφικού»

η
ΔΥΠ!

Τ
ο Πανεπιστήμιο Δυτικής Μα
κεδονίας συμμετείχε στις 
ημερίδες επαγγελματικού 
προσανατολισμού που διοργά- 

νωσε ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών 
Φροντιστών Δυτικής Μακεδο
νίας, με τίτλο «Σχολές, Σπουδές 
& Συμπλήρωση Μηχανογραφι
κού», οι οποίες πραγματοποιήθη
καν σε Κοζάνη, Φλώρινα, Καστο
ριά, Γρεβενά, Πτολεμάίδα και 
Σιάτιστα. Πρόκειται για μια πρω
τοβουλία που έχει καθιερωθεί σε 
θεσμό και αυτό αποτυπώνεται 
από την μαζική συμμετοχή σε 
κάθε πόλη.
Κεντρικός ομιλητής αυτών ήταν ο 
Δρ Χρήστος Ταουσάνης, επικεφα
λής της επιστημονικής ομάδας ΕΜ- 
ΡΙ_0Υ Εϋυ Σύμβουλοι Εκπαίδευσης 
και Σταδιοδρομίας, ο οποίος παρου
σίασε με στοχευμένες αναλύσεις και 
παραδείγματα τις νέες τάσεις και τις 
επαγγελματικές προοπτικές του 
μέλλοντος οι οποίες προκύπτουν 
από τις κλασικές επιστήμες, ενώ 
εστίασε στις βασικές αρχές για την 
εύστοχη διαμόρφωση του μηχανο
γραφικού.
Στη συνέχεια, στελέχη του Τμήματος Δημοσίων και Διεθνών Σχέσεων 
παρουσίασαν στους μαθητές και στους υποψήφιους φοιτητές το Πανε
πιστήμιο του τόπου μας, το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας, ενώ δια
νεμήθηκε και σχετικό ενημερωτικό υλικό σε όλους τους παρευρισκο- 
μένους.
Με το πέρας των τοποθετήσεων υπήρξε γόνιμος και εποικοδομητικός 
διάλογος με μαθητές και γονείς όπου λύθηκαν τυχόν απορίες και προ
βληματισμοί.

*'*****$£,

:
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«Θεοδοσία»: Η οδύσσεια μιας γυναίκας στη διάρκεια ενός ταραχώδους αιώνα
Θεοδώρου Μόδη

Σ. Ηλάδου-Τάχου, Καθηγήτριας Νέας 
Ελληνικής

Ιστορίας και Ιστορίας της Εκπαίδευσης,
Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας

ΛΙΓΑ ΛΟΓΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΣΥΓΓΡΑΦΕΑ 
ΘΕΟΔΩΡΟ ΜΟΔΗ

Γεννήθηκε στη Φλώρινα, το 1943. Μητέρα 
του ήταν η θεοδοσία Παναγιωτίδου-Μόδη 
και πατέρας του ο Γεώργιος θ. Μόδης, γιος 
του εθνομάρτυρα Θεόδωρου Μόδη και της 
Παρασκευής Μόδη. Σπούδασε με υποτρο
φία ηλεκτρολόγος Μηχανικός και στη συνέ
χεια φυσικός, στο πανεπιστήμιο ΟοΙυηηόώ 
της Νέας Υόρκης.Εργάστηκε 15 χρόνια ως 
ερευνητής στο εργαστήριο ΒτοοΚήανβη των 
ΗΠΑ και ΟΕΡΝ της Ελβετίας.Το 1994 ίδρυσε 
δική του συμβουλευτική εταιρεία και δίδαξε 
σε ευρωπαϊκά και αμερικανικά πανεπιστή
μια. Έχει συγγράφει περισσότερα από 10 
άρθρα σε επιστημονικά περιοδικά, ενώ στα 
ελληνικά έχουν μεταφραστεί τα άρθρα 
του:α) «Προσεγγίζοντας επιστημονικά τα 
προμηνύματα του αύριο». (Πανεπιστημια
κές εκδόσεις Κρήτης)β) «Δαμάζοντας την 
αβεβαιότητα» (Παπασωτηρίου, 2000).0 θ. 
Μόδης ζει σήμερα στο Λουγκάνο της Ελβε
τίας.

ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ ΤΟΥ ΒΙΒΛΙΟΥ 
«ΘΕΟΔΟΣΙΑ»

Η θεοδοσία έζησε στην ελληνική συνοικία 
της Πόλης Ξυλόπορτα, ή αλλιώς Λότζα,
«σε ένα άσπρο δίπατο σπίτι με πολλές ακα
κίες γύρω γύρω, απέναντι από την εκκλησία 
του Αγίου Δημητρίου, δίπλα στο δημοτικό 
σχολείο....»
(θ. Μόδης1 «θεοδοσία», σ. 24-25).
Η περιοχή Ξυλόπορτα βρίσκεται κατά μήκος 
των θαλάσσιων τειχών, κοντά στο παλάτι 
των Βλαχερνών, μεταξύ των πυλών των 
Βλαχερνών και του Κυνηγού 
Η πρώτη μου πνευματική γνωριμία με την 
θεοδοσίακαι τον σύζυγό της Γεώργο θ. 
Μόδη έγινε πολλά χρόνια πριν, όταν, στο 
πλαίσιο του μεταπτυχιακού του πανεπιστη
μίου, έπεσα πάνω σε δημοσιεύματα της 
εφημερίδας ο «Έλεγχος», προ του 1930, 
που ξεδίπλωναν μια από τις πολυθρύλητες 
αντιδικίες, που σοβούσαν στην φλωρινιώ- 
τικη κοινωνία της περιόδου 1929-1930. 
Αναφέρομαι στη διαμάχη ανάμεσα στον Δι
ευθυντή του Διδασκαλείου Γαρδίκα και στον 
Υποδιευθυντή του ίδιου Διδασκαλείου,τον 
Θεόδωρο Κάστανο. Η διαμάχη που είχε δια
στάσεις ιδεολογικές, κοινωνικές, παιδαγω
γικές, απηχούσε τον μικρόκοσμο της 
κοινωνίας της πόλης, αλλά αντανακλούσε 
και τις διαμάχες των αντιμαχόμενων ελίτ 
στην Ευρώπη και στην Αθήνα, για την ανα
παραγωγή της κοινωνίας, μέσα από τους 
εκπαιδευτικούς μηχανισμούς. Σημεία ανα
φοράς της σύγκρουσης ήταν η μέθοδος δι
δασκαλίας, η γλώσσα της εκπαίδευσης, το 
πρόγραμμα σπουδών.
Σε αυτή τη διαμάχη, ο Θεόδωρος Κάστανος 
εκπροσωπούσε το «Νέο Σχολείο» και τις 
αρχές του, πρεσβεύοντας την επιλογή της 
δημοτικής ως εκπαιδευτικής γλώσσας και 
την αυτόνομη εργασία των μαθητών, με 
συντονιστή τον δάσκαλο. Με ιδιαίτερη χαρά 
διέκρινα ανάμεσα στους άντρες υπερασπι
στές του «Σχολείου Εργασίας», δηλαδή 
τους Αν Αραμπατζόγλου, Χρ. Παπαχριστό- 
πουλο, Ν. Γεωργιάδη, Κ. Κωτσοκάλη, X. Βε- 
νιζέλοκαι τα ονόματα δύο εκπροσώπων του 
«ασθενούς» φύλου, τις δασκάλες Ελένη 
Κάλφογλου και θεοδοσία Παναγιωτίδου- 
Μόδη. Η θεοδοσία Παναγιωτίδου-Μόδη μά
λιστα με είχε εκπλήξει από τότε, για 
τιςπρωτοπόρες παιδαγωγικές της αντιλή- 
ψεις.Τι ακριβώς με προσέλκυε στην προσω
πικότητα της Θεοδοσίας, όπως αυτή 
αναδυόταν μέσα από τα δημοσιεύματα των 
εφημερίδων του μεσοπολέμου; Πάνω από 
όλα η ανεξαρτησία της από τις συμβάσεις 
που ήθελαν τη γυναίκα να μην έχει άποψη 
για την κοινωνία, για τον επαγγελματικό της 
ρόλο, για την ζωή. Και πάνω από όλα, ο 
προοδευτισμόςτης, που δεν υπαγορευόταν 
από την ανάγκη για την όποια «αίρεση», 
αλλά από την αντίληψη «του ανήκειν» σε μια 
ελίτ, που αποσκοπούσε στην αλλαγή της 
κοινωνίας, μέσα από την εκπαίδευση.

Η επιλογή του γυναι
κείου προτύπου για το 
μυθιστόρημα του θ.
Μόδη θα μπορούσε να 
αποδοθεί στην εξαιρε
τική και μοναδική για 
τις προκαταλήψεις και 
τα στερεότυπα της μι
κρής κοινωνίας της 
Φλώρινας δυνατότητα 
της θεοδοσίας από τη 
μια να λειτουργεί μεν 
με βάση την έμφυλη 
ταυτότητά της, άλλοτε 
ως πόλος ερωτικής 
έλξης και άλλοτε ως 
ερωτικό υποκείμενο, 
και από την άλλη να 
ανασημασιοδοτεί ό,τι 
ορίζουμε ως «κοινω
νικό φύλο», ανατρέ- 
ποντας στην ουσία τις στερεοτυπικές 
κυρίαρχες έμφυλες ταυτότητες. Ειδικότερα, 
οι συμβάσεις που πέτυχε να θέσει σε αμφι
σβήτηση ήταν πρώτα από όλα η έννοια της 
«καθεστηκυίας τάξης», η οποία διέκρινε τις 
συμπεριφορές σε «ηθικά αποδεκτές» και μη 
«ηθικά αποδεκτές» και επέβαλε κανόνες 
προσέγγισης του άλλου φύλου που αναπα- 
ρήγαγαν την κοινωνία, μέσα από τα «μυ
στικά και αφανή» δίκτυα επικοινωνίας, τα 
οποία ελέγχονταν από την «γυναικεία γε
ρουσία», της άρχουσας κοινωνικής ομά
δας.
Η συντήρηση της καθεστηκυίας τάξης δια
σφάλιζε από τις ανατροπέςτης ισχύος των 
δικτύων εξουσίας, ή των κοινωνικών-ταξι- 
κών ιεραρχήσεων. Η θεοδοσία όμως είχε 
μια έντονη ερωτική σχέση με τον μετέπειτα 
σύζυγό της, αν και αυτός ανήκε σε μα άλλη 
κοινωνική τάξη και τον παντρεύτηκε, θρυμ
ματίζοντας το αμετακίνητο οικοδόμημα της 
προ-νεωτερικής κοινωνίας της Φλώρινας, 
έκφραση του οποίου γίνεται στο μυθιστό
ρημα, αλλά και στη ζωή, η γιαγιά Παρα
σκευή. Ως σύζυγος Μακεδονομάχου ήρωα 
και ως αρχόντισσα, θεωρούσε πρωταρχικό 
της καθήκον να ασκήσει την εξουσία της 
πάνω στον γιο της, υπηρετώντας τους 
«αξιακούς κώδικες» της κοινωνικής ομά
δας στην οποία ανήκε. Σε αυτούς δεν συμ- 
περιλαμβανόταν ένας γάμος με μια 
προσφυγοπούλα, αλλά ένας γάμος με την 
όμορφη Αθηλα θυγατέρα του Δημάρχου Τέ- 
γουΣαπουντζή, το σπίτι του οποίου σώζεται 
ακόμα ευτυχώς σταριστερή όχθη του Βαρο- 
σίου. . Και «ανέκρουσε πρύμναν», μόνο 
όταν ένιωσε να την αποτάσσουν από «τον 
θρόνο»της, οι εκπρόσωπο της τοπικής εκ
κλησίας. Ακόμα, πρέπει να σημειωθεί ότι η 
γιαγιά Παρασκευή μετέβαλε την συμπερι
φορά της απέναντι στη νύφη της, όταν 
εκείνη γέννησε τον Θεόδωρο, τον τωρινό 
συγγραφέα, επειδή η γέννησή του αντιμε
τωπίστηκε από την ίδια ως «θαυμαστή εξέ
λιξη» και ως ένα είδος «αναβίωσης» του 
συζύγου της Θεόδωρου. Και κυρίως, 
επειδή η εγκατάσταση της Θεοδοσίας στο 
αρχοντικό της, σήμαινε πως δεν θα τις επέ
τασσαν οι κατοχικές δυνάμεις το σπίτι της, 
στο οποίο θα υπήρχαν πολλά άδεια δωμάτια 
. Ευτυχώς,στο τέλος του βίου,η γιαγιά Πα
ρασκευή αναγνώρισε επιτέλους στη νύφη 
της, την αξία της. Και επομένως αναδεί
χτηκε σε πρότυπο της μετάβασης της κοι
νωνίας της Φλώρινας,από την εποχή της 
προ-νεωτερικότηταςστην εποχή της νεωτε- 
ρικότητας.
Οι στρεβλώσεις όμως περί μη «ηθικού 
βίου» σε βάρος της Θεοδοσίας δεν περιορί
στηκαν στην συμπεριφορά της γιαγιάς Πα
ρασκευής. Συνεχίστηκαν στην 
επαγγελματική της ζωή, με εκφραστή τον 
Διευθυντή του Διδασκαλείου Γαρδίκα και 
εξέφραζαν, στο πλαίσιο ενός ατελέσφορου 
κοινωνικού πουριτανισμού,ένα εκπαιδευ
τικό σύστημα που αρνούνταν τον εκσυγ
χρονισμό,και εθελοτυφλούσε,
αναπαράγοντας,τόσο στις ανθρώπινες σχέ
σεις, όσο και στην πολιτική ιδεολογία αρ
νητικά στερεότυπα. Εντούτοις,η Θεοδοσία 
ήταν ένα ηθικό άτομο, με ευσυνειδησία, 
εδραιωμένη θέληση και όραμα ζωής, από 
τις καλύτερες δασκάλες και μητέρες και συ
ζύγους της εποχής της. Οι επαναστάσεις της 
ήταν πολλές, αν και μικρές και καθημερι
νές. Ωστόσο ήταν ουσιαστικές. Και είχαν το 
τίμημά τους. Για παράδειγμα, η αμφισβή

τηση της «συντηρητι
κής παιδαγωγικής» του 
Γαρδίκα και η πρόκριση 
της «προοδευτικής 
παιδαγωγικής» του Κά
στανου, ήταν μια γεν
ναία πράξη που την 
έφερνε σε σύγκρουση 
με κατεστημένα συμ
φέροντα. Ο Διευθυντής 
του Διδασκαλείου ο 
Γαρδίκας την τιμώρησε 
για τις επιλογές της, με- 
ταθέτοντάς την σε 
ακριτικές κοινότητες, 
στις οποίες η Θεοδοσία 
μετανάστευε,στην 
ουσία μαζί με τον μετα
κινούμενο διαρκώς 
ερωτικό της σύντροφο 
και άφηνε εποχή με την 

δουλειά της ως δασκάλας. Εξάλλου, ο εκ
παιδευτικός δημοτικισμός, ήταν σε εκείνη 
την συγκυρία,ένα κίνημα με κοινωνικές και 
εθνικές διαστάσεις, ενώ η θεοδοσία ήταν η 
ενσάρκωσή του στη Φλώρινα.
Πάνω από όλα όμως,η«Θεοδοσία» του θ. 
Μόδη είναι ένα «ερωτικό μυθιστόρημα», 
διανθισμένο με ερωτική αλληλογραφία, 
τρυφερούς προσωπικούς διαλόγους, ήπιες 
ερωτικές συνευρέσεις, λυρικές εκφράσεις, 
με αστικό ήθος και ευγένεια, και οπωσδή
ποτε με χαμηλών τόνων συναισθηματικές 
εξάρσεις.Γιατί ο έρωτας της θεοδοσίας, με 
τον μετέπειτα σύζυγό της,δεν είχε πολλά 
σκαμπανεβάσματα, ή τουλάχιστον ο συγ
γραφέας δεν εστιάζει σε σκηνές παράφορου 
πάθους, με έντονες αντιπαλότητες ή αντεγ
κλήσεις. Έχει όλα τα στοιχεία του πόθου, 
λειτουργεί υπαινικτικά περισσότερο, υπο
βάλλει, δημιουργεί κλίμα σιγουριάς και συ
νετής διαχείρισης των όποιων τριβών. 
Συγκινεί ο συναισθηματισμός, ο ρομαντι
σμός και η λυρική έκφραση του Γιώργου, 
όπως την αποτυπώνει ο Θ. Μόδης.Οπωσδή- 
ποτε όμως ο συγγραφέας δεν κάνει καμία 
προσπάθεια εξωραϊσμού του συγκεκριμέ
νου έρωτα. Τον εκλαμβάνει σε όλες του τις 
διαστάσεις και για αυτό τον εκτοξεύει συγ
κινησιακά.
Ο Γεώργιος θ. Μόδης (ή Γεώργιος «θυμώ
δης») είναι ένας εξίσου βασικός χαρακτήρας 
του έργου.Ο Γεώργιος θ. Μόδης ήταν γιος 
του εθνομάρτυρα Θεόδωρου και της Παρα
σκευής και εξάδελφος του Γεωργίου Μόδη 
του Χρήστου (ή Γεωργίου «Χυμώδη»), Φι
λελεύθερου βουλευτή Φλώρινας και 
Υπουργού. Από την άποψη αυτή, ανήκε στα 
«πολιτικά τζάκια» της Φλώρινας. Ο Γεώρ
γιος Θ.Μόδης, στο μυθιστόρημα, κουβαλάει 
τη μνήμη μιας οικογενειακής τραγωδίας, 
αυτής της δολοφονίας του πατέρα του Θεό
δωρου.Πραγματικά, στις 4 Σεπτεμβρίου 
1902 Βούλγαροι κομιτατζήδες δολοφόνη
σαν τον Θεόδωρο Μόδη στο Μοναστήρι, ο 
οποίος ήταν η κεφαλή του «ελληνικού κο
μιτάτου». Κατόπιν τούτου, η σύζυγός του, 
Παρασκευή Μόδη, ανέλαβε δράση υπέρ 
των ελληνικών σωμάτων και του ελληνικού 
κομιτάτου, κάτι που είχε ως αποτέλεσμα 
την πυρπόληση του σπιτιού τους στο Μο
ναστήρι.· Μετά από αυτό, ηΠαρασκευή 
Μόδη, με τα δύο της παιδιά, Γεώργιο και 
Αγλαΐα, κατέφυγαν στην Φλώρινα.
Η δολοφονία του πατέρα του σημάδεψε κα
θοριστικά τον Γεώργο θ. Μόδη, όπως και το 
βαρύ οικογενειακό του όνομα, αυτό της αρ
χοντικής και πολιτικά δραστήριας οικογέ
νειας των Μόδηδων.'Ομορφος, ευφυής, 
μορφωμένος, ρομαντικός, ανθρώπινος 
ζούσε την εποχή του με όλες τις ίνες του 
σώματός του, ερωτεύτηκε με πάθος την θε
οδοσία, διχάστηκε ανάμεσα στον πόθο και 
το καθήκον απέναντι στην αυταρχική Μονα- 
στηριώτισσα αρχόντισσα, την Παρασκευή, 
που τον έφερε στη ζωή. 0 Γεώργιος Μόδη- 
ςυπήρξε λόγιος, με πολιτική σκέψη και κοι
νωνική ευαισθησία, ένας ικανότατος 
χειριστής του λόγου, ένας εκδότης εφημε
ρίδας, αφιερωμένης στα «μακεδονικά δί
καια» της Ελλάδας και ένας πετυχημένος 
δικηγόρος.
Στο μυθιστόρημα λανθάνει η άποψη πως η 
έντονη πολιτική δράση του μεγαλύτερου 
κατά 10 έτη Γεωργίου Χρήστου Μόδη, βου
λευτή κατ’ επανάληψη στο κόμμα των Φι
λελευθέρων, Υπουργού και Γενικού 
Διοικητή Μακεδονίας-Ηπείρου στέρησε

από τον Γεώργιο θ. Μόδηένα μεγάλο κομ
μάτι από την πολιτική πίτα που αντιστοι
χούσε στην οικογένειά του ή ακόμα πως 
του στέρησε την ψήφο της ευρύτερης ομά
δας των Μοναστηριωτών. Η δική μου 
οπτική όμως είναι πως οι δύο πολιτικοί άν
τρες είχαν ουσιαστικές διαφορές, στην πο
λιτική θεώρηση των πραγμάτων.
Ο Γεώργιος Χρήστου Μόδης ήταν ένας συ

νεπής Φιλελεύθερος πολιτικός, που ακο
λουθούσε τα πολιτικά προτάγματα του 
κόμματος. Αντίθετα,η εμπλοκή του Γεωρ
γίου θ. Μόδηστη πολιτική, με το Αγροτικό 
κόμμα του ΙωαννηΣοφιανόπουλου, φανέ
ρωνε κοινωνική ευαισθησία, η οποία δεν 
απείχε πολύ από τον αστικό Φιλελευθερι
σμό, έδειχνε όμως επιρροές από τα αγρο
τικά κινήματα που έλαβαν χώρα στα 
Βαλκάνια και στην Ευρώπη. Πραγματικά,οι 
συνθήκες συγκρότησης των αγροτικών 
κομμάτων στα Βαλκάνια (19οςαι), με εξέ- 
χουσα περίσταση την πολιτική κυριαρχία 
του Αγροτικού κόμματος στη Βουλγαρία 
(ΒώηόοΙίπδΚί 1923), παρουσιάζουν σημαν
τικές διαφορές από αυτές που είχαν επι
κρατήσει στην Ελλάδα.Σύμφωνα με τον 
ιστορικό Βλασίδη, από το 1920 ως το 1929 
το αγροτικό κόμμα αποσκοπούσε στην ενί
σχυση του ρόλου του κράτους, το οποίο πα- 
ρενέβαινε (κρατικός κορπορατισμός) για να 
προστατέψει τον αγροτικό πληθυσμό.Δη- 
λαδή, μέχρι τότε, στόχος του Αγροτικού 
κόμματος δεν ήταν η αλλαγή των κοινωνι
κών και πολιτικών δομών του κράτους, 
αλλά ο εκσυγχρονισμός του κράτους, με 
σκοπό αυτό να είναι σε θέση να προστατέ
ψει τον πολυπληθή αγροτικό πληθυσμό 
του. Οι «αγροτιστές» δηλαδή αποσκοπού
σαν στη δημιουργία ενός ισχυρού, απρόσω
που κράτους-προστάτη. (Βλασίδης, 1990). 
Από το 1929 και μετέπειτα,κάτω από την 
επίδραση των μαρξιστικών ιδεών που 
ήρθαν μαζί με τους πρόσφυγες στην Ελ
λάδα,διαμορφώθηκε, μέσα στους κόλπους 
του ελληνικού αγροτικού κόμματος, μια πιο 
αριστερή τάση, η οποία δεν ήταν η κυ
ρίαρχη και δεν εξάλειψε την δυναμική μιας 
ηπιότερης «σοσιαλιστικής ή σοσιαλίζουσας 
παρέμβασης», μέσα στον αστικό χώρο. Εκ
φραστής της έγινε ο Ιωάννης Σοφιανόπου- 
λος, παράγοντας τωνΦιλελευθέρων, 
πρόσωπο πολύ κοντά στον Βενιζέλο, με ση
μαντικό ρόλο στην άσκηση της ελληνικής 
πολιτικής και σημαντικές περγαμηνέςκαι 
αξιώματα.
Ο Σοφιανόπουλος, στην τάση του οποίου 
προσχώρησε, συνειδητά, κατά την γνώμη 
μου, ο Γεώργιος θ, Μόδης, εκπροσωπούσε 
την αστική φιλελεύθερη οπτική για το αγρο
τικό ζήτημα. Στόχος της τάσης αυτής ήταν 
η προώθηση των αιτημάτων των μικροιδιο- 
κτητών-μικροκαλλεργητών, οι οποίοι δεν 
έλκονταν από τα μαρξιστικά ιδεολογήματα 
περί κολλεκτιβοποίησης. Τασσόταν υπέρ 
της απόλυτης απαλλοτρίωσης των τσιφλι- 
κιών που είχαν απομείνει και προχω
ρούσε,πέρα από την γραμμή των 
Φιλελευθέρων, χωρίς όμως να απέχει από 
τις ιδεολογικές του ρίζες.Κύριοι άξονες της 
γραμμής Σοφιανόπουλου ήταν α) η ενί
σχυση της κεντρικής εξουσίας μέσω μιας 
«πειθαρχημένης κοινωνίας»β) Η θεώρηση 
του αγροτικού κόμματος ως απευθυνόμε
νου στο σύνολο του πληθυσμού, άρα ως 
«α-ταξικού» γ) η ενίσχυση της κεντρικής 
εξουσίας και της πελατειακής σχέσης κρά- 
τους-αγροτώνδ) η δημιουργία του κράτους- 
προστάτη, το οποίο θα δημιουργούσε τις 
προϋποθέσεις για την πληρωμή των χρεών 
μέσω Αγροτικής Τραπέζης ε) η πρόκριση 
της οικογενειακής μορφής καλλιέργειας.
Οι ιδιάζουσες συνθήκες που επικρατούσαν 
στην Μακεδονία ενεργοποιούσαν γόνιμα 
τον προσανατολισμό του Γεωργίου θ. Μό- 
δηκαι τον έστρεφαν προς τον Σοφιανό- 
πουλο. Πραγματικά, οι κοινωνικές και 
πολιτικές συνθήκες στη Μακεδονία έφεραν 
στο πολιτικό προσκήνιο τη διεκδίκηση της 
εγγείου ιδιοκτησίας, μετά το 1922,από τις 
συγκρουόμενες πληθυσμιακές ομάδες γη- 
γενών-προσφύγων. Ο «αγροτισμός» του Γε
ωργίου θ. Μόδη διαμόρφωνε τις 
προϋποθέσεις για μια δυνάμει «συγκρου
σιακό πορεία» με τον Γεώργιο Χρ. Μόδη.Η 
εναλλαγή των εποχών (οΓ.Χρ.Μόδης ήταν 
15 χρόνια μεγαλύτερος) φαινόταν πως είχαν 
διαφοροποιήσει τα πράγματα...

Συνέχεια στην επόμενη σελίδα...
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...Συνέχεια από την προηγούμενη σελίδα

Χωρίς να ανήκει στην πτέρυγα χων «αγροτιστών» που εμφορούνταν 
από τις μαρξιστικές ιδέες, ο Γ.Θ.Μόδης είχε ταυτιστεί με τον ήπιο αγρο- 
τισμό του Σοφιανόπουλου και εργαζόταν για ένα κράτος ισχυρό, που 
θα προστάτευε τους αγρότες, 0 ρόλος του ήπιου αγροτικού κινήματος 
μάλιστα ήταν ιδιαίτερα σημαντικός στη Δυτική Μακεδονία, στην οποία 
οι πολιτισμικές διαφορές καθιστούσαν κρίσιμο τον ρόλο του κράτους... 
Για παράδειγμα, ο Γ.Θ.Μόδης στο κείμενό του«κράτος και Μακεδονία, 
1931 »που ξεκινούσε με την προσφώνηση «Αγρότες ξυπνήστε!!!» στη
λίτευε τους βενιζελικούς για τα μέτρα που πήρανε για την έγγεια ιδιο
κτησία, στις διάφορες φάσεις επίλυσης του ζητήματος των «παράνομων 
δικαιοπραξιών».Ασκούσε κριτική στις «Επιτροπές διαιτησίας των Πρω
τοδικείων». θεωρούσε υπέρογκες τις προβλεπόμενες από τους βενι- 
ζελικούς διατάξεις για εμπλοκή των δικηγόρων, σε ζητήματα δικαιο- 
πραξιών, κάτι που θεωρούσεδυσβάσταχτο, λόγω του ύψους των 
αμοιβών που έπρεπε να καταβάλουν οι αγρότες στους δικηγόρους. Σε 
άλλο κείμενό του στήριζε τους γηγενείς αγρότες, έναντι των αδικιών 
των «παλαιοελλαδιτών δημοσίων υπαλλήλων» και έναντι του κράτους. 
«Αυτή υπήρξε και υφίσταται η νοοτροπία των υπαλλήλων οι οποίοι δυ
στυχώς δια τους Μακεδόνας χωρικούς κάμνουν το κράτος διότι δεν 
μπορούν να ξεχωρίσουν κράτος από τους υπαλλήλους»
Στο σημείο αυτό πρέπει ν τονίσουμε ότι, ενώ οι ιδιαίτερες συνθήκες 
που επικρατούσαν στη ι :,<εδονία προσέφεραν στον Γεώργιο θ. Μόδη 
ένα λαμπρό πεδίο επαγγι νιατικής πελατείας αγροτών και ο ίδιος στήριξε 
τις διεκδικήσεις τους απέναντι στο κράτος, οι συνθήκες αυτές δεν ευ
νόησαν την εκλογή του στη Βουλή. Γιατί ο Γεώργιος θ. Μόδηςεντάχθηκε 
στην παράταξη του Σοφιανόπουλου και πήρε μέρος στις εκλογές του 
1932. Το κόμμα είχε κερδίσει 12 έδρες (6,17%) στις οποίες δεν συμπε- 
ριλαμβανόταν ο Γεώργιος θ. Μόδης. Στις εκλογές του 1933 το Αγροτικό 
κόμμα είχε κατέβει διασπασμένο, είχε επιτύχει όμως να εκλέξει κάποι
ους βουλευτές. Το 1934 το Αγροτικό κόμμα διασπάστηκε σε δύο συν
δυασμούς: αρχηγός του ενός ήταν ο I. Σοφιανόπουλος, ενώ του άλλου 
ο Αλέξανδρος Μυλωνάς. Στις εκλογές του 1936 το συνδυασμός Σοφια- 
νόπουλου απέσπασε μία έδρα και ο συνδυασμός του Μυλωνά τέσσερις 
βουλευτικές έδρες. 0 Θεόδωρος Μόδηςόμωςδεν εκλέχτηκε βουλευτής 
Φλώρινας ούτε στη μία ούτε στην άλλη αναμέτρηση.Οι λόγοι κατά την 
γνώμη μου σχετίζονται και με το Μακεδονικό Ζήτημα που ενδημούσε 
την περίοδο του μεσοπολέμου στα Βαλκάνια, το οποίο οδηγούσε σε 
εθνική συσπείρωση και δεν δημιουργούσε τις προϋποθέσεις για εστίαση 
σε αιτήματα και διεκδικήσεις πληθυσμιακών ομάδων, όπως για παρά
δειγμα οι αγρότες.
Πραγματικά, οι απόψεις που απασχολούσαν τον Μόδη και αφορούσαν 
στο «Μακεδονικό Ζήτημα»ήταν προσαρμοσμένες στην εθνική πολιτική 
πλατφόρμα των Φιλελευθέρων. Τα κείμενά του «Η προσοχή εις την 
εκπαίδευσιν της Μακεδονίας», Φλώρινα 27-7-1931 και «Σλαβικές προ
σπάθειες» αναφέρονταν στην αφομοιωτική αποστολή της εκπαίδευσης 
και ασκούσαν κριτική στον τρόπο που αυτή λειτουργούσε, βάλλοντας 
ακόμα και ενάντια στην καινούργια μέθοδο του «Σχολείου εργασίας», 
στην οποία είχε επενδύσει πολλά και αυτός και η θεοδοσία. 
Παράλληλα,πρόβαλε τις έωλες βάσεις του ιδεολογήματος της παρου
σίας εθνικής μειονοτητας«σλαβομακεδόνων» στο έδαφος της ελληνικής 
Μακεδονίας και θεωρούσε την κατασκευή της «δούρειο ίππο του βουλ- 
γαρισμού».
Η Φλώρινα όλων των περιόδων παρουσιάζεται στο μυθιστόρημα ως 
μια «κινούμενη άμμος», ένας τόπος σχεδόν «υβριδικός», που αποκα
λύπτεται κάτω από κάθε λέξη, από κάθε σκηνή. Η πόλη και οι άνθρωποί 
της είναι πανταχού παρούσα στο μυθιστόρημα, με τις πολύχρωμες πο
λιτισμικά πληθυσμιακές ομάδες της: τους Μοναστηρώτες με την αστική 
κουλτούρα και τη μόρφωση που μονοπωλούσαν την πολιτισμική εξέλιξη 
και την πολιτική ζωή. Τα νεοανερχόμενα στρώματα των «υπερατλαντι
κών μεταναστών» που επένδυαν σε γη και έχτιζαν καλαίσθητα νεο
κλασικά.Οι ομάδες των προσφύγων που συνέρρεαν στην πόλη από την 
Ανατολή.Το πολύχρωμο μωσαϊκό ανθρώπων, από διαφορετικές πολι
τισμικές ομάδες, με διαφορετική κοινωνική προέλευση και ταξική έν
ταξη, με χαμηλό ή σημαντικό μορφωτικό κεφάλαιο. Μέσα από το μυθι
στόρημα, ζούμε τις αντιπαραθέσεις τους σε όλα τα επίπεδο, ιδιαίτερα 
όμως σκοντάφτουμε σε πολιτισμικές αντιθέο- ,ς, σε φραγμούς που στή
νονταν στην κοινωνική κινητικότητα των όπερων στρωμάτων, και 
απέρρεαν απόμια προσπάθεια των προνομιούχων να διαιωνίσουν την 
εξουσία τους. Τις αντιπαραθέσεις τους τις ζωντανεύει ως την τελευταία 
τους λεπτομέρεια ο συγγραφέας, ο οποίος αποδεικνύεται εμβριθής 
παρατηρητής, μέσα από την τεχνική του τριτοπρόσωπου αφηγητή-ηαν- 
τογνώστη.
Το συγκείμενο είναι εμφανέστατο με όλες τις συνιστώσες του. Οι τοπικοί 
πολιτικοί περιγράφονται ως δρώντα υποκείμενα που έχουν ερωτική ή 
προσωπική ζωή, όπως ο Τάκος Μακρής, τα οποία προσεγγίζονται με 
έναν «οικείο τρόπο». Από την άλλη οι «εχθροί» είναι πάντοτε οι Βούλ
γαροι που φέρνουν τους δύο Μόδπδες στο στρατόπεδο του Παύλου 
Μελά και επισείουν τον κίνδυνο εξόντωσής τους.Στον πολύπλοκο αυτό 
καμβά τα υπόγεια δίκτυα φιλικών ανταλλαγών, πελατειακών σχέσεων, 
εξυπηρετήσεων, ανθρώπινων συναισθημάτων κυρίαρχα όλη αυτή την 
περίοδο λειτουργούν άλλοτε καταγγελτικά και άλλοτε διασώζοντας αν
θρώπινες ζωές από τη βία των κατακτητών. Μέσα σε αυτό το πλαίσιο, 
η αποτύπωση των εναλασσόμενων συγκυριών και της δυναμικής τους 
γίνεται με λεπτομέρεια, έχει όλα τα χαρακτηριστικά της ζωντανής αφή
γησης και σφύζει από χυμούς που απορρέουν από τον μικρόκοσμο της 
πόλης.Τα πρόσωπα αποδίδονται με τα πραγματικά τους ονόματα, κάτι 
που καθιστά την αφήγηση περισσότερο μαρτυρία και πολύ λιγότερο 
μυθοπλασία κάτι που χρήζει ιδιαίτερης ανάλυσης από τους φοιτητές 
μου του μαθήματος «Από την Ιστορία στη λογοτεχνία και το αντίστροφο» 
Εξάλλου, πιστός στις προϋποθέσεις του τεκμηριωμένου ακαδημαϊκού 
λόγου ο συγγραφέας, καταβαραθρώνοντας και την παραμικρή «δυνη
τική υποψία»πως μετέρχεται μιας μυθοπλαστικής αφήγησης, αποτυ- 
πώνει με ποσοτική μέθοδο, εξαιρετικά οικεία στον ίδιο, τις πηγές του. 
Και για μια ακόμα φορά μας εκπλήσσει ο πίνακας των ποσοστών που 
συνέβαλαν στο χτίσιμο του μυθιστορήματος του. Όπως μάλιστα παρα
τηρώ ένα σημαντικό ποσοστό του μυθιστορήματος οφείλεται στα τεκ
μήρια αλλά και τις μνήμες της ίδιας της θεοδοσίας που μας μιλάει μέσα 
από τον χρόνο για την δική της Φλώρινα.
Γιατί το μυθιστόρημα Κυρίες και Κύριοι αποπνέει Φλώρινα.
Και μας γοητεύει.

Στα νέα γραφεία εγκαταστάθηκε ο Σύλλογος
Κιουταχειωτών - Μικρασιατών Φλώρινας

ΔΙΑΛΟΓΟΣ
μουτλχηοτοκ
■®1«1ΚΙ»Λ£ίΑΤ<ν»

«ΚίΙΜΝΑΣ

Π
ραγματοποιήθηκαν το απόγευμα της Κυρια
κής τα εγκαίνια του νέου γραφείο του Συλ
λόγου Κιουταχειωτών - Μικρασιατών Φλώ
ρινας «Ο Άγιος Μηνάς», στο κτίριο του Ν.Π.Ι.Δ. 

Δήμου Φλώρινας στον Συνοικισμό Σίμου Ιωαν- 
νίδη, παρουσία πολλών φίλων και μελών του 
Συλλόγου.
Αμέσως μετά την τελετή των εγκαινίων, τον λόγο 
πήρε η πρόεδρος του Συλλόγου Μαίρη Δανιηλίδου 
που ευχαρίστησε τους παρευρισκόμενους και ιδιαί

τερα τον Δήμο Φλώρινας για την παραχώρηση του 
χώρου, ενώ αναφέρθηκε και στις επόμενες δράσεις 
και εκδηλώσεις του Συλλόγου για τη φετινή χρονιά, 
που αποτελεί έτος μνήμης για τα 100 χρόνια από την 
Μικρασιατική Καταστροφή.
Χαιρέτησαν στη συνέχεια ο Δήμαρχος Φλώρινας Βα
σίλης Γιαννάκης και ο Βουλευτής Γιάννης Αντωνιάδης 
και ακολούθησε παρουσίαση μικρασιατικών χορών 
από το χορευτικό τμήμα του Συλλόγου.

Παναγιώτης Κουρουμπλής: Η κυβέρνηση έχει αδειάσει 
από πολιτικό κεφάλαιο - το φθινόπωρο οι εκλογές

Η κυβέρνηση της ΝΔ προ
σπαθεί να ωραιοποιήσει τις 
καταστάσεις για να μην απο- 

δειχθούν οι προεκλογικές υπο
σχέσεις, φρούδες ελπίδες, για 
να μην πω μεγάλα και εκκωφαν- 
τικά ψέματα», δήλωσε ο πρώην 
Υπουργός και ανεξάρτητος Βου
λευτής Β2 Δυτικού Τομέα Αθή
νας κ. Κουρουμπλής στο κεν
τρικό δελτίο ειδήσεων του 
Κοη(Γ3 ΟΗαηηεΙ, σε συνέχεια της 
συζήτησης για τις Ανανεώσιμες 
Πηγές Ενέργειας.
Με αφορμή την πρόσφατη επίσκεψή 
του, στην Αιτωλοακαρνανία και των 
συζητήσεων με ενδιαφερομένους 
επενδυτές, ανέφερε ότι το μεγάλο 
πρόβλημα, αυτή τη στιγμή, είναι η 
ανυπαρξία δικτύου, δεδομένου ότι 
υπάρχει ενδιαφέρον για επενδύσεις 
στον τομέα αυτό και έτοιμες επεν
δύσεις που αναζητούν σύνδεση με 
δίκτυο.
Αναφορικά με το ζήτημα των εκλο
γών, ο κ. Κουρουμπλής εκτίμησε ότι με όσα έχουν 
προηγηθεί, θα πάμε σε εκλογές το φθινόπωρο. «Δεν 
μπορεί να σταθεί αυτή η κυβέρνηση πλέον, δεν έχει 
αντοχές, έχει εντελώς αδειάσει από πολιτικό κεφάλαιο 
και ως εκ τούτου θα οδηγηθούμε σε εκλογές» δή
λωσε και τόνισε: «Το ζήτημα όμως, είναι, σε ποιο κα
θεστώς θα διεξαχθούν αυτές οι εκλογές, καθώς μι
λάμε για μία καθεστωτική κυβέρνηση, η οποία 
προκαλεί το δημόσιο αίσθημα, με τον τρόπο διαχεί
ρισης των ΜΜΕ. Σύμφωνα με την πρόσφατη έκθεση 
του ΕΣΡ, ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ έχει τηλεοπτικό χρόνο το πολύ 
10%, αυτό είναι δημοκρατία; αυτό είναι «δημοκρα- 
τορία μητσοτακέϊκη...είναι αδιανόητος αυτός ο απο
κλεισμός, είναι αδιανόητο το γεγονός ότι η Ελλάδα 
βρίσκεται στην 108η θέση παγκοσμίους σε ότι αφορά 
στην ελευθερία του τύπου. Σε αυτή την κατάσταση 
θα γίνουν εκλογές; αυτές θα είναι οι εκλογές βίας 
και νοθείας του 1961. Αν δεν εξασφαλιστεί μία πραγ
ματικά αναλογική εκπροσώπηση όλων των κομμά
των, θα υπάρξει κατά την άποψή μου βιασμός της 
βούλησης του λαού, αν συνεχιστεί αυτό το καθεστώς 
και το λέω μετά λόγου γνώσεως».
Ερωτηθείς για τις δημοσκοπήσεις που δείχνουν τη 
ΝΔ πάλι πρώτο κόμμα, ο κ. Κουρουμπλής απάντησε: 
«δεν θα μπω στη λογική ότι οι δημοσκοπήσεις είναι 
όλες στημένες, υπάρχει όμως μία πραγματικότητα 
που έχει σχέση με τον κόσμο του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, όπου

ενώ υπάρχει ένα μεγάλο ποσοστό ανθρώπων που 
δεν τοποθετείται δημόσια υπέρ του, τον ψηφίζουν 
στην κάλπη κι αυτό φάνηκε στις ευρωεκλογές, όπου 
το ποσοστό αυξήθηκε, μέσα σε ένα μήνα, κατά 8 μο
νάδες και κανείς δεν το πίστευε. Με όλες αυτές τις 
ληστρικές επιθέσεις που βιώνουν τα εισοδήματα της 
μεσαίας τάξης, των μισθωτών, των χαμηλοσυνταξι- 
ούχων και των χαμηλόμισθων, που έχασαν τουλάχι
στον 20%, δημιουργείται ένα ασφυκτικό περιβάλλον. 
0 ίδιος ο κ. Ζαγορίτης, Προέδρος της Ανεξάρτητης 
Αρχής, του Συνηγόρου του Καταναλωτή, μίλησε στην 
Επιτροπή θεσμών και Διαφάνειας για τον ληστρικό 
τρόπο που χρησιμοποιήθηκε η απαράδεκτη ρήτρα 
αναπροσαρμογής από τους παρόχους ρεύματος και 
ακόμη δεν έχει παρέμβει κανένας εισαγγελέας για το 
θέμα. Δεν πιστεύω ότι από τις δεκάδες χιλιάδες οι
κογένειες που ζουν αυτόν τον Γολγοθά και βρίσκονται 
σε απελπιστική κατάσταση, το ποσοστό που πρόσκει- 
ται στη ΝΔ, θα ψηφίσει πάλι ΝΔ».
Κλείνοντας την τοποθέτησή του, ο κ. Κουρουμπλής 
υπενθύμισε το γεγονός ότι καμία κυβέρνηση μετά το 
1981 δεν κατάφερε να συγκεντρώσει και να αφήσει 
αποθεματικό όπως έκανε ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ που παρέ
δωσε το αποθεματικό των 37 δις ευρώ και έκανε 
αναφορά στα δάνεια των πολιτικών και την άρνηση 
τους να ελεγχθούν, αν αυτά εξυπηρετούνται και με 
ποιον τρόπο.
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--------------------------------------------------------------------------------------------- 1
3η Υ.ΠΕ. ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΗΜΕΡ 27/6/2022 .
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΦΛΟΡΙΝΑΣ ΑΡ. ΠΡΟΤ 5663 1
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ - ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ: ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΤΣΩΤΣΟΥ I
ΤΗΛ: 23853/50266 - ΡΑΧ: 23850/22175 - ΤΑΧ.Δ/ΝΣΗ: Εγνατίας 9 
β-ΜβίΙ: 5ρΓθΐη®ηο5ΐΙοπη35.9Γ

Το σπίτι του Κοπετόν Κώττα καταστρέφεται 
και το κράτος αγρόν ηγοράζει

ι

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΤΗΣ ΥΠ ΑΡ ΝΟ 30/2022 ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
Το Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας «ΕΛΕΝΗ θ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ», ύστερα από
1. Την υπ' αρ. 128/30-5-2022 ΘΕΜΑ 7ον ) με ΑΔΑ ΨΤ9346907Ι-Ψ55 .απόφαση του 

ΔΣ του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας, ( για την έγκριση της διενέργειας Δημόσιου 
Ηλεκτρονικού Ανοιχτού Διαγωνισμού για την

2. Την υπαρ 221/27-6-2022 ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΝΑΛΗΨΗ ΥΠΟΧΡΕΩΣΗΣ ΜΕ ΑΔΑ 6ΗΦΨ46907Ι- 
ΗΥ6 .και ΑΔΑΜ...22ΡΕΟ010817166

Προκηρύαοει
Δημόσιο Ηλεκτρονικό Ανοικτό Διαγωνισμόμε σφραγισμένες προσφορές για την 

προμήθεια “ΔΙΑΦΟΡΑ ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ”
Αναλυτικό τα δικαιολογητικά όπως και κάθε άλλη πληροφορία αναφέρονται στη Δ/ξη 

30/2022
Αναθέτουσα Αρχή: Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας <Ελένη θ. Δημήτριου> Τ.Κ 53100 

Τηλ: 23853/50266), κωδικός ΝϋΤ5: ΕΕ533, Φαξ 23850/22175, υΚΙ: ινιννν. 
ρΓΟΓπΐίΗβυδ,ςον.ρΓ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

Αρμόδιος γιο πληροφορίες: ΤΣΩΤΣΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ (Τηλ. 23853/50266), Φαξ 
23850/45787, Ηλεκτρονικό ταχυδρομείο - βηηρίΐ: 5ρΓθΓΠ@ηο5ίΙθΓίη35.9Γ

Τρόπος λήψης τεχνικών προδιαγραφών, συμπληρωματικών εγγρά
φων και διακήρυξης: Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν νο παραλάβουν δωρεάν το πλήρες 
κείμενο της 30/2022 διακήρυξης από την δικτυακή πλατφόρμα του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. 
Η((ρ://νννννν.ρΓαπιί)Η6υε.9ον.9Γ μέσω της οποίας θα διενεργηθεί ο ηλεκτρονικός δια
γωνισμός, από την δικτυακή πλατφόρμα του ΚΗΜΔΗΣ και από το Πρόγραμμα ΔΙΑΥΓΕΙΑ. 
Διευκρινίσεις και λοιπές πληροφορίες που αφορούν στην διακήρυξη θα παρέχονται μέσω 
του συστήματος του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

Τύπος Αναθέτουαας αρχής και δραστηριότητα: Νοσοκομείο που ανήκει στην 3η 
Υγειονομική Περιφέρεια (ΥΠΕ) Δυτικής Μακεδονίας με κύρια δραστηριότητα της την 
Υγεία.

Κωδικός κύριου λεξιλογίου ΟΡν: 15800000-6 .
Τόπος Εκτέλεσης/Παράδοαης: Γενικό Νοσοκομείο», Φλώρινας <Ελένη θ. Δημήτριου> 

και των εποπτευομένων φορέων αυτού ΝΩΤ5 ΕΕ 533.
Είδος σύμβασης: Αγαθά.
Αντικείμενο Σύμβασης: Προμήθεια "ΔΙΑΦΟΡΑ ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ" του Γενικού 

Νοσοκομείου ΦΛΩΡΙΝΑΣ
Φύση και ποσότητα ή αξία των ζητούμενων προϊόντων: Σύμφωνα με τις τεχνικές 

προδιαγραφές των ειδών που αναφέροντσι στη 30/2022 διακήρυξη με την προϋπολογι- 
ζόμενη δαπάνη τους, όπως αυτή περιγράφεται

Προϋπολογισμός της προμήθειας: 1 60199,08 £ ενσωματωμένο το ΦΠΑ 1 3% &24% 
Εναλλακτικές προσφορές: Στον διαγωνισμό δεν γίνονται δεκτές εναλλακτικές προ

σφορές.
Συνολική διάρκεια σύμβασης - δικαιώματα παράτασης:Ένα έτος με δικαίωμα τρί

μηνης παράτασης ως προς την ολοκλήρωση (απορρόφηση) του φυσικού και οικονομικού 
αντικειμένου για τα υπόλοιπα των ποσοτήτων αε περίπτωση μη εξαντλήσεως Κατάταλοι- 
πάισχύουντα αναφερόμενα στην 30/2022 διακήρυξη

Προϋποθέσεις συμμετοχής: Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα 
που πληρούντις προϋποθέσεις του Άρθρου 2.2 και των Όρων της διακήρυξης.

Είδος Διαδικασίας Ανάθεσης: Ηλεκτρονικός Ανοικτός Διαγωνισμός Κάτω των Ορίων. 
Διεύθυνση αποστολής προσφορών/Τρόπος υποβολής των προσφορών: Οι προ

σφορές υποβάλλονται οπό τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικό, μέσω της διαδικτυακάς 
πύλης ΗΐΙρ://κΐΜ«ν.ρΐΌπιίΙΙιευ5.9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Γίνονται δεκτές προσφορές για 
ένα, περισσότερα ή όλα τα είδη στο σύνολο της αντίστοιχης προκηρυχθείσας ποσότητας 
αυτών.

- Κριτήριο κατακύρωσης: 3) ΜΕ ΧΑΜΗΛΟΤΕΡΗ ΤΙΜΗ -ΣΤΑΘΕΡΕΣ ΤΙΜΕΣ ΟΛΟ ΤΟ 
ΕΤΟΣ ό) ΜΕ ΤΟ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΟ ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΚΠΤΩΣΗΣ ΕΠΙ ΤΟΙΣ ΕΚΑΤΟ (%) ΣΤΗΝ ΕΚΑΣΤΟΤΕ 
ΔΙΑΜΟΡΦΟΥΜΕΝΗ ΜΕΣΗ ΤΙΜΗ ΚΑΙ ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΑ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΑ

1. ΠΙΝΑΚΕΣ ΕΙΔΩΝ ΜΕ ΧΑΜΗΛΟΤΕΡΗ ΤΙΜΗ -ΣΤΑΘΕΡΕΣ ΤΙΜΕΣ ΟΛΟ ΤΟ ΕΤΟΣ 
ί. ΕΙΔΗ ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟΥ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160816
ίί. ΕΙΔΗ ΑΡΤΟΠΟΙΕΙΟΥ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160818 
ϋί. ΕΙΔΗ ΖΥΜΑΡΙΚΩΝ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160820 
ίν. ΕΙΔΗ ΓΑΛΑΚΤΟΠΩΛΕΙΟΥ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160821 
ν. ΕΙΔΗ ΠΟΤΩΝ (ΧΥΜΟΙ) ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160822 .
2. ΠΙΝΑΚΕΣ ΕΙΔΩΝ ΜΕ ΤΟ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΟ ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΚΠΤΩΣΗΣ ΕΠΙ ΤΟΙΣ ΕΚΑΤΟ (%) 

ΣΤΗΝ ΕΚΑΣΤΟΤΕ ΔΙΑΜΟΡΦΟΥΜΕΝΗ ΜΕΣΗ ΤΙΜΗ
ί. ΚΑΤΕΨΥΓΜΕΝΑ ΛΑΧΑΝΙΚΑ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160824 
ίί. ΕΙΔΗ ΚΡΕΟΠΩΛΕΙΟΥ- ΠΟΥΛΕΡΙΚΩΝ ΝΩΠΑ -ΚΑΤΕΨΥΓΜΕΝΑ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 

160825
ϋί. ΕΙΔΗ ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΙΚΩΝ ΝΩΠΑ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160826
ίν. ΕΙΔΗ ΙΧΘΥΟΠΩΛΕΙΟΥ ΝΩΠΑ -ΚΑΤΕΨΥΓΜΕΝΑ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160827
ν. ΕΛΑΙΟΛΑΔΑ ΣΥΣΤΗΜΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 160828
Ημερομηνία έναρξης κατάθεσης προσφορών: 30-6-2022 και ώρα 11 π.μ. ημέρα 

ΠΕΜΠΤΗ
Καταληκτική ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: Την

25/7/2022 ώρα 13 :00 π.μ ΗΜΕΡΑ ΔΕΥΤΕΡΑ
Ελάχιστη απαιτούμενη χρονική διάρκεια ισχύος της προσφοράς: Η προσφορά 

πρέπεινα ισχύει για 210 ημέρες από την επόμεν ηημέρα διενέργειας του διαγωνισμού.
Όροι για την αποσφράγιση των προσφορών: Ηλεκτρονική Αποσφράγιση του 

(υπό)φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής-Τεχνική Προσφοράκαι του (υπό)φακέλου 
«Οικονομική Προσφορά», τηνΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 29/7/2022 ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 11:00 π.μ.και- 
διενεργείται ηλεκτρονικό μέσω της διαδικτυακάς πύλης ή»ρ://νννννν.ρΓοιηίΐΗβυ5.9θν.9Γ 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Εν συνεχεία, αποσφραγίζονται στο Τμήμα Προμηθειών του νοσοκομείου 
(Γραφείο Διαγωνισμών) οι φάκελοι που υποβάλλονται εντός τριών (3) εργάσιμων ημερών 
από την ηλεκτρονική υποβολή των προσφορών και περιέχουν έγγραφα και δικαιολογητικά 
σε έντυπη μορφή

Γλώσσα που θα συνταχθούν οι προσφορές: Οι προσφορές, τα δικαιολογητικά συμ
μετοχής, οι τεχνικές και οικονομικές προσφορές και εν γένει όλα τα υποβαλλόμενα στο 
διαγωνισμό δικαιολογητικά, εκτός των προσπέκτουςαλλοδοπών κατασκευαστικών οίκων 
των προσφερόμενων ειδών που αυτά και μόνο αυτά δύναται να είναι στην Αγγλική 
γλώσσα, θα είναι συνταγμένα επί ποινή αποκλεισμού στην Ελληνική Γλώσσα ή θα συνο
δεύονται από επίσημη μετάφραση.

Τρόπος Χρηματοδότησης: ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
Η δαπάνη για την εν λόγο σύμβαση βαρύνει την με Κ.ΑΕ 1511 
Φορέας αρμόδιος για τις διαδικασίες προσφυγής: ΕΑΔΗΣΥ .
Η σύμβαση εμπίπτει στη Συμφωνία περί Δημοσίων Προμηθειών (ΣΔΣ)
Εγγύηση συμμετοχής στο διαγωνισμό: Εγγυητική επιστολή συμμετοχής ύψους δύο- 

τοις εκατό (2%) επί της προϋπολογισθείσας αξίας του είδους για το οποίο υποβάλλεται 
προσφορά χωρίς νο υπολογίζεταιο ΦΠΑ.

Όροι εκτέλεσης της σύμβασης: Σύμφωνα με το άρθρο 30/2022 τηςδιακήρυξης. Γιατην 
καλή εκτέλεση των όρων συμβάσεων, ο προμηθευτής υποχρεούται να καταθέσει πριν ή 
κατά την υπογραφή της σύμβασης εγγυητική επιστολή καλής εκτέλεσης που θα καλύπτει 
ποσό ίσο με ποσοστό πέντε τοις εκατό (4%) επί της αξίας της σύμβασης χωρίς να υπολο
γίζεται ο ΦΠΑ.

Δημοσίευση σε εθνικό επίπεδο
Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης θα καταχωρηθεί στο Κεντρικό Ηλεκτρο

νικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ) ήΙΙρι/Λιννννν.ορΓοςυΓθηηθηί.ρον.ρΓ 
Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης θα καταχωρηθεί ακόμη και στη διαδι

κτυακά πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: //νννννν.ρΓΟΓηίΙήβυε.ρον.ρΓ, όπου έλαβε Συστημικούς Αριθ
μούς 16081 - 16081 - 160820 - 160821 - 160822 - 160824 - 160825 - 160826 - 160827 
- 160828

Προκήρυξη (περίληψη της παρούσας Διακήρυξης) δημοσιεύεται και στον Ελληνικό 
Τύπο, σύμφωνα με το άρθρο 66 του Ν. 4412/2016 :

Μια ημερήσια τοπική εφημερίδα < ΒΗΜΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
μια εβδομαδιαία τοπική εφημερίδα < ΗΧΩ ΦΛΩΡΙΝΑΣ> 
μια ημερήσια περιφερειακή εφημερίδα... «ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ >
Η προκήρυξη (περίληψη της παρούσας Διακήρυξης) όπως ηροβλέπεται στην περί

πτωση 16 της παραγράφου 4 του άρθρου 2 του Ν. 3861/2010, θα αναρτηθεί στο διαδίκτυο, 
στον ιστότοπο (ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑΥΓΕΙΑ)

Η Διακήρυξη θα καταχωρηθεί στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της αναθέτουαας αρχής, 
στη διεύθυνση (1)ΡΕ): Η*Ιρ://ΙΙοπη3Ηο5ρί*3ΐ.9Γ

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ ΓΝΦ - ΜΑΝΤΣΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ

__________________________________________ ι

Γράφει ο Ιωάννης Αμπατζόγλου*

Σ
τις 18 Ιουνίουεπισκεφθήκαμε το χωριό Κώ- 
τας (πρώην Ρούλια). Από αυτό το χωριό κα
ταγόταν ο ήρωας μακεδονομάχοςΚαπετάν 
Κώττας και προς τιμήν του το χωριό μετονομά

στηκε σε Κώτας.
Εκεί συναντήσαμε την κ. Αλίκη Ράμμου, εγγονή του 
Βασιλείου Ράμμου συναγωνιστή ίου Κώττα. Η κ. 
Αλίκη είναι η υπεύθυνη για το σηίτιτου Καπετάν 
Κώττα,το οποίο λειτουργεί ως μουσείο και μας ενη
μέρωσε ότι το κτίριο δεν είναι πλέον επισκέψιμο λόγω 
ζημιών που έχει υποστεί από τον σεισμό του Ιανουά
ριου.
Μας είπε συγκεκριμένα τα εξής: «Ήρθε μία επιτροπή, 
το κρίνανε ακατάλληλο προσωρινά και είπανε ότι θα 
ξανάρθουν αλλά δεν έχει έρθει κανένας. Μία κυρία 
από την επιτροπή, η οποία ενδιαφέρεται για το μου
σείο μου είπε να μην δέχομαι κόσμο, να μη γίνει τίποτα 
γιατί έχουν πέσει σοβάδες. Είναι χαρακτηρισμένο κί
τρινο και δεν μπορώ να σας ανοίξω για να μπείτε. 0 
κόσμος έρχεται να δει το σπίτι του Κώττα και δεν 
μπορώ να τους ανοίξω για να μπούνε μέσα.Έρχονται 
και φεύγουν. Μέχρι την αυλή μπορώ να δεχθώ τον 
κόσμο να τους εξηγήσω δύο-τρία πράγματα αλλά δεν 
μπορώ να ανοίξω να μπούνε μέσα. Δεν μου επιτρέ
πεται. Αν μπορεί κάτι να γίνει, να διορθωθεί, να μπο
ρούμε να δεχόμαστε κόσμο ώστε να μην χαθεί η ιστο
ρία του Μακεδονικού Αγώνα και του Καπετάν Κώττα 
γιατί εμείς είμαστε από αυτό το χωριό, εμείς το αγα
πάμε το χωριό, άλλοι ίσως δεν το αγαπάνε. Σε αυτό 
το μουσείο έχουν έρθει τρεις πρόεδροί της Δημο
κρατίας. Τα εγκαίνια τα έκανε το 1995 ως μουσείο ο 
Κωστής Στεφανόπουλος στις 11-11-1995, το 2005 
ήρθε ο Παπούλιαςγια τα εκατό χρόνια από τον θάνατο 
του Κώττα και στο ενδιάμεσο είχε έρθει ο Σαρτζετά- 
κης ανεπίσημα με 5-6 αυτοκίνητα απλά για να τιμή
σουν τον Καπετάν. Αν θέλει να μας τιμήσει να έρθει 
και η κ. Σακελλαροπούλουαλλά να επιδιορθωθεί 
πρώτα το κτίριο και μετά».
Επίσης, μας είπε ότι «μπορεί ο Κώττας να ήταν σλα
βόφωνος αλλά με μία φράση απέδειξε ότι είναι Έλ
ληνας. Την ώρα που τον κρεμούσαν είπε “ντα ζίβι 
γκρτσια" που σημαίνει “να ζήσει η Ελλάδα"». Στη συ
νέχεια η κ. Αλίκηπρόσθεσε με παράπονο «εγώ είμαι 
του δημοτικού αλλά στο δημοτικό έμαθα για τον Ρήγα 
Φεραίο, τον Θεόδωρο Κολοκοτρώνη, για το 1821. 
Για τον Μακεδονικό Αγώνα γιατί δεν μαθαίνουν τα 
παιδιά; Όσο λειτουργούσε το μουσείο έρχονταν μα

θητές από σχολεία και ότι μπορούσα τους μάθαινα 
για τον Καπετάν Κώττα και τον Μακεδονικό Αγώνα. 
Όποιος μπορεί να βοηθήσει να διορθωθεί το σπίτι». 
Σχετικά με την κατάσταση που επικρατεί στο 
χωριό,μας είπε τα εξής: «Το χωριό αυτή τη στιγμή 
έχει εικοσιένα κατοίκους. Είναι όλοι μεγάλοι στην ηλι
κία, εκτός από ένα νέο παιδί που πάει τώρα στο λύ
κειο. Κάθε μέρα πηγαίνει με ταξί στο λύκειο στην Κα
στοριά. Εμείς είμαστε Νομός Φλωρίνης, αλλά η 
Καστοριά είναι πιο κοντά και πηγαίνει εκεί».
Αυτή είναι η κατάσταση ηου επικρατεί στο χωριό του 
Καπετάν Κώττα και στο σπίτι του, το οποίο δεν είναι 
πλέον επισκέψιμο. Στον εξωτερικό του τοίχο, δίπλα 
στην πόρτα της εισόδου έχει επισημανθεί με ένα «X» 
κίτρινου χρώματος, εξ’ ου και αυτό που μας είπε η κ. 
Αλίκη ότι δηλαδή το χαρακτήρισαν «κίτρινο» οι μη
χανικοί που το έλεγξαν. Επίσης, φαίνονται οι σοβάδες 
που έχουν πέσει και από τους εξωτερικούς τοίχους 
του κτιρίου.Το συγκεκριμένο σπίτι το είχε κτίσει ο 
Κώττας με την βοήθεια των συγχωριανών του το 
1893. Μάλιστα υπήρχε σήραγγα μέσα σε αυτό που 
οδηγούσε σε κάποιο σημείο του χωριού, έτσι ο Κώτ
τας σε μία καταδίωξη από τους Τούρκους διέφυγε 
μέσα από αυτήν και κρύφτηκε σε συγγενικό του σπίτι. 
Η σήραγγα αυτή σήμερα δεν υπάρχει.Ένας από τους 
γιους του Κώττα, δικηγόρος στο επάγγελμα, ηαλαι- 
ότερα είχε επισκευάσει το σπίτι και έτσι πήρε την 
μορφή που έχει σήμερα. Το σπίτι του Κώττα είναι ένα 
όμορφο παραδοσιακό σπίτι, όχι πολύ μεγάλο, το οποίο 
με σχετικά λίγα χρήματα θα μπορούσε να επιδιορ
θωθεί από το κράτος ώστε να είναι επισκέψιμο.
0 Καπετάν Κώττας είπε «να ζήσει η Ελλάδα» την ώρα 
που τον κρεμούσαν οι Τούρκοι αλλά αυτοί που διοι
κούν το ελληνικό κράτος δεν βοηθούν να διατηρη- 
θείόρθιο το σπίτι του. Ένα σπίτι που έγινε μουσείο 
και μέσα από αυτό μάθαιναν τα παιδιά της περιοχής, 
τα Μακεδονόπουλα, την ιστορία του Μακεδονικού 
Αγώνα. Κατά τα λοιπά, η κυβέρνηση του Κυριάκου 
Μητσοτάκη φροντίζει να σέβεται τη Συμφωνία των 
Πρεσπών και να αποκαλεί «Μακεδόνες» τους Σκο
πιανούς.

*0 Ιωάννης Αμπατζόγλου είναι Ακτινοφυσικός 
Ιατρικής, διδάκτωρ του Τμήματος Ιατρικής του 
ΔΠΘ, Επιστημονικό Υπεύθυνος του Τμήματος Ια
τρικής Φυσικής του Πανεπιστημιακού Γενικού 
Νοσοκομείου Αλεξανδρούπολης και Πρόεδρος 
της Επιτροπής Ελληνισμού.
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Γράφει
ο Φοίβος Ιωσήφ

Η αιτία των 
τσιπουράδικων...

Ο
υδέν σιτιστήν άνευ αιτίας. Δημιουρ
γείς μεγάλο Νοσοκομείο γιατί έχεις 
πολλούς ασθενείς. Υπάρχουν πολλοί 
τζογαδόροι, ανοίγεις ένα μεγάλο καζίνο. 

Χρειάζεται η πελατεία και η συνήθεια.
Είχα πάει στον Βόλο να συναντήσω τους συ
νεργάτες μου στην "Θεσσαλία”. Τότε θυμή
θηκα πως ο Βόλος φημίζεται για τα περίφημα 
τσιπουράδικα που διαθέτει. Μου είπαν πως 
έπρεπε να επισκεφθώ της συνοικία της Νέας 
Ιωνίας και μου ανέφεραν κάποια ονόματα. Το 
δίχως άλλο ξεκινήσαμε και καταλήξαμε σε 
ένα από αυτά που μας είχαν υποδείξει. Έχω 
ξαναπάει σε τσιπουροουζάδικο σε άλλη πόλη 
αλλά σε τέτοιο αριστούργημα ομολογώ πως 
ήταν η πρώτη μου φορά που πήγαινα. Και το 
σπουδαίο είναι πως ορκίστηκα να ξαναπάω 
το συντομότερο.Ήδη αισθάνομαι πως επιβι
βάζομαι στο αυτοκίνητό μου και ξεκινάω αμέ
σως για την νέα Ιωνία του Βόλου, εκείνο που 
δεν ξέρω είναι αν θα προλάβω να πάω καθ 
ότι οι σιελογόνοι αδένες μου έχουν στραγγίσει 
ήδη όλο το σάλιο από το στόμα μου.
Όταν φθάσαμε λοιπόν στο τιπουράδικο ίσα 
που βρήκαμε ένα τραπεζάκι και ζητήσαμε τον 
κατάλογο του μαγαζιού. Στο πιτς φυτίλι κα- 
τέφθασαν τα πρώτα τσίπουρα και κάτι λίγα 
ψαρικούλια. Στο δεύτερο πίτς φυτίλι κατέ- 
φθασαν παγωμένες μπύρες της αρεσκείας 
μας με νέα διαφορετικά εδέσματα. Για να είμαι 
ειλικρινής ο νούς μου πήγε μην πάθω κανένα 
έμφραγμα, γι αυτό ανέκρουσα πρύμναν στο 
φαγητό και τόριξα πιο πολύ στο πιοτό. Εν τω 
μεταξύ ο σερβιτόρος, σαν να διέγνωσε τους 
φόβους μου κι άρχισε να πηγαινοφέρνει βρα
στά ψαράκια μαγειρεμένα με διάφορους τρό
πους που κάθε αντίσταση ήταν πλέον περιτή. 
Παραδόθηκα άνευ όρων και τους είπα να ζη
τήσουν από την οικογένειά μου όσα λύτρα 
θέλανε μετά το φαγητό. Αισθανόμουνα αιχ
μάλωτος του καταστηματάρχη αν και μου 
φαινόταν καλός άνθρωπος. Δεν μπορεί, σκά
φτηκα, ή λύτρα θα ζητήσει ή μίζα από το νο
σοκομείο που θα με πάνε.
Δεν έχω ξανασυναντήσει τέτοια ποικιλία μεζέδων αν 
και έχω γυρίσει όλον τον κόσμο. Από καθαριότητα 
και ευγένεια καλλίτερα να μην το συζητήσουμε, όχι 
ένα, αλλά πολλά επίπεδα πάνω από τα φαγάδικα της 
Αθήνας και της Θεσσαλονίκης. Αναρωτήθηκα την αι
τία αυτού του γαστρονομικού πολιτισμού και μόνος 
μου έδωσα την απάντηση. Μα το μέρος το λένε Νέα 
Ιωνία, ηλίου φαεινότερον ότι έχουν έρθει από την 
Μικρασιατική Ιωνία, την Σμύρνη το 1922. Η Σμύρνη 
εκείνη την εποχή δεχόταν στο λιμάνι της 2.000 πλοία 
ετησίως ενώ ο Πειραιάς μόνον 50. Στη Σμύρνη 
υπήρχε'Οπερα και σειρά θεάτρων με θιάσους ακόμη 
και από το Παρίσι, άσε τα ωδεία και τα πολυτελή 
εστιατόρια. Ας θυμηθούμε πως από εκεί ήρθε ο 
Μποδοσάκη, ο Ωνάσης, ο Σεφέρης και ο Βενέζης 0 
Βόλος μέχρι πριν σαρώσει τα πάντα ο Αηάτθθδ είχε

μεγάλες ορειχαλκουργίες όπως ο Παπαρήγας και 
κατασκευαστές μεγάλων αρότρων όπως ο Γκλαβά- 
νης, άσε τις μεγάλες επιχειρήσεις όπως ο Φορούλης 
και ο Βιδάλης. Οι άνθρωποι που ήρθαν από την 
Σμύρνη ήταν πραγματικοί αστοί με γαλλικά, πιάνα και 
καπελίνα. Είχαν περισσότερες και πιο εκλεπτυσμένες 
απαιτήσεις από εκείνες των ανθρώπων της υπαί
θρου. Νάτην λοιπόν η απάντηση για την ποιότητα 
των τσιπουράδικων στον Βόλο. Στα πάντα υπάρχουν 
εξηγήσεις. Κοντά στους αριστοκράτες της Μίκράς 
Ασίας ποτίζεται και ο δικός μας βασιλικός, 
θα ξαναπάω το συντομότερο. Δικαιούμαι κι εγώ τις 
απολαύσεις των αστών του Βόλου. Αν θέλετε κι εσείς 
να νοιώσετε άρχοντες απολαύστε μια μέρα στα πε
ριώνυμα πλέον τσιπουράδικα της Νέας Ιωνίας. Κάθε 
φαγάδικο είναι κι ένα κοσμηματοπωλείο γαστρονο
μίας!

Ανακοίνωση των 
Εξεταστικών Κέντρων και 

της ολοκλήρωσης του 
προγραμματισμού των 

εξετάσεων του Κρατικού 
Πιστοποιητικού 

Πληροφορικής εξεταστικής 
περιόδου 2022

Α
πό το Υπουργείο Παιδείας και Θρη
σκευμάτων ανακοινώνεται ο πίνακας 
με τα Εξεταστικά Κέντρα των εξετά
σεων για την απόκτηση του Κρατικού Πιστο

ποιητικού Πληροφορικής εξεταστικής 
περιόδου 2022.
Επισημαίνεται ότι οι υποψήφιοι θα ενημερω
θούν, μέσω του προσωπικού λογαριασμού τους 
στην ηλεκτρονική πλατφόρμα, ονομαστικά για 
την τοποθεσία στην οποία πρέπει να προσέλ- 
θουν, την ημερομηνία, τον χρόνο προσέλευσής 
τους και το εξεταστικό κέντρο στο οποίο θα εξε
ταστούν. Οι υποψήφιοι θα πρέπει να μπουν στο

πληροφοριακό σύστημα και να εκτυπώσουν το 
προσυμπληρωμένο έντυπο Υ1 -Έντυπο Συμμε
τοχής σε Εξέταση Πιστοποίησης, το οποίο μαζί 
με την αστυνομική τους ταυτότητα ή άλλο επί
σημο έγγραφο, εφόσον τούτο φέρει επικυρω
μένη φωτογραφία, όπως διαβατήριο κ.λπ., και 
την Υπεύθυνη Δήλωση συναίνεσης γονέα/κηδε
μόνα εάν είναι ανήλικοι, υποχρεούνται να προ
σκομίσουν στο Κέντρο Ηλεκτρονικών 
Εξετάσεων (Κ.Η.Ε.) που θα εξεταστούν, προκει- 
μένου να τους επιτραπεί η είσοδος μετά τον 
έλεγχο ταυτοπροσωπίας.
Υπενθυμίζεται ότι το έγγραφο ταυτοπροσωπίας 
που οι υποψήφιοι θα πρέπει να εηιδείξουν στο 
Εξεταστικό Κέντρο (Κ.Η.Ε.) κατά τον έλεγχο 
ταυτοπροσωπίας για την είσοδό τους στο χώρο 
των εξετάσεων θα πρέπει να είναι το ίδιο με 
αυτό που έχουν δηλώσει στην αίτηση συμμετο
χής στις εξετάσεις του Κ.Π.Π. καθώς επίσης ότι 
τα ατομικά στοιχεία του υποψηφίου στο έγγραφο 
ταυτοπροσωπίας θα πρέπει να συμφωνούν με 
τα στοιχεία που αναγράφονται στο εκτυπωμένο 
έντυπο Υ1 -Έντυπο Συμμετοχής σε Εξέταση Πι
στοποίησης.
Πληροφορίες σχετικά με τις Εξετάσεις παρέχον
ται στους υποψήφιους από την ιστοσελίδα του 
Υ.ΠΑΙ.Θ. νννννν.ηπίηθάυ.9ον.ς|Γ, και από την ιστο
σελίδα του Ι.Τ.Υ.Ε. ήηρδ://Ι<ρρχΙί.9Γ/. 
Επισυνάπτεται ο πίνακας με τα Εξεταστικά Κέν

τρα των εξετάσεων του Κρατικού Πιστοποιητι
κού Πληροφορικής, εξεταστικής περιόδου 2022.

Πανελλήνια Ορειβατική - 
Τουριστική Συνάντηση στη Φλώρινα

από 2 έως και 4 Σεπτεμβρίου

Μ
ετά τις συντονισμένες προσπάθειες του συλλόγου, της Πε
ριφερειακής Ενότητας Φλώρινας και του Δήμου Φλώρινας 
είμαστε στην ευχάριστη θέση να ανακοινώσουμε την Πα
νελλήνια Ορειβατική - Τουριστική Συνάντηση που θα πραγματο

ποιηθεί στην Φλώρινα από 2 έως και 4 Σεπτεμβρίου 2022 από 
την Πανελλήνια Ομοσπονδία Φυσιολατρικών Ορειβατικών Εκδρο
μικών Σωματείων Ελλάδος (Ο.Φ.Ο.Ε.Σ.Ε.).
Η ανάθεση της διοργάνωσης αυτής χιμά την πόλη και τον σύλλογό μας 
σε μια προσπάθεια που κάνουμε όλοι μας να αναδείξουμε τον ακριτικό 
νομό μας "εκμεταλλευόμενοι" το φυσικό του περιβάλλον αλλά και την 
τουριστική του ομορφιά.
Η εκδήλωση θα κινηθεί σε δύο άξονες, αναδεικνύοντας τα αξιοθέατα 
του νομού μας, αλλά κυρίως στον Ορειβατικό Τουρισμό που τόσο έχει 
ατονήσει στην περιοχή μας.
Ευχαριστούμε θερμά για την άμεση ανταπόκριση στην σύνταξη του φα
κέλου διεκδίκησης της εκδήλωσης τον Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας 
Σωτήρη Βόσδου τον Δήμαρχο Φλώρινας Βασίλειο Γιαννάκη και τον 
Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου Φλώρινας Χάτζιο Μιχάλη.
Η Πρόεδρος και τα μέλη του Δ.Σ. του Φ.Ο.Ο.Φ, η Οργανωτική Επιτροπή, 
καθώς και ο υπεύθυνος της διοργάνωσης καλούν όλους τους συμπο
λίτες μας ο καθένας από την μεριά του να συνδράμουν στην επιτυχή 
έκβαση της εκδήλωσης.

Συνοπτικό Πρόγραμμα Εκδήλωσης

Ημερομηνία: 2 με 4 Σεπτεμβρίου 2022

Παρασκευή 2 Σεπτεμβρίου: Άφιξη αποστολών και τακτοποίηση

Σάββατο 3 Σεπτεμβρίου: Εκδρομή στο Μοναστήρι της Β. Μακεδονίας

Κυριακή 4 Σεπτεμβρίου:
• Εκδρομή στην Πρέσπα.
• Ορειβατική πορεία στο καταφύγιο Φ.Ο.Ο.Φ.
Παράλληλες Δράσεις

Οργανωτική επιτροπή
• Βόσδου Σωτήρης: Αντιπεριφερειάρχης Περ. Ενότητας Φλώρινας 
• Γιαννάκης Βασίλειος: Δήμαρχος Φλώρινας 
• Πρίντεζης Γεώργιος: Πρόεδρος Ο.Φ.Ο.Ε.Σ.Ε 
• Χάτζιος Μιχάλης: Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου Φλώρινας 
• Βαλίνα Ρόζα: Πρόεδρος Φ.Ο.Ο.Φ.
• Ρούφας Κοσμάς: Γ.Γ. Φ.Ο.Ο.Φ
• Τσιρανίδου Κική: Αντιπρόεδρος Ο.Φ.Ο.Ε.Σ.Ε. - ΣΕΟ Θεσσαλονίκης 
• Καλυβιάνος Λεωνίδας: Αντιπρόεδρος Φ.Ο.Ο.Φ. - Μέλος Δ.Σ. ΟΦΟΕΣΕ 
- Υπεύθυνος Εκδήλωσης

Για το Δ.Σ.
Η Πρόεδρος Βαλίνα Ρόζα 

Ο Γραμματέας Κοσμάς Ρούφας

Ηλεκτρονικές αιτήσεις 
εγγραφής ανανέωσης 

εγγραφής και μετεγγραφής σε 
ΓΕ.Λ. - ΕΠΑ.Λ. - Π.ΕΠΑ.Λ.

Α
πό τις 24 Ιουνίου 2022 και ώρα 10:00 έως και τις 7 
Ιουλίου 2022 και ώρα 23:59, όσοι/ες επιθυμούν να 
εγγραφούν, να ανανεώσουν την εγγραφή τους ή να 
μετεγγραφούν σε οποιαδήποτε τάξη Δημόσιων Ημερήσιων 

και Εσπερινών ΓΕ.Λ. -ΕΠΑ.Λ. και ημερήσιων Π.ΕΠΑ.Λ., θα 
μπορούν να υποβάλουν «Ηλεκτρονική Αίτηση» για το σχο
λικό έτος 2022-2023.
Οι αιτήσεις υποβάλλονται μέσω της εφαρμογής θ-εγγραφές στην 
ηλεκτρονική διεύθυνση:
ΗΗρ5://6-β99Γ3Ϊ65·πιίη6<1υ.9ον.9Γ
ή μέσω της διαδικτυακάς πύλης
ΗΗρ5://ννννν/.90ν.9Γ/ίρίΓ65ί65/6ΐ(ρ3ί<ΐ6υ5β/699Γ'3ρήβ-56-
5ΚΗοΙθϊο/θ99Γ3ρή6“3η3ηθ05θ·699Γ3Ρήε5-56-9εηίΙ<ο-Ιοί-
βρ399βίπΐ3ΐϊΙ<ο-ΙυΙ(βϊο,
συμπληρώνοντας όλα τα απαραίτητα στοιχεία.

Από την Διεύθυνση του 
ΕΣΠΕΡΙΝΟΥ ΕΠΑΛ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 

ΑΝΝΑ ΔΟΓΟΥΛΗ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 15/05/2024 21:39:22 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ηχώ 2ο ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΙΟΥΝΙΟΥ 2022

I----------------------------------------------------------------------------------------------------1
. 3η Υ.ΠΕ. ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΗΜΕΡ 27/6/2022 ,
I ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΦΛΟΡΙΝΑΣ ΑΡ.ΠΡΩΤ5655 I
I ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ - ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ: ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΤΣΩΤΣΟΥ I
■ ΤΗΛ: 23853/50266 - ΡΑΧ: 23850/22175 - ΤΑΧ.Δ/ΝΣΗ Εγνατίας 9
■ β-ΜβίΙ: 5ρΓθΓη@ηο5ί1θΓίη3$·9Γ

Πέτη Πέρκα: «Το νομοσχέδιο για τις ΑΠΕ δεν απαντά στα 
βασικά επίδικα της πράσινης ενεργειακής μετάβασης»

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΤΗΣ ΥΠ ΑΡ ΝΟ 25/2022 ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Το Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας «ΕΛΕΝΗ Θ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ» ύστερα από :
1. Την υπ’ αρ. 1 1 1/ 18-5-2022 (θέμα 8 ον ) με ΑΔΑ 64σβ46907Ι-3ΓΝ ΔΣ απόφαση του 

ΔΣ του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας, ( για την έγκριση της διενέργειας Δημόσιου 
Ηλεκτρονικού Ανοιχτού Διαγωνισμού για την προμήθεια ειδών καυσίμων ).

2. Την υπαρ 220 /27-6-2022 ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΝΑΛΗΨΗ ΥΠΟΧΡΕΩΣΗΣ ΜΕ ΑΔΑ 
6Ζ4Χ46907Ι-Ψ4Π ΚΑΙ ΑΔΑΜ 22ΡΕΟ 01 0816257 .

Προκηρύσσει
Δημόσιο Ηλεκτρονικό Ανοικτό Διαγωνισμόμε σφραγισμένες προσφορές για την προ

μήθεια ειδών καυσίμων (ΥΓΡΩΝ) ΚΙΝΗΣΗΣ ΚΑΙ ΘΕΡΜΑΝΣΗΣ ΟΡν 09100000-0
££Τ00-5. 09134100-8,091321 00-4 )

Αναλυτικά τα δικαιολογητικά όπως και κάθε άλλη πληροφορία αναφέρονται στη Δ/ξη 
25/2022

Αναθέτουσα Αρχή: Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας <Ελένη Θ.Δημήτριου> Τ.Κ 53100 
Τηλ: 23853/50266), κωδικός ΝυΤ5: ΕΙ.533, Φαξ: 23850/22175, υΠΙ: νννννν. 
ρΓθΠΉΐΗθυ5·9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

Αρμόδιος για πληροφορίες: ΤΣΩΤΣΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ (Τηλ. 23853/50266), Φαξ 
23850/45787

Ηλεκτρονικό ταχυδρομείο: 5ρΓθΓη@ηο5ίΙθΓΪΠ35.9Γ
Τρόπος λήψης τεχνικών προδιαγραφών, συμπληρωματικών εγγράφων και δια

κήρυξης: Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να παραλάβουν δωρεάν το πλήρες κείμενο της 
25/2022 διακήρυξης από την δικτυακή πλατφόρμα του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. 
ΗίΙρ://νννννν.ρΓθΐπϋΗβυ5.9ον.9Γ μέσω της οποίας θα διενεργηθεί ο ηλεκτρονικός δια
γωνισμός. από την δικτυακή πλατφόρμα του ΚΗΜΔΗΣ και από το Πρόγραμμα ΔΙΑΥΓΕΙΑ. 
Διευκρινίσεις και λοιπές πληροφορίες που αφορούν στην διακήρυξη θα παρέχονται μέσω 
του συστήματος του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

Τύπος Αναθέτουσας αρχής και δραστηριότητα: Νοσοκομείο οπού ανήκει στην 3η 
Υγειονομική Περιφέρεια (ΥΠΕ) Δυτικής Μακεδονίας με κύρια δραστηριότητα της την 
Υγεία.

Κωδικός κύριου λεξιλογίου ΟΡ\/: όπωςφαίνεται παρακάτω.
Τόπος Εκτέλεσης/Παράδοσης: Γενικό Νοσοκομείο», Φλώρινας <Ελένη Θ. Δημήτριου> 

και των εποπτευόμενων φορέων αυτού ΝΙίΤ5 ΕΙ. 533.
Είδος σύμβασης: Αγαθά.
Αντικείμενο Σύμβασης: Προμήθεια ειδών καυσίμων του Γενικού Νοσοκομείου ΦΛΩ

ΡΙΝΑΣ ΚΑΙ ΤΩΝ ΕΠΟΠΤΕΥΟΜΕΝΩΝ ΦΟΡΕΩΝ ΑΥΤΟΥ.
Φύση και ποσότητα ή αξία των ζητούμενων προϊόντων: Σύμφωνα με τις τεχνικές 

προδιαγραφές των ειδών που αναφέρονται στη 25/2022 διακήρυξη και την προσυπολο-
γιζσμενη δαπάνη τους, όπως αυτή περιγράφεται παρακάτω:

Γ
| Α/Α ΕΙΔΟΣ ΚΑΥΖΗύίΟΥ

ΕΜ&ειΧΤΘϊΏ

ΣΥΝΟΛΙΚΕΣ

ΠΟΣΟΤΗΤΕΣ

ΕΝΔ8ΚΤ8ΚΗ

<:ρυ
ΗΜΗ

ΔΑΠΑΝΗ

ΦΠΑ
ΔΑΠΑΝΗ Μ5 ΦΠΑ

Γ . ι Βενζίνη ΣΟΟΟΟ 5,55 15500 20534

2 κίνησης 09X34100-3 545 1,49 951,05 119Χ//0

ί: 3 ΠετίίέΑβίΟ θέρμανσής 09135X00-5 23390&92 3^8 12X307 ?.12532,?5

ΔΑΠΑΝΗ Ι8895«^5*Χβί>}ΣφηΑ Η 234$07,9!) < ΦΠΑ

■ ΣΥΝΟΛΙΚΗ ΠΟΣΟΤΗΤΑ: 144.548,91 ΛΙΤΡΑ
| Εναλλακτικές προσφορές: Στον διαγωνισμό δεν γίνονται δεκτές εναλλακτικές προ- |
■ σφορές. ■
I Συνολική διάρκεια σύμβασης - δικαιώματα παράτασης: Ο χρόνος διάρκειας της I
■ Σύμβασης ορίζεται σε ένα έτος από την υπογραφή της με δικαίωμα τρίμηνης παράτασης ■ 
" ως προς την ολοκλήρωση (απορρόφηση) του φυσικού και οικονομικού αντικειμένου "

Προϋποθέσεις συμμετοχής: Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα I 
που πληρούν τις προϋποθέσεις του Άρθρου2.2 και των Όρων της διακήρυξης.

- Είδος Διαδικασίας Ανάθεσης: Ηλεκτρονικός Ανοικτός Διαγωνισμός Κάτω των Ορίων. - 
Διεύθυνση αποστολής προσφορών/Τρόπος υποβολής των προσφορών: Οι προ- I

, σφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακάς . 
| πύλης Ηΐ(ρ:/Λ*Μνν.ρΓοπιίΙΙιβυ5.9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Γίνονται δεκτές προσφορές για ι 
I ένα, περισσότερα ή όλα τα είδη στο σύνολο της αντίστοιχης προκηρυχθείσας ποσότητας I 

αυτών. ■
I Κριτήρια Ανάθεσης της Σύμβασης: συμφέρουσα από οικονομικής άποψης προσφορά I
■ η οποία προσδιορίζεται βάση της χαμηλότερης τιμής ΠΟΥ ΘΑ ΔΟΘΕΙ ΩΣ:

Το μεγαλύτερο ποσοστό έκπτωσης (%) επί της νόμιμα διαμορφούμενης μέσης τιμής " 
I λιανικής πώλησης έκαστου είδους (βενζίνη αμόλυβδη, πετρέλαιο κίνησης, πετρέλαιο 8 
Λ θέρμανσης) του Παρατηρητηρίου Τιμών Υγρών Καυσίμων του Υπουργείου Ανάπτυξης και Β
■ Ανταγωνιστικότητας στην Περιφερειακή Ενότητα ΦΛΩΡΙΝΑΣ, κατά την ημέρα παράδοσης * 
§ αυτών
» Ημερομηνία έναρξης κατάθεσης προσφορών: 30-6-2022 και ώρα 11 π.μ. ημέρα ■ 
I ΠΈΜΠΤΗ.
8 Καταληκτική ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: Την 8
• 25/7/2022 ώρα 13 :00 π.μ ΗΜΕΡΑ ΔΕΥΤΕΡΑ
I Ελάχιστη απαιτούμενη χρονική διάρκεια ισχύος της προσφοράς: Η προσφορά I 
■' πρέπει να ισχύει για 210 ημέρες από την επόμενη ημέρα διενέργειας του διαγωνισμού. ■ 

Όροι για την αποσφράγιση των προσφορών: Ηλεκτρονική Αποσφράγιση του “ 

I (υπό)φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής - Τεχνική Προσφορά και του (υπό)φακέλου 8 
„ «Οικονομική Προσφορά», την ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 29/7/2022 ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 11:00 π.μ. „ 
I και διενεργείται ηλεκτρονικά μέσω της διαδικτυακάς πύλης > 
1 ΗΐΙρ://νννννν.ρΓοηηϊίΗβυ5.9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Εν συνεχεία, αποσφραγίζονται στο | 
» Τμήμα Προμηθειών του νοσοκομείου (Γραφείο Διαγωνισμών) οι φάκελοι που υποβάλ- ■ 
1 λονται εντός τριών (3) εργάσιμων ημερών από την ηλεκτρονική υποβολή των προσφορών | 
8 και περιέχουν έγγραφα και δικαιολογητικά σε έντυπη μορφή 8
■ Γλώσσα που θα συνταχθούν οι προσφορές: Οι προσφορές, τα δικαιολογητικά συμ- ■ 
3 μετοχής, οι τεχνικές και οικονομικές προσφορές και εν γένει όλα τα υποβαλλόμενα στο I

διαγωνισμό δικαιολογητικά, εκτός των προσπέκτους αλλοδαπών κατασκευαστικών οίκων
- των προσφερόμενων ειδών που αυτά και μόνο αυτά δύναται να είναι στην Αγγλικήγλώσσα. ,
8 θα είναι συνταγμένα επί ποινή αποκλεισμού στην Ελληνική Γλώσσα ή θα συνοδεύονται | 
. από επίσημη μετάφραση. .
ι Τρόπος Χρηματοδότησης: ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Η δαπάνη για την εν λόγο σύμβαση βαρύνει την με Κ.ΑΕ 1611
■ Φορέας αρμόδιος για τις διαδικασίες προσφυγής: ΕΑΔΗΣΥ. "

Η σύμβαση εμπίπτει στη Συμφωνία περί Δημοσίων Προμηθειών (ΣΔΣ)
Εγγύηση συμμετοχής στο διαγωνισμό: Εγγυητική επιστολή συμμετοχής ύψους δύο ■ 

τοις εκατό (2%) επί της προϋπολογισθείσας αξίας του είδους για το οποίο υποβάλλεται- " 
8 προσφορά χωρίς να υπολογίζεταιο ΦΠΑ.

Όροι εκτέλεσης της σύμβασης: Σύμφωνα με το άρθρο 25/2022 της διακήρυξης. Β
■ Γιατην καλή εκτέλεση των όρων συμβάσεων, ο προμηθευτής υποχρεούται να καταθέσει ■ 
I πριν ή κατά την υπογραφή της σύμβασης εγγυητική επιστολή καλής εκτέλεσης που θα |
• καλύπτει ποσό ίσο με ποσο στό πέντε τοις εκατό (4%) επί της αξίας της σύμβασης χωρίς ■ 
I να υπολογίζεται ο ΦΠΑ.

Δημοσίευση σε εθνικό επίπεδο
“ Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης θα καταχωρηθεί στο Κεντρικό Ηλεκτρο- ■ 
I νικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ) Ηΐ!ρ://ννν/\ν.θρ!*ο<:υΓβηιβη1.9ον.9Γ 8 

Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης θα καταχωρηθεί ακόμη και στη διαδι- ■ 
! κτυακή πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: //ιννννν.ρΓθΐηίΐΗευ5.9ον.9Γ, όπου έλαβε Συστημικό Λ 
I Αριθμό 160616 σύμφωνα με τα αναφερόμενα της παρούσας
. Προκήρυξη (περίληψη της παρούσας Διακήρυξης) δημοσιεύεται και στον Ελλη- ,
■ νικό Τύπο, σύμφωνα με το άρθρο 66 του Ν. 4412/2016: «
I Μια ημερήσια τοπική εφημερίδα < ΒΗΜΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ ί]
■ μια εβδομαδιαία τοπική εφημερίδα < ΗΧΩ ΦΛΩΡΙΝΑΣ> ■

μια ημερήσια περιφερειακή εφημερίδα ...<ΠΤΟΛΕΜΑΙΟΣ >
I Η προκήρυξη (περίληψη της παρούσας Διακήρυξης) όπως προβλέπεται στην περίπτωση 8 
" 16 της παραγράφου 4 του άρθρου 2 του Ν. 3861/2010, θα αναρτηθεί στο διαδίκτυο, στον " 
I ιστότοπο (ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑΥΓΕΙΑ)

Η Διακήρυξη θα καταχωρηθεί στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής,
I στη διεύθυνση (υΡΙ): Η((ρ://ΐΙοηη3Ηο$ρί<3ΐ.9Γ

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ ΓΝΦ
• ΜΑΝΤΣΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
ι_________________________________________________________________ ι

Εισήγηση της Πέτης Πέρκα στην Γ’ Επιτροπή 
της Βουλής κατά την κατ' άρθρον συζήτηση 
για το ν/σ του ΥΠΕΝ για ΑΠΕ, αποθήκευση 

ενέργειας, θαλάσσια ΦΒ και άλλες διατάξεις 
για ενέργεια και περιβάλλον

Τ
ο νομοσχέδιο θα έπρεπε να εξεταστεί στο 
πλαίσιο της Διεθνούς, Ευρωπαϊκής και Ελ- 
ληνικήΓ πραγματικότητας που θέτουν τις βά
σεις αναγκαιότητας κατάθεσής του. Κάτι τέτοιο 

δτ\ τροκύπτει, όπως τεκμηριώθηκε από την κ. 
Πέρκ,ι., η οποία έκανε εκτενή αναφορά σε βασικά 
άρθρα του νομοσχεδίου, η ψήφιση των οποίων 
θα επιφέρουν δυσμενείς επιπτώσεις στο φυσικό 
περιβάλλον, την κοινωνία και εν τέλει στην οι
κονομία και την εξυπηρέτηση του ευρύτερου δη
μοσίου συμφέροντος.
Τα περιεχόμενα στο νομοσχέδιο δεν απαντούν στα 
βασικά επίδικα της μετάβασης στην πράσινη ενέρ
γεια. Κρίσιμα κεφάλαια λείπουν, όπως η ρύθμιση της 
αποθήκευσης, θαλάσσια αιολικά κτλ. Δεύτερο βασικό 
στοιχείο του νομοσχεδίου είναι η απόλυτη απουσία 
της περιβαλλοντικής διάστασης, ενώ θεωρητικά 
έπρεπε να υπηρετεί το «πρασίνισμα» της ενέργειας. 
Ενδεικτικά από το μέρος Β' σχετικά με την εκσυγ
χρονισμό της αδειοδοτικής διαδικασίας των ΑΠΕ, η 
κ. Πέρκα ανέφερε ότι ούτε το θέμα της απλοποίησης 
πετυχαίνει, γιατί σν μετρήσει κανείς τα στάδια, θα δει 
ότι στην ουσία το μόνο από τα υφιστάμενα στάδια που 
αφαιρείται από τη διαδικασία αδειοδότησης είναι η 
Μη Οριστική Προσφορά Σύνδεσης.
Σχολίασε την απαράδεκτη προσθήκη της απαλλαγής 
από την περιβαλλοντική αδειοδότηση, μετά από σχε
τικό αίτημα απαλλαγής. Ουσιαστικά πρόκειται για ευ
θέως αντίθετη ρύθμιση με το γράμμα και το πνεύμα 
των σχετικών Οδηγιών της ΕΕ (αρ.3).
Ένα από τα πιο κεντρικά του ν/σ και προβλέπει τον 
χαρακτηρισμό όλων των έργων ΑΠΕ, ΣΗΘΥΑ και 
Αποθήκευσης ως δημόσιας ωφέλειας. Ως τέτοια υπό- 
κεινται στο νόμο για αναγκαστική απαλλοτρίωση, 
χωρίς να προβλέπεται κάποια αξιολόγηση ή κριτήριο. 
Η αναγκαστική απαλλοτρίωση είναι ούτως η άλλως 
επαχθές μέτρο που μπορεί να δημιουργήσει νέες κοι
νωνικές εντάσεις και αντιθέσεις, θα μπορούσε η δη
μόσια ωφέλεια να ισχύει μόνο για έργα που δεν 
αντιστρατεύονται τη διατήρηση της βιοποικιλότητας, 
δηλαδή με κάποια κριτήρια, (αρ.4)
Η εισαγωγή εγγυητικής επιστολής είναι θετική για το 
ξεσκαρτάρισμα έργων.Όμως το ύψος της εγγυητικής 
είναι μεγαλύτερο για τους πιο μικρούς παραγωγούς 
και την αυτοκατανάλωση, η οποία πρέπει να εξαιρε
θεί. Η κ. Πέρκα τόνισε ότι θα πρέπει να υπάρξει ειδική 
εξαίρεση, στο πλαίσιο της βίαιης απολιγνιτοποίησης, 
για τις λιγνιτικές περιοχές και για υφιστάμενα αιτή
ματα έως 1 Μ\Α/. «Παρακαλώ, είναι το ελάχιστο που 
μπορούμε να κάνουμε γι’ αυτές τις περιοχές που 
«έδωσαν φως» σε όλη τη χώρα και υφίστανται τώρα 
τις συνέπειες», δήλωσε χαρακτηριστικά (αρ.ό)
Τα άρθρα 22, 23, 24 και 29 φαίνεται να είναι φωτο
γραφικά. Ειδικά το άρθρο 24 που προβλέπει μετα
φορά έργων. «Αν μιλάμε για μεταφορά εκτός ορίων 
οικείας περιφέρειας, μιλάμε ουσιαστικά για άλλο 
έργο!!! Και ποιος εγγυάται ότι στη νέα θέση εγκατά
στασης δε θα προκόψουν ζητήματα αδειοδότησης, 
κυρίως σε σχέση με την περιβαλλοντική αδειοδό- 
τηση;»
Με το πρόσχημα της ώθησης των ΑΠΕ αλλάζει ορι
ζόντια το πλαίσιο για τις επιτρεπτές επεμβάσεις στα 
δάση και αυξάνεται η έκταση που δύναται να δεσμευ- 
θεί για την έγκριση επέμβασης, (αρ.49)
Στο Γ’ Μέρος για την αποθήκευση ενέργειας, σε γε
νική θεώρηση, οι διατάξεις κινούνται σε θετική κα
τεύθυνση. Τόνισε όμως την τεράστια καθυστέρηση, 
με την οποία έρχονται οι συγκεκριμένες διατάξεις, 
όταν η ανάγκη ανάπτυξης συστημάτων αποθήκευσης 
είναι επιτακτική. Εδώ και δυο χρόνια περίπου ο 
Υπουργός ΠΕΝ μας υπόσχεται ότι θα το φέρει στη 
Βουλή, ακόμα περιμένουμε.
Το νομοθετικό κενό που υπήρξε είχε ως αποτέλεσμα 
την έκδοση αδειών παραγωγής για πολλά έργα, με 
συνέπεια να έχουν αδειοδοτηθεί έργα με αποθηκευ
τική ισχύ 16.3 6\Λ/. Η αποθήκευση ηλεκτρικής ενέρ
γειας αποτελεί απαραίτητη προϋπόθεση για τη 
μεγάλη διείσδυση των ΑΠΕ. θέση του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
είναι ότι χρειαζόμαστε απαραίτητα αποθήκευση στο 
πλαίσιο της ευρύτερης πολιτικής απεξάρτησης από 
ορυκτά καύσιμα και οι αντίστοιχες επενδύσεις όφει- 
λαν να έχουν επιταχυνθεί.
Περιμένουμε επομένως από την κυβέρνηση να θέσει 
χρονικό ορίζοντα και πλαίσιο για τις διαγωνιστικές 
διαδικασίες χρηματοδότησης έργων μέσω του Τα
μείου Ανάκαμψης, αλλά και να καθορίσει επαρκώς 
το πλαίσιο της περιβαλλοντικής αδειοδότησης και 
χωροθέτησης των μονάδων αποθήκευσης, αλλά και 
το ρυθμιστικό και κανονιστικό πλαίσιο για τη συμμε
τοχή τους στις αγορές.
Ορίζεται ότι η άδεια παραγωγής έχει ισχύ για χρονικό

διάστημα έως και τριάντα πέντε (35) έτη για καύσιμο 
φυσικό αέριο και έως είκοσι (20) έτη για καύσιμο μα- 
ζούτ και για καύσιμο ντίζελ. Προφανώς κάτι τέτοιο 
είναι ασύμβατο με το στόχο της κλιματικής ουδετε
ρότητας έως το 2050. (αρ.67)
Η κ. Πέρκα συνέχισε με το μέρος Δ’, το πλαίσιο ανά
πτυξης Πιλοτικών θαλάσσιων Πλωτών Φωτοβολταϊ- 
κών Σταθμών (Π.Θ.Π.Φ.Σ.), το οποίο περιλαμβάνει 
πλήθος προβληματικών διατάξεων, με κυριότερες 
την καθολική απαλλαγή των Π.Θ.Π.Φ.Σ. από περιβαλ
λοντική αδειοδότηση, τη χωροθέτησή τους εντός 
προστατευόμενων περιοχών και γενικότερα την 
αδειοδότηση και λειτουργία τους σύμφωνα μόνο με 
τις διατάξεις του ν/σ, κατά παρέκκλιση κάθε άλλης 
γενικής ή ειδικής διάταξης.
Οι ρυθμίσεις που περιλαμβάνονται δε συνιστούν κα- 
νενός είδους «πλαίσιο». Δεν υπάρχει κανένα σύστημα 
κριτηρίων, είτε θετικών (κριτήρια επιλογής), είτε αρ
νητικών (κριτήρια αποκλεισμού). Η μόνη πρόβλεψη 
είναι ότι δεν απαιτείται καμία αδειοδότηση λόγω του 
πιλοτικού χαρακτήρα του έργου, το οποίο όμως θα 
λειτουργεί για τουλάχιστον 20 - 22 χρόνια.
Η λογική ότι τα θαλάσσια φωτοβολταικά λόγω του πι
λοτικού τους χαρακτήρα εξαιρούνται από την υπο
χρέωση λήψης οποιοσδήποτε άδειας κινείται στη 
διαμετρικά αντίθετη κατεύθυνση από αυτή που επι
τάσσει η επιστήμη και η λογική. Κανονικά στα πιλο
τικά έργα θα έπρεπε να γίνεται διεξοδικός έλεγχος 
για τα θέματα που πρέπει να ληφθούν υπόψη και να 
γίνεται συστηματική μελέτη των επιπτώσεων, ώστε 
να εντοπιστούν οι παράγοντες που θα πρέπει να 
ελέγχονται σε επόμενα (μη πιλοτικά) έργα, ακριβώς 
λόγω της έλλειψης εμπειρίας και δεδομένων.
Η ανυπαρξία θαλάσσιου Χωροταξικού Σχεδιασμού, η 
καθυστέρηση της ολοκλήρωσης των Ειδικών Περι
βαλλοντικών Μελετών και για τις θαλάσσιες περιοχές 
του δικτύου Νθίυτθ 2000 και η ανυπαρξία ικανοποι
ητικών προβλέψεων για τις Θαλάσσιες περιοχές στα 
μείγματα χρήσεων που «απλοποίησε και εκσυγχρό
νισε» ο νόμος 4685/2020, οδηγεί σε εντελώς προ
βληματική κατάσταση με υπαρκτό τον κίνδυνο 
δυνητικών μη αναστρέψιμων επιπτώσεων στις Θα
λάσσιες περιοχές και τα οικοσυστήματά τους. (αρ. 
90-91)
Σε ότι αφορά στο Μέρος Ε’ και τις ειδικότερες διατά
ξεις για την ενέργεια υπάρχουν Θετικά στοιχεία που 
προωθούν την αύξηση/αναπροσαρμογή του ηλεκτρι
κού χώρου για ανάπτυξη ΑΠΕ και ΣΗΘΥΑ, την αυτο
παραγωγή και τον ενεργειακό συμψηφισμό, 
πραγματικό και εικονικό. Όλα αυτά βεβαίως αφενός 
τελούν υπό την αίρεση των ανάλογων ενεργειών του 
Διαχειριστή (ΔΕΔΔΗΕ), αφετέρου δεν είναι γενναία, 
ειδικά σε ό,τι αφορά στα συστήματα αυτοπαραγω
γών, ενώ δεν υπάρχει καμία σχετική πρόβλεψη αύ
ξησης ηλεκτρικού χώρου για τις ΕΚΟΙΝ. (αρ.97)
Δεν μπορεί να ξεκινάς την πράσινη μετάβαση, να 
εξαγγέλλεις απολιγνιτοποίηση και να μην έχεις προ- 
βλέψει την αναβάθμιση των δικτύων και των υπο
σταθμών. Παρατηρείται συχνά το φαινόμενο του 
αποκλεισμού έργων από το δίκτυο, λόγω μειωμένης 
διαθέσιμης ισχύος στους υποσταθμούς. Και εδώ θα 
αναφερθώ στις λιγνιτικές περιοχές που οργανώνον
ται να αντιμετωπίσουν την απολιγνιτοποίηση και θα 
έπρεπε να υπάρχει μια πρόβλεψη για προτεραιοποί- 
ησή τους στη σύνδεση.
Σε ό,τι αφορά την ασφάλεια εφοδιασμού πρόκειται 
για ένα από τα μέτρα που είχε ανακοινώσει ο Υπουρ
γός μετά το τελεσίγραφο της Ρωσίας για πληρωμή σε 
ρούβλια, την προσθήκη δηλαδή μιας πλωτής δεξα
μενής ΙΝΟ στον τερματικό σταθμό της Ρεβυθούσας. 
Ενώ επί της αρχής είναι πράγματι ένα μέτρο για την 
ασφάλεια εφοδιασμού της χώρας, το πρόβλημα είναι 
η «κοινωνικοποίηση» του κόστους.
Η ΡΑΕ, πριν από το διαγωνισμό είχε καταθέσει εν
στάσεις για το κόστος αντιστάθμισης φυσικών απω
λειών, δοίΐ-οίί 0051, που έχει καταθέσει ο ΔΕΣΦΑ και 
είναι στα ύψη. Από τα στοιχεία του διαχειριστή δεν 
προκύπτει το κόστος ανά κυβικό μέτρο Ι_ΝΘ, ώστε η 
ΡΑΕ να βγάλει ασφαλή συμπεράσματα. Επιπλέον 
ερωτήματα προκύπτουν και για το ποιος θα επιμερι
στεί το κόστος, μετά τις διαφωνίες των μετόχων του 
ΔΕΣΦΑ, αυτό να ενταχθεί στο δεκαετές του Διαχει
ριστή. (αρ.116)
Αντίστοιχη επιφύλαξη (για την κοινωνικοποίηση του 
κόστους) έχουμε και για τα άρθρα 117, 118, 119, 
όπως και για το άρθρο 121, το οποίο ορίζει ότι η απο
ζημίωση θα καλυφθεί από το Ταμείο Ενεργειακής 
Μετάβασης (δηλαδή από χρήματα των καταναλω
τών).
Εηιχειρείται μία ρύθμιση με πολλά ερωτηματικά, με 
την οποία διαφωνούν τόσο η ΡΑΕ όσο και ο ΑΔΜΗΕ. 
Συγκεκριμένα, γεννάται υποχρέωση να καταβληθούν 
στη ΔΕΗ το κόστος διατήρησης μονάδων ψυχρής 
εφεδρείας στα τέως Μη Διασυνδεδεμένα Νησιά 
(ΜΔΝ), και απολογιστικά από το 2004 και μετά!

Συνέχεια στην επόμενη σελίδα...
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Κυοιάκοε Μητσοτάκηε. έλεγε στις 22/5/2019: «Δεν θέλουμε ανθρώπους εξαρτημένους 
από επιδόματα, θέλουμε ανθρώπους ελεύθερους, που θα πάρουν τη ζωή τους στα 
χέρια τους» ... «Αυτή η μιζέρια δεν αλλάζει με επιδόματα της τελευταίας στιγμής.
Δεν αλλάζει με επιδόματα που δίνονται πριν τις εκλογές. Ξημερώματα δίνεις επιδό
ματα».

Γεια σου ρε Κυριάκο ΑΓΡΟΤΗ!!! θα αφήσω τον Νίκο Μπογιόπουλο να δώσει την απάντηση...

ΤΗβρτθ55 ρΓ·ο|βε1.οι·: «Η εκκωψαντική σιωπή του ΥΠΕΞ απέναντι 
στην ομογένεια της Ουκρανίας: Από την αρχή του πολέμου στην Ου
κρανία, η ελληνική κυβέρνηση αγνοεί μεγαλοπρεπώς τις αληθινές 
ανάγκες της πληττόμενης ομογένειας, έχει αφήσει στα χέρια των 
νεοναζί τη μοίρα της πλειονότητας, παρουσιάζει κάποιους ολίγους 
(και κάποτε νεοναζί) ως εκπροσώπους του εκεί ελληνισμού και 
ψεύδεται για να χτίσει ένα φιλο-ουκρανικό αφήγημα, που καταρ
ρέει στο φύσημα του πρώτου αέρα αλήθειας».

Νίκοε Μπονιόπουλοε. δημοσιογράφος, ΓθθΙ.θί.θτη: «“Επίδομα" ρεύματος. “Επίδομα” 
καυσίμων. “Επίδομα" ακρίβειας. “Επίδομα” αντί μισθού. “Επίδομα" αντί σύνταξης. 
“Επίδομα” θέρμανσης και “επίδομα” καταψύκτη. Το επίδουα “αοιατείαε" και το επί- 
δουα πολιτικήε αναισχυντίαε τα κρατάνε για τον εαυτό τουε».
Εμ, Νίκο μου, να μην κρατήσουν κάτι κι αυτοί;

Μήτσοε ο Γείτονας: «Ο Κυριάκος λέει ότι τρώει εφτά (7) αμύγδαλα για δεκατιανό. 
Εφτά! Αυστηρά 7. Μετρημένα ένα - ένα. Ούτε 6 ούτε 8. Μια φορά μόνο ζήτησε 2 επι
πλέον. Ήταν η μέρα που το είχε ρίξει έξω. Στα αμύγδαλα είναι αυστηρός, πολύ αυστη
ρός. Μόνο στα 381.000.000 ευρώ που χρωστάει η ΝΔ χάνει το μέτρημα και τα 
πολλαπλασιάζει. Θα φάμε κουπόνι και επίδομα στη μάπα μέχρι να πούμε τον Δεσπότη 
Παναγιώτη».

Ευάννελοε Αντώναοοε: «Ο μέσος Έλληνας δεν μπορεί να δανειστεί ούτε 3.000 ευρώ 
από τράπεζα, η μέση μικρή επιχείρηση ούτε 5.000. Τα μέλη της κυβέρνησης Μητσο- 
τάκη έχουν δάνεια/χρέη στις τράπεζες 11,4 εκατ. ευρώ! Θα είχε ενδιαφέρον να μας 
λέγανε: Ποιό έτος έγινε η σύναψη κάθε δανείου; Με ποια τράπεζα (γιατί σαν να υπάρ
χουν προτιμήσεις βλέπω); Με τι επιτόκιο (σε σχέση με άλλα δάνεια); Έχουν γίνει ρυθ
μίσεις αποπληρωμής, ποια χρονιά και με ποιους όρους; Έχουν δοθεί από τους 

δανειολήπτες οι συνηθισμένες εξασφαλίσεις; Μεταξύ μας: Δεν περιμένω πολλές απαντήσεις». 
Μεταξύ μας, Ευάγγελε, ούτε και εγώ περιμένω απαντήσεις. Αυτοί εκεί πάνω κρατάνε μυστικά και ντοκου
μέντα, που έτσι και βγούνε στο φως... άστα, άστα...

Γιάννης Οικονόιιου. κυβερνητικός εκπρόσωπος: «Στην πανδημία χάσαμε 30.000 αν
θρώπους, γιατί έπεσαν θύμα προπαγάνδας».
Σοβαρά τώρα, κ. Οικονόμου;;; Χάσατε 30.000 ανθρώπους λόγω κακής ενημέρωσης και 
προπαγάνδας;;; Όχι γιατί δεν είχατε ΜΕΘ και γιατρούς να τους νοσηλεύσουν και τους αφή
νατε διασωληνωμένους σε διαδρόμους; Και τα 47.000.000 ευρώ τσάμπα τα δώσατε στα 
ΜΜΕ;;; Δεν ΑΓΟΡΑΣΑΝ την προπαγάνδα που θέλατε;;;

Μαοία ΔενοΕά. δημοσιογράφος: «Γενική απεργία και 
διαδήλωση 80.000 ατόμων στις Βρυξέλλες ενάντια 
στην αύξηση του κόστους ζωής. Ο πληθωρισμός στο 
Βέλγιο έφθασε σε υψηλό 40 ετών, στο 9%, με αύ
ξηση 57% στις τιμές της ενέργειας και πάνω από 6% 
στα τρόφιμα».

Εμείς εδώ όλα καλά; Ε, ναιΓΕχουμε πρωθυπουργό Μητσοτάκη...

Όσο ήταν αρχηγός της Αξιωματικής Αντιπολίτευσης, ο 
Κυριάκος έγινε θέμα πανεπιστημιακής έρευνας γιατί ζή
τησε πάνω από 1.000 φοοέε εκλονέε! Τώρα δηλώνει: «Η
πρόθεσή μου είναι να εξαντλήσω την 4ετία, γιατί 
είναι πολιτικά ορθό και επιβεβλημένο, αλλά η Αξιω
ματική Αντιπολίτευση ΜΕ ΠΙΕΖΕΙ».

Μην τον πιέζετε κι εσείς, βρε παιδιά! Αφήστε τον να ολοκληρώσει... 
Άσχετο, αλλά για πρώτη φορά στα χρονικά, χαλάζι σε μέγεθος αυγού 
έπεσε στον κάμπο των Σερρών. Τυχαίο;

Σάββας Χιονίδηε. βουλευτής της ΝΔ, στο ΚοηΙτο: Προ
ανήγγειλε αναβάθμιση της χώρας στις 15 Ιουλίου 
από τους οίκους ΡϊΙεΗ και δίαηάαηΐ & Ροογ5.
Πώς γίνεται να το ξέρει αυτό από τώρα;;; Κατά παραγγε
λία αναβάθμιση;;; Πρωτάκουστα πράγματα...

Η Γερμανία, 6η πιο ρυπογόνος χώρα του πλανήτη, επιστρέφει στον 
άνθρακα για να αντιμετωπίσει την κρίση! Η Ελλάδα, ρε ασήμαντο 
αποτύπωμα άνθρακα στον πλανήτη και από τα μεγαλύτερα αποθέ
ματα λιγνίτη, επιμένει στο πανάκριβο φυσικό αέριο...
Γιατί Κυριάκο;

ΕυΓΟδΙοΙ: «Η Ελλάδα κατέγραψε τη μεγαλύτερη υπερβάλλουσα θνησιμότητα στην ΕΕ τον Απρίλιο. 
Σύμφωνα με τους συντάκτες της έκθεσης, η υπερβάλλουσα θνησιμότητα στην Ευρωπαϊκή Ένωση 
ανήλθε τον Απρίλιο στο 10%, αυξημένη κατά 6% σε σχέση με τον Μάρτιο και κατά 8% σε σύγκριση 
με τον Ιανουάριο και τον Φεβρουάριο».
Λογικά θα φταίει ο πόλεμος στην Ουκρανία και γι’ αυτό...

Βγήκαν τα πόθεν έσχες των πολιτικών στη δημοσιότητα! Διαλέγω ένα στην τύχη: Ο 
Γιώργος Γεραπετρίτης και η σύζυγός του, Αλ. Γουρζή (δικηγόρος, στέλεχος ΡΑΕ) 
είχαν το 2020 μετοχές αξίας 5.408.942 ευρώ! Το 2019 άξιζαν 4.914.703 ευρώ. 
Κέρδισαν 500.000 σε ένα έτος! Παράλληλα είχαν καταθέσεις 5.212.856 ευρώ! Ενώ 
ο Θάνος Πλεύρης είχε τέσσερα (4) ακίνητα το 2019 και εμφάνισε... 32 (!!!) το 2020, 
με παράλληλη αύξηση καταθέσεων!

Μέσα σε έναν χρόνο απέκτησε άλλα 28 ακίνητα;;; Αλήθεια;;; Μαγικά κάνει;;; Πώς να καταλάβουν αυτοί οι 
άνθρωποι τη φράση «τελειώνει ο μισθός τη 2η βδομάδα»;;;

Αντε και άλλο ένα πόθεν, έτσι για πλάκα: Νίκη Κεραμέως, 1.000.000 ευρώ καταθέ
σεις σε γερμανική Τράπεζα (ΟβιιΙεεΗβ ΒαηΚ).
Αν δεν μπορεί η Κεραμέως να ενδιαφερθεί για τη δημόσια δωρεάν παιδεία, να νιώσει τον 
πόνο της ελληνικής οικογένειας για το πως θα ανταπεξέλθει στα έξοδα των διδάκτρων, με 
1 ,ΟΟΟ.ΟΟΟε καταθέσεις μόνο στη Γερμανία, τότε ποιος μπορεί;;;

Κλέων Γοηνοοιάδηε. βουλευτής Μερα25: «Πάνω από 350εκ € χρωστάει η ΝΔ σε δά
νεια. Πάνω από 1εκ€ χρωστάει ο ίδιος ο πρωθυπουργός σε δάνεια. Οι υπουργοί του 
συνολικά 11,4 εκατ. Και εσένα ελληνικέ λαέ θα σου κόψουν το ρεύμα για 200€ ή θα 
σε πάρει η τράπεζα απειλητικά αν αργήσεις τη δόση έναν μήνα. Μην τους αφήσουμε 
άλλο».
Εμένα «λέωνα, το ερώτημα που με βασανίζει είναι αυτό: Γιατί είναι όλοι τους μπαταξήδες; 

Γιατί δεν αποπληρώνουν τα δάνεια στιε τράπεΖεε. όταν διαθέτουν όλοι τουε τέτοιεε τεοάστιεε περιουσίες

Γιαγιά Κιτσούλα: «Εμείς δεν έχουμε πρωθυπουργό, Μάγο έχουμε! Με 116.842 ευρώ 
εισόδημα, κατάφερε μέσα σε έναν χρόνο να αγοράσει 4 ακόμα ακίνητα, πληρώνει 
ΕΝΦΙΑ, πάγια έξοδα, βοηθητικό προσωπικό και κηπουρούς για 40 σπίτια (!!!), πληρώ
νει ασφάλειες και συντηρεί σε άριστη κατάσταση 4 IX και ένα φορτηγό και μια μηχανή 
μεγάλου κυβισμού! Τι να πω; Ίσως βοήθησαν και οι 8.5008 αγροτικό επίδομα που 
πήρε. ΧΑ - ΛΑ - ΛΙ ΤΟΥ!».

Δεν αντέχω, θα την κάνω τη σύγκριση: Μητσοτάκης: 552.1006 κέοδη από επιχειρήσεις - Τσίπρας: 06! 
Μητσοτάκης: 37 ακίνητα - Τσίπρας: 2! Μητσοτάκης: 5 οχήυατα - Τοίπραε: 1 μηχανή! Μητσοτάκης: 
1.320.0006 οωειλέε - Τσίπρας:_06! Χρέη ΝΔ: 380.000.0006 -ΣΎΡΙΖΑ:_06! Και όποιος κατάλαβε, κατά
λαβε...

Σκοτ Ρίτερ. Αμερικανός στρατιωτικός αναλυτής: «Η Ουκρανία θα παραδοθεί άνευ όρων 
ιμΜμΙΤ· και *να<: απ° Του9 8° ε,ναι όη ο ουκρανικός στρατός δεν θα υπάρχει πλέον. Και 
ι»τ*ν„ μμ όλος ο εξοπλισμός που θα λάβει είτε θα καταστραφεί είτε θα μεταφερθεί στους Ρώ

σους».
Για να μπει στην «ασφαλή» αγκαλιά του ΝΑΤΟ, ο Ζελένσκι εγκατέλειψε τη χρυσή ουδετερό
τητα και έσυρε τη χώρα του στον όλεθρο. Τώρα την ίδια... «ασφάλεια» στην αγκαλιά του 

ΝΑΤΟ ζητούν μετ’ επιτάσεως και η Φινλανδία και η Σουηδία και η Λιθουανία... ΣΧΙΖΟΦΡΕΝΕΙΑΑΑΑΑΑ...

3

ΤΖάνετ Γέλεν. υπουργός Οικονομικών των ΗΠΑ, παραδέχτηκε: «Οι κυρώσεις γύρισαν 
μπούμερανγκ στην οικονομία των ΗΠΑ».
Ε, τώρα μένει να το παραδεχτούν και οι υπουργοί οικονομικών των χωρών της Ε.Ε., που το 
πάνε από σύνοδο κορυφής σε σύνοδο κορυφής και το μόνο μέτρο για την οικονομία που 
ανακοινώνουν μέσω της Ούρσουλα Φον ντερ Λάιεν (πιο χαζή και από τα λάχανα) είναι να 
χαμηλώσουμε κατά δύο βαθμούς τα κλιματιστικά! Γελάνε και τα μανικετόκουμπαϋ! Τα 

χρυσά... τα άριστα...

Οι βουλευτές της Ιταλίας ξεσηκώνονται εναντίον του Μάριο Ντράγκί: «Σταμάτα να στέλ
νεις όπλα στον Ζελένσκι! Πάνω από το 70% των Ιταλών δεν θέλουν να στείλουν όπλα 
στον Ζελένσκι».
Κάτι μου λέει ότι ο Ζελένσκι θα έχει την τύχη του Γκουαϊδό.Όταν κάνει τη βρώμικη δουλειά 
και είναι άχρηστος για τον θείο Σαμ, θα τον πετάξουν στα σκουπίδια σαν στυμμένη λεμονό
κουπα... __________ _

Αυτό είναι ίο αποτέλεσμα των συσκέψεων και των αποφάσεων 
των “μεγάλων ηγετών” σε όλο τον κόσμο: Φτώχεια, Πείνα, Δυστυ
χία, Εξαθλίωση! Και που να μην ήταν όλοι απόφοιτοι του Χάρ- 
βαρντ...

Τέλος η ρήτρα αναπροσαρμογής από 1η Αυγούστου, κατατέθηκε 
τροπολογία στη βουλή...
Άντε βρε, σας δουλέψαμε τόσους μήνες! Σας κλέψαμε δύο μηνιαίους μι
σθούς! Αποστολή εξετελέσθη! Τέλος η ρήτρα Μητσοτάκη για λίγους 
μήνες... θα βρούμε άλλα κόλπο να σας τα αρπάξουμε... μετά την ψήφο 
σας...

Κι εμεκ εδώ βρέεεχει... τι όοομορφα που βρέεεχει...!

ΟΑχαχούχας
I------------------ --------------------------------------------------------------------------- ------
1 ...Συνέχεια από την προηγούμενη σελίδα

1 (Δημοσιεύματα λένε 300 εκ.), χωρίς μάλιστα να υπάρχει και η έγκριση 
' που απαιτείται από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή, (αρ.120)

! Στο άρθρο 122 έχουμε τη θέσπιση διάταξης-ομπρέλα για τον προσωρινό 
. μηχανισμό Επιστροφής Μέρους Εσόδων Αγοράς Επόμενης Ημέρας. Η 
. διάταξη προβλέπει ότι οι παραγωγοί ηλεκτρικής ενέργειας θα αηοζη- 
I μιώνονται με διοικητικά οριζόμενες τιμές, οι οποίες θα οριστούν με 
I υπουργική απόφαση. Αυτή θα καθορίσει τον μαθηματικό τύπο για τον 
I καθορισμό της ανώτατης τιμής για κάθε κατηγορία μονάδων (φυσικού 
I αερίου, λιγνιτικές, υδροηλεκτρικά και ανανεώσιμες πηγές).

I Εδώ πρέπει να παραδεχτεί η κυβέρνηση ότι έχει υπάρξει πολύ μεγάλη 
I καθυστέρηση να μπει ένας κόφτης στα υπερκέρδη των ηλεκτροπαρα- 
I γωγών που λέμε ήδη από τον Ιούλιο του 2021 και η κυβέρνηση δεν 
I έχει φορολογήσει ακόμη. Πολύ αργά παραδεχτήκατε ότι υπάρχουν 
I υπερκέρδη, αλλά ακόμα και σήμερα γίνονται «μαγειρέματα», με τρο- 
I πολογίες. Προσπαθείτε να τα μειώσετε.

• Αυτή την καθυστέρηση όμως την έχουν πληρώσει πολύ ακριβά οι κα- 
1 ταναλωτές, νοικοκυριά και παραγωγικοί φορείς. Ακόμα κι αν επιστραφεί 

1 μέσω του Ταμείου Ενεργειακής Μετάβασης, υπάρχει και το θέμα της 
1 στέρησης της ρευστότητας και από τα νοικοκυριά, αλλά και από την 
1 αγορά. Υπενθυμίζω ότι εμείς θεωρούμε ως εύλογο κέρδος, μετά το

πλαφόν, ένα 5%.

. Ας ελπίσουμε λοιπόν ότι ακόμα μια φορά η κυβέρνηση δε θα κάνει το 

. χατήρι στο καρτέλ τπς ενέργειας, σχετικά με το όριο κέρδους στους 
, παραγωγούς ενέργειας. Εφόσον η κυβέρνηση παραδέχεται πλέον ότι 
I υπάρχουν υπερκέρδη, θα έπρεπε να στηρίξει την τροπολογία του ΣΥ- 
I ΡΙΖΑ για τις ρευματοκοπές. Υπάρχουν συμπολίτες μας, οι οποίοι δεν 
I πληρώνουν το ρεύμα, γιατί δεν μπορούν, θα έπρεπε λοιπόν να υπάρξει 
I μια μέριμνα για εκείνους που δεν μπορούν να πληρώσουν τη ρήτρα 
I αναπροσαρμογής.

I Λόγω του μεγάλου μεγέθους του νομοσχεδίου (164 άρθρα), η Κ. Πέρκα 
I επέλεξε να συνεχίσει την εισήγησή της στην Δ' συνεδρίαση της Διαρ- 
I κούς Επιτροπής Παραγωγής και Εμπορίου, στην β' ανάγνωση του νο- 
I μοσχέδιου, όπου και ολοκληρώνεται η επεξεργασία του νομοσχεδίου
• στην επιτροπή

1 Δείτε εδώ το νΐάοο: Η«ρ5://γου<υ.Ββ/ηιο9ϊ5ΐ52Γ59

-Φ-
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Ευχαριστήριο του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας

Ε
κ μέρους των φιλοξενούμενων παιδιών, των εργαζομένων και του Διοικητικού Συμβουλίου του 
Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, ευχαριστούμε θερμά την οι
κογένεια Αυγουστίνου για τη δωρεά χρηματικού ποσού που προσέφερε εις μνήμην της Αυγου
στίνου Μαρίας για τις ανάγκες των φιλοξενούμενων παιδιών του Κέντρου.

Αντί στεφάνων η οικογένεια αποφάσισε να συγκεντρωθεί χρηματικό ποσό από συγγενείς και φίλους για το 
Κέντρο Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας και τις ανάγκες των παιδιών, όπως είχε ανα
κοινωθεί και στην αναγγελία του θανάτου της Μαρίας Αυγουστίνου.
Ενέργειες και προσφορές σαν και αυτή αποδεικνύουν την έμπρακτη αλληλεγγύη και αγάπη στον συνάνθρωπο 
και στα παιδιά και αποτελούν παράδειγμα προς μίμηση για όλους.
Ευχόμαστε ειλικρινή συλλυπητήρια στην οικογένεια και τους οικείους της Μαρίας Αυγουστίνου με τη μνήμη 
της να τους συντροφεύει τη σκέψη τους.

Με τιμή
Για το ΚΚΠΠΔΜ

Ο Πρόεδρος Δ.Σ Ιωάννης Σ. Παρδάλης

//

νγεια.
ν Φλώρινας

ΥΓΕΙΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.
ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

//
4 Μι«ρ<ψ»λ<»γι*ό 
6 Αιματολογικέ

Γσστρενττρολογικό 
Μ Ενδοκρινολογικό 
ζ* Ουρολογικό - Ανδρολογικό 
Φ Αλλεργκιλογικό 
© Γενική Χειρουργική 
@ Ψυχιατρικό

Σίνη Κοντογούρη 8, 53100 ΦΛΩΡΙΝΑ - Τηλ.: 23850 49200-8 - ΡΑΧ: 23850 49209 
ννννν/.γ9σί9^οπη35.9Γ, σ-τηβιΙ: ϊηίο@γ9β»3*ΙΟΓ'η35'9Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρηστό, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ,ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται ία 
εξής τμήματα:

> Ενδοκρινολογικό 
• Αλλεργιολογικό 
» Γενική Χειρουργική 
■ Ψυχιατρική

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία}

« Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογικό 
« Ουρολογικό - Ανδρολογικό

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μέγιστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
(Αφατολογικΐ!, 
βιοχημικό, Ιαλογικό, 
Ανοσολογικό,
Μοριακός έλεγχος)

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
17:30 - 20:30

Πρωί:
08:00 - 14:00
Απόγευμα:
17:30-20:30

Πρωί:
08:00- 1400 
Απόγευμα: 
17-30-20:30

Πρωί:
08:00 -14:00 
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00 - 1400 
Απόγευμα:
1730-20:30

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
1800-21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Κολανοοκώπηοη,
Γαστροσκόπηση,
Πολυποπομή)

Απόγευμα:
17:30-21:00

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα;
1730-21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ- 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
ΐΛίογονιμδτήτα)

Πρωί:
0830-14:00
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830-1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-21:00

Πρωί:
10:30-14.00
Απόγευμα:
1730-21:00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-16:00

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
-ΜΙΚΡύεη£ΜΒΑΙ££Ε
(Αφαίρεση σπίλων, 
λ«ωμάΐωνκ.λ./ί,}

Απόγευμα:
Τ 7:30 - 21Λ0 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-21:00 
{Γ. Κορωναίος)

Πρωί:
0800-14:00 
(X. Πααίνης) 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ Κορωναίος)

Απόγευμα:
17:30-2100
(Γ,ΚορωναέοςΙ

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

Μήνυμα του Δημάρχου 
Φλώρινας για την 

Παγκόσμια Ημέρα κατά 
των Ναρκωτικών

Η
 26η Ιουνίου, Παγκό
σμια Ημέρα κατά των 
Ναρκωτικών και της 

Παράνομης Διακίνησής τους, 
αποτελεί ημέρα αναφοράς 
και ευαισθητοποίησης του 
καθημερινού αγώνα που 
απαιτεί η αντιμετώπιση του 
προβλήματος της εξάρτησης.

Είναι μια μέρα περισυλλογής, 
αλλά και αυτοκριτικής, για την 
αναζήτηση των αιτιών ενός από 
τα σοβαρότερα κοινωνικά προ
βλήματα, που αγγίζει πρώτιστα 
τη νεολαία μας.

0 Δήμος Φλώρινας επιδιώκει 
να στρέψει τους νέους, αλλά και συνολικά τους δημότες ίου, προς 
έναν τρόπο ζωής μακριά από εξαρτησιογόνες ουσίες και με βάαη τον 
αθλητισμό, τον πολιτισμό, τις τέχνες. Παράλληλα, στηρίζει με κάθε 
τρόπο το σημαντικό έργο ίου Κέντρου Πρόληψης των Εξαρτήσεων 
και Προαγωγής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας Π.Ε. Φλώρινας.

Ωστόσο, απαιτείται από την Πολιτεία και το σύνολο των φορέων 
ένα ολοκληρωμένο πλάνο δράσης, που θα δίνει απαντήσεις και θα 
αντιλαμβάνεται το πρόβλημα στη σωστή του διάσταση.

Γιατί, το πρόβλημα των ναρκωτικών είναι υπόθεση όλων μας. Και 
όλοι αξίζουμε μια δεύτερη ευκαιρία ατη ζωή.

Βασίλης Γιαννάκης - Δήμαρχος Φλώρινας

Αγγελία Γάμου

Γ
νωστοποιείται, σύμφωνα με το άρθρο 1369 του 
Αστικού Κώδικα όπως τροποποιήθηκε με το Ν. 
1250/1982 ότι: 0 6οα ΚΙεάίβπ του δρΪΓΟ και της 
Αητίόο το γένος ΚΙοςοπ που γεννήθηκε στο ϋόηζίκΐ Αλ

βανίας και κατοικεί στη Φλώρινα και η Ελπίδα- Θεοδώρα 
Μαλωνά του Εμμανουήλ και της Ρεβέκκας το γένος Βήχα 
που γεννήθηκε στην Άρτα και κατοικεί στην Άρτα πρόκειται 
να παντρευτούν.

Μπιτάκη; Ανθ. Σταύρο;
ΠοΒιιικόδ Μηχανικό* ΑΠΘ 
Ενεργειακό* Επιθεωρητή* Κτιρίων

Μ* ξηέάήί Επ9ΐη«ιίπ9 «π δννεάεη

/
ίπ ί.Λ\η.

ΚΟΣΛΛΙ ΙΛΑΑΤΑ ' 4,

Σόφια ΛοβΑτςη

ΚδΟκινό & Ν. (γωνί«) ΑΜΥΝΤΑΙΟ
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από σελίδα 24
Την επόμενη ημέρα ο Βεϊζαδές 
επανήλθε στο θέμα. Η Σπυρι- 
δούλα όμως και πάλι αρνήθηκε 
τα πάντα. Τότε της είπε ότι έχει 
ένα μέσο για να την κάνει να μι
λήσει. Εννοούσε το ηλεκτρικό 
σίδερο που ήταν στην πρίζα και 
βρισκόταν στο μεγάλο τραπέζι 
του σαλονιού.
Το σατανικό ζευγάρι από τον 
Πειραιά έγδυσε το κορίτσι 
και με τη βία το ξάπλωσε 
πάνω στο τραπέζι. Η Αντι
γόνη Βεϊζαδέ την κρατούσε 
από τους ώμους ώστε να μην 
μπορεί να σηκωθεί, ενώ ο 
σύζυγός της ξεκίνησε τα 
μαρτυρικό βασανιστήρια στο 
παιδί. Άρχισε να την καίει 
πρώτα στα πόδια για να προ
χωρήσει στα χέρια και κατό
πιν σε όλο της το σώμα. Η Επυριδούλα σφάδαζε 
από τους πόνους και λιποθυμούσε κάθε τόσο. Το 
σατανικό ζευγάρι όμως επανερχόταν κάθε φορά 
που η μικρή είχε και πάλι τις αισθήσεις της. 0 βασα- 
νισμός κράτησε πάνω από μία μέρα, ενώ την επο
μένη κυριολεκτικά την πέταξαν στο δωμάτιό της, 
αφήνοντάς την νηστική για 24 ώρες. Ώσπου η Αντι
γόνη Βεϊζαδέ μπαίνοντας μέσα στο δωμάτιο και 
βλέποντας την κατάσταση της Σηυριδούλας, απο
φάσισε να τη μεταφέρει στο νοσοκομείο φοβούμενη 
μην πεθάνει στο σπίτι.
Εκεί η Σπυριδούλα, μετά από τις επίμονες ερωτή
σεις των γιατρών, εξομολογήθηκε τι της συνέβη. Η 
αστυνομία συνέλαβε την Αντιγόνη Βεϊζαδέ, η οποία 
υποστήριξε στην αρχή το αφήγημα του καυτού 
νερού για να ομολογήσει λίγο αργότερα το κάψιμο 
με σίδερο: «Ήμουν μόνη στο σπίτι και ενώ σιδέ
ρωνα το απόγευμα της Τετάρτης μπήκε στο δω
μάτιο η Σπυριδούλα», υποστήριξε ενώπιον του 
ανακριτή. «Μόλις την είδα εκνευρίστηκα γιατί 
επί μέρες με παίδευε για να μου υπόδειξη το 
σημείο που είχε κρύψει το χαρτονόμισμα. (...) 
Μέσα στον εκνευρισμό μου την έπιασα από το 
χέρι, την τράβηξα κοντό μου, σήκωσα το ηλε- , 
κτρικό σίδερο πάνω της και τη φοβέρισα. Της 
είπα να μου πει που είχε το χαρτονόμισμα 
γιατί θα την έκαιγα. Αυτή έβαλε τα κλάματα 
και τις φωνές και χύθηκε πάνω μου για να 
μου πάρει το σίδερο (...). Ακολούθησε πάλη 
και σε μια στιγμή, η μικρή έπεσε κάτω και 
πάνω της το σίδερο.'Ετσι έγιναν τα εγκαύματα 
που έχει στο κορμί της. Εγώ δεν της ακούμ- 
πησα το σίδερο. Και εγώ και ο άνδρας μου 
πάντοτε την κοιτάζαμε. Δεν της έλειπε τίποτα 
και φροντίζαμε να μην την κουράζουμε με 
πολλές δουλειές. (...) Η Σπυριδούλα είναι ένα 
πονηρό και ευφάνταστο κορίτσι. Όλα αυτά που 
λέει είναι ψέματα, φανταστικά».
0 Γιώργος Βεϊζαδές από την πλευρά του, ισχυρί
στηκε ότι ήταν εντελώς αμέτοχος στον βασανισμό 
της Σηυριδούλας.
0 ιατροδικαστής Συλλάνταβος, ωστόσο, ανέφερε 
ότι η Σπυριδούλα έφερε εγκαύματα 1ου, 2ου και 
3ου βαθμού στο πρόσωπο, τον τράχηλο, τον θώ
ρακα, την κοιλιά και τα άνω και κάτω άκρα, 
καθώς και εκχυμώσεις στο μέτωπο, τα βλέφαρα, 
τους μηρούς και τις κνήμες, ενώ στην έκθεση 
που συνέταξε τις επόμενες μέρες και υπέβαλε 
στην εισαγγελία Πειραιά κατέληγε χαρακτηρι
στικά: «Τα εγκαύματα έχουν επάλληλον διάτα- 
ξιν κλιμακοειδούς τύπου και καλύπτουν το

60-65% της επιφάνειας του σώματός της.Ίνα 
προξενηθούν τα εγκαύματα τούτα, το θύμα κα- 
θηλώθη υπό δύο αλληλοβοηθουμένων προσώ
πων».
Η δίκη των Βεϊζαδέ ξεκίνησε στις 30 Ιανουάριου 
1956 στο Κακουργιοδικείο Λαμίας, με τη συγκλονι
στική μαρτυρία της Σηυριδούλας, που περιέγραφε 
με κάθε λεπτομέρεια τις στιγμές φρίκης που έζησε 
στα χέρια του Γιώργου και της Αντιγόνης Βεϊζαδέ.
Η Αντιγόνη Βεϊζαδέ καταδικάστηκε σε 5 χρόνια 
φυλάκισης και ο Γιώργος Βεϊζαδές σε 4,5 αφού 
το δικαστήριο του αναγνώρισε το ελαφρυντικά 
του πράτερου έντιμου βίου και της ειλικρινούς 
μεταμέλειας. Παράλληλα τους επιβλήθηκε και 
χρηματικό πρόστιμο 20.000 δραχμών για ψυ
χική οδύνη.
0 Γιώργος και η Αντιγόνη Βεϊζαδέ πέθαναν λίγα 
χρόνια αργότερα, ενώ η Σπυριδούλα μετά από 
πολλές επεμβάσεις και αφού ενηλικιώθηκε, 
παντρεύτηκε και απέκτησε δυο παιδιά.

Με πληροφορίες από το άρθρο του 
Γιάννη Ράγκου στο βςΙΐπίΒ.δΙοςεροτ.βΓ

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ
το_υ ος_ε

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47 

Τηλ. Επικ.: 2385022404

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52 

Τηλ. Επικ.:231 01 21 528

23 ηχω
Ευχαριστήριο της Ευξείνου 

Λέσχης Φλώρινας

Τ
ο Διοικητικό Συμβούλιο της Ευξείνου Λέσχης Φλώρι
νας ευχαριστεί τον κύριο Ιωάννη Κασκαμανίδη για την 
Δωρεά 61 Βιβλίων εκπαιδευτικού και ιστορικού περιε
χομένου για την βιβλιοθήκη Ευξείνου Λέσχης Φλώρινας.

Η προσφορά αυτή, μας τιμά ιδιαίτερα και συμβάλλει στον εμ
πλουτισμού της Βιβλιοθήκης μας με νέους τίτλους. Τον ευχαρι
στούμε θερμά για το συνεχές ενδιαφέρον εμπλουτισμού της 
βιβλιοθήκης μας όπως, και για την πορεία και εξέλιξη της Λέσχη 
μας.

Με τιμή
Το Δ.Σ. της Ευξείνου Λέσχης Φλώρινας

Ζητείται
Γυναίκα, Ελληνίδα, με γνώσεις νοσηλευτικής, για 
φροντίδα ηλικιωμένης.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα της εφημερίδας και στο 
κινητό 6972832657

Θέση

εργασίας

Η
50ΕΕΒ60ΝΑ.Ε. για τα 
έργα που έχει αναλά- 
βει στην ευρύτερη πε
ριοχή, αναζητά απόφοιτους 

των παρακάτω σχολών:
• Βιομηχανικού Σχεδιασμού 
• Μηχανολογίας 
• Δομικών έργων

Απαραίτητα προσόντα:
• Χειρισμός σχεδιαστικών προ
γραμμάτων (ΑυίοΟΑΟ)
• Ικανότητα ανάγνωσης μηχα
νολογικών σχεδίων
• 'Αριστη γνώση Η/Υ (Μ50Ρ- 
ΡΙ0Ε)
• Γνώσεις αγγλικών

Πληροφορίες:24630-42244, 
Αποστολή βιογραφικού: 
ννοτΙ(5Ηορ@5θΙβΓ9οη.9Γ

ίΐ νοζ χρ^ρι, ^υριάκθ€
ίΙΙΙ

Ν. Χάοου Ε. 2Η390299Ι Ιύν. 81Μ85647®
ϋ» - ΧΕΟΑΚ!

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
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0 6ηβ ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2 53200 ΑΜΥΝΤΑΙΟ 

«3 θί3νΓ3ΐηίλου@γ3Ηϋο.«3Γ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 15/05/2024 21:39:22 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΙΟΥΝΙΟΥ 2022 24 ηχω
χ ω . . .

Καλοκαιρινό, χρυσοκίτρινο, 

αρωματικό γλυκό 

κουταλιού βερίκοκο

Α
γόρασα από τον μανάβη τα πρώτα βερί
κοκα της χρονιάς. Δηλώνω φανατική της 
ζουμερής πορτοκαλοχρυσοκίτρινης σάρκας 
τους και εφόσον τα παράγει άφθονα τούτος ο 

ευλογημένος τόπος, τα απολαμβάνω χωρίς 
μέτρο, ομολογώ, Ιούνιο και Ιούλιο που είναι ο 
καιρός τους.

Τα βερίκοκα είναι ένα φρούτο με αμέτρητες χρήσεις 
στη μαγειρική και στη ζαχαροπλαστική. Φρέσκα, 
αποξηραμένα, νωπά, μαγειρεμένα, λιωμένα, ολό
κληρα, κομματιασμένα, όπως και να τα χρησιμοποι
ήσουμε, νοστιμίζουν και στολίζουν ταυτόχρονα μ’ 
αυτό το υπέροχο χρώμα τους τα πιάτα μας και το 
τραπέζι μας.
“Καίσια” τα έλεγε η γιαγιά μου η Αθηνά, αλλά και οι 
περισσότεροι στο χωριό έτσι τα λέγανε, λέξη που 
μάλλον είναι δάνειο από τα τουρκικά.
Έλεγε και κάτι άλλο η γιαγιά Αθηνά, όταν δοκιμά
ζαμε με τις αταξίες μας την υπομονή της: «Ελάτε 
εδώ και θα σας μάθω εγώ τι εστί βερίκοκο...»! Ποια 
είναι η αρχή της φράσης «τι εστί βερίκοκο» δεν θα 
σας το πω, γιατί απλούστατα δεν το ξέρω. Η δική 
μου εικασία τότε ήταν ότι την πρωτοείπε κάποιος 
νοικοκύρης, που έπιασε κάποιον να του κλέβει τα 
βερίκοκα. Αργότερα, όταν μεγάλωσα και διάβασα το 
10 του Καραγάτση, συνειδητοποίησα ότι το βερί
κοκο, κύριος είδε γιατί, έχει και σεξουαλικό υπονο
ούμενο. Πριν 50 χρόνια, λοιπόν, στο 10 του 
Καραγάτση, υπάρχει το απόσπασμα σε μια σκηνή 
όπου εργατοκόριτσα έχουν πιάσει κουβέντα για το 
σεξ: «Οι πιο μικρές σώπαιναν τάχα ντροπιασμένες. 
Με την έκφρασή τους όμως άφηναν να εννοηθεί ότι 
κάτι ήξεραν από βερίκοκο, κι ας προσποιούνταν την 
πάπια...».
Παλιότερα το «τι εστί βερίκοκο» λεγόταν σαν απειλή 
σε κάποιον που κοκορεύεται ή που μας περιφρονεί: 
«θα σου δείξω εγώ τι εστί βερίκοκο ή θα σε μάθω τι 
εστί βερίκοκο!» και έτσι την καταγράφει στο γύρισμα 
του 20ού αιώνα ο Νικόλαος Πολίτης στη συλλογή 
του και λέει ότι πιθανόν στην αρχή της φράσης να 
κρύβεται μύθος λησμονημένος.
Σήμερα, η σημασία ίσως έχει κάπως μετατοπιστεί, 
μια και ο Μπαμπινιώτης πλάι στην απειλή δίνει και 
τη σημασία της «επισήμανσης της ιδιαίτερης δυσκο
λίας ενός εγχειρήματος».
Στο χωριό, θυμάμαι, δυο ήταν όλες κι όλες οι καϊ
σιές και αυτές προστατευμένες μέσα σε καγκελό- 
φραχτη αυλή. Δέντρα θεόρατα, φορτωμένα με 
χρυσοκίτρινα φρούτα περίμεναν χέρια πολλά για να 
τα δρέψουν.
Όμως η βαριά σιδερένια πόρτα ήταν μονίμως κλει
στή και ένας πυκνός συρματόπλεχτος φράχτης κρα
τούσε μακριά όποιον κοίταζε με λαιμαργία τον 
απαγορευμένο καρπό.
Δυο γριούλες, αδερφές, αν θυμάμαι καλά, ήταν οι 
ιδιοκτήτριες, οι οποίες δεν νοιάζονταν για τις καϊ
σιές, που στέναζαν από το πολύτιμο φορτίο.
Μάλλον προτιμούσαν την ασφάλεια του σπιτιού 
τους, γιατί πολύ σπάνια βλέπαμε δυο μαντιλόδετες, 
μαυροντυμένες φιγούρες να εμφανίζονται στο μικρό 
μπαλκόνι στηριγμένες στα μπαστούνια τους και αυτό 
έκανε τη φαντασία μας να καλπάζει.
Δημιουργούσαμε ιστορίες με δράκους και μάγισσες, 
που μας γέμιζαν φόβο. Και καθώς περνούσε ο και
ρός, τα καίσια, αφού δεν τα μάζευε κανείς, παραω
ρίμαζαν και έπεφταν σαν χρυσή βροχή.
Και εμείς μια σταλιά παιδιά κολλούσαμε το πρόσωπό 
μας στο κάγκελο και παρακολουθούσαμε με θλίψη 
τον θρήνο της βερικοκιάς.Έτσι φάνταζε στο παιδικό 
μου μυαλό τότε.
Είχα γράψει και μια έκθεση στην Πέμπτη τάξη δημο
τικού για μια καϊσιά που κλαίει γιατί κανείς δεν πάει 
να μαζέψει τα παιδιά της και σαπίζουν... ιστορίες 
που δεν έχουν τελειωμό...
Ας είναι περασμένα αλλά όχι ξεχασμένα...
θέλω να σας πω ακόμα πως οι χώρες γύρω από τη
Μεσόγειο παράγουν πολλά βερίκοκα. Σε μια βικιηαί-

ΜαΓεΙ
δεια βρίσκω πρώτη 
σε παραγωγή την 
Τουρκία και την Ελ
λάδα πέμπτη στον 
κόσμο.
Λέγανε παλιά πως 
τα καλύτερα βερί
κοκα είναι της Συ
ρίας.
Εγώ πάντως τα βε
ρίκοκα που αγό
ρασα είναι 
ωραιότατα, αρωμα
τικότατα, γευστικό
τατα και 
ελληνικότατα.
Έφαγα κάμποσο και 
τα υπόλοιπα τα 
έκανα μαρμελάδα 
βερίκοκο, λικέρ βε
ρίκοκο και αυτό το 
υπέροχο τραγανό 
γλυκό.
Το γλυκό βερίκοκο 
πρέπει να ομολο
γήσω πως έχει κά
ποιους... κινδύνους 
στην προετοιμασία 
του. Εύκολα μπορεί 
να λιώσει και να με
τατραπεί σε μαρμε
λάδα!
Γι’ αυτό πρέπει να 
διαλέξετε φρούτα 
ώριμα μεν, αλλά κα
θόλου μαλακά. Επί
σης πρέπει να 
χρησιμοποιήσετε 
ασβέστη για να γίνει 
τραγανό και νόστιμο το γλυκό.
Πώς θα το φτιάξετε:
Διαλέξτε βερίκοκα με σκληρή σάρκα. Πλύνετέ τα 
καλά. Πάρτε ένα χοντρό καρφί ή παρόμοιο μεταλ
λικό αντικείμενο. Εγώ χρησιμοποιώ το πίσω μέρος 
από έναν αναδευτήρα του μίξερ. Κρατήστε το βερί
κοκο σφιχτά στη χούφτα σας για μην ανοίξει και 
σπρώξτε το κουκούτσι ώστε να βγει από το σημείο 
που υπήρχε το κοτσάνι. Τα κουκούτσια δεν τα πε- 
τάμε. θα τα κάνουμε ωραιότατο λικέρ αμαρέτο. 
Φτιάξτε και το ασβεστόνερο ως εξής: Διαλύστε 2-3 
κουταλιές σκόνη ασβέστη σε ένα λίτρο νερό και 
ανακατέψτε καλά. Ρίξτε τα ξεκουκουτσιασμένα βε
ρίκοκα ένα-ένα στο ασβεστόνερο και αφήστε τα να 
μείνουν 2-3 ώρες. Και περισσότερο να μείνουν δεν 
υπάρχει πρόβλημα αρκεί να τα ανακατεύετε πότε- 
πότε. Βάλτε τη ζάχαρη με το νερό σε κατσαρόλα να 
βράσουν. Ανακατέψτε να λιώσει η ζάχαρη. Μετρή
στε 5-7 λεπτά από την στιγμή που θα αρχίσει ο βρα
σμός και κλείστε το μάτι. Αφήστε το σιρόπι να 
κρυώσει. Τα βερίκοκα εν τω μεταξύ μετά την παρα
μονή τους στο ασβεστόνερο θα έχουν σκληρύνει. 
-επλύνετέ τα πολύ καλά και καθαρίστε τα με κο
φτερό μαχαίρι. Βάλτε τα πλυμένα και καθαρισμένα 
βερίκοκα μας για μισή ώρα περίπου σε νερό με λε
μόνι για να διατηρήσουν το χρυσαφένιο χρώμα τους 
και να μην οξειδωθούν.
Μετά αδειάστε τα σε σουρωτήρι και αφήστε να 
στραγγίξουν εντελώς. Βάλτε τα βερίκοκα μέσα στο 
κρύο σιρόπι και αφήστε να βράσουν για 10 λεπτά 
(από τη στιγμή που θα αρχίσει ο βρασμός). Αφαιρέ
στε όσον μπορείτε από τον αφρό που θα εμφανιστεί 
στην επιφάνεια χωρίς να παίρνετε σιρόπι. Μετά το 
δεκάλεπτο κλείστε το μάτι και αφήστε να μείνει για 
24 ώρες. Μετά το 24ωρο αφαιρέστε τα βερίκοκα και 
ξαναβράστε το σιρόπι ώσπου να δέσει τελείως (για 
το δέσιμο των γλυκών κουταλιού ρίξτε και μια ματιά 
στο γλυκό φράουλα). Αφού δέσει το σιρόπι, προσθέ
στε τα βερίκοκα, τη βανίλια και τον χυμό ενός λεμο
νιού αφήστε να πάρει μια βράση το σιρόπι μαζί με τα 
βερίκοκα και κλείστε το μάτι. Λίγο πριν το κατεβά
σετε προσθέστε τα ασπρισμένα αμυγδαλάκια να πά
ρουν μια βράση μαζί με το γλυκό. Γεμίστε με το 
ζεστό γλυκό αποστειρωμένα βάζα. Κλείστε τα καλά 
και αφήστε τα να κρυώσουν αναποδογυρισμένα. Για 
τη διαδικασία αποστείρωσης για τα βάζα, ρίξτε μια 
ματιά στο γλυκό βύσσινο. Τα γλυκά κουταλιού δια
τηρούνται στο ντουλάπι μέχρι να ανοιχτεί το βάζο. 
Από εκεί και πέρα καλό είναι να το φυλάξετε στο 
ψυγείο.
Φτιάξτε το! Είναι ένα υπέροχο γλυκό και πάντα ευ- 
πρόσδεκτο.
Καλή επιτυχία φίλες μου. Μέχρι το επόμενο μαγει
ρικό μας ραντεβού καλά να περνάτε και να θυμάστε 
αυτό που έλεγε η γιαγιά Αθηνά: «Μην κάθεσαι 
άπραγη. Κάνε κάτι. Οτιδήποτε. Αν πιάσει, κάνε πε
ρισσότερο. Αν όχι, κάνε κάτι άλλο... Μόνο μην κάθε
σαι άπραγη».

Σας φιλώ αυγή.

ρΕμΑ Α
Υλικά

- 1 με ν/ι κιλό 

βερίκοκα (ζυγισμένα
με τα κουκούτσια, 

είναι περίπου 20-25 
βερίκοκα)

- Ασβεστόνερο
- Χυμό από ένα

λεμόνι
- 2 σωληνάκια

βανίλιας 
- Αμύγδαλα 

ασπρισμένα 
(προαιρετικά)

Γιο γο σιρόπι:
- 1 κιλό ζάχαρη

- 2Υζ κούπες νερό 

(625 ιηΐ.)
- Χυμό από ένα

λεμόνι

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Η νύχτα ιτον σιδέρωσαν τη 

Σπνριδούλα - Η ιστορία 

φρίκης της 14χρονης

«δούλας των Αθηνών»

Οι δύο δήμιοι της Σπυριδούλας συζητούν
ανύσηχοι με έναν εκ των συνηγόρων τους 

κατά τα διαλείμματα της δίκης

ΓI I ταν 4 Αυγούστου του 1955 όταν οι γιατροί στο Τζάνειο Νοσο- 
Ι·-Ι κομείο του Πειραιά ήρθαν αντιμέτωποι με ένα θλιβερό και πα- 
I I ράλληλα αποτρόπαιο θέαμα.Ένα 14χρονο κορίτσι έκανε 
εισαγωγή με υψηλό πυρετό, αφόρητους πόνους και εγκαύματα
σε όλο του το σώμα. Η γυναίκα που το συνόδευε εξηγούσε λίγο αρ
γότερα στους γιατρούς, ότι τα εγκαύματα προήλθαν από μία κατσα
ρόλα με καυτό νερό.
Η ιστορία της Σπυριδούλας ξεκίνησε όταν αυτή ήταν 12 χρονών, στη
Ματαράγκα Αγρίνιου όπου ζούσε με τους γονείς και τα επτά 
αδέλφια της. Μία μέρα εμφανίστηκε στο χωριό η Αντιγόνη Βεϊζαδέ. 
Μια σύζυγος και μητέρα ενός μικρού παιδιού, που ζητούσε να πάρει 
ένα παιδί στο σπίτι της για να προσέχει το μωρό και να τη βοηθάει 
λίγο στις δουλειές. Οι γονείς της Σπυριδούλας, βιοπαλαιστές οι ίδιοι, 
αποφάσισαν να δώσουν την κόρη τους, ελπίζοντας σε ένα καλύτερο 
μέλλον από αυτό που της επεφύλασσε η ζωή στο χωριό.
Το νέο περιβάλλον δεν ήταν καθόλου όπως το είχαν περιγράφει 
στους γονείς της μικρής Σπυριδούλας. Η Αντιγόνη Βεϊζαδέ με τον 
σύζυγό της Γιώργο (γνωστός στα καταγώγια τηςΤρούμπας) κακο
ποιούσαν ψυχολογικά και σωματικά το κορίτσι σε καθημερινή 
βάση, ενώ είχε επωμιστεί και τις βαριές δουλειές του σπιτιού.
«Έμεινα μαζί τους δύο χράνια. Φρόντιζα το παιδί, καθάριζα, 
σφουγγάριζα, έπλενα, κουβάλαγα τα ψώνια του σπιτιού (...). 
Έκανα υπομονή και δεν μιλούσα», θα πει αργότερα στους δημο
σιογράφους η Σπυριδούλα. Και δεν είναι μόνο αυτά. Μετά από δύο 
χρόνια, τα σημάδια της ασιτίας ήταν εμφανή στο σώμα του κορι
τσιού.
Η κορύφωση ωστόσο του δράματος ήρθε μια ζεστή νύχτα του Αυγού
στου του 1995 και αφού η Σπυριδούλα είχε ζήσει δύο δραματικά χρό
νια με τους Βείζαδέους. 0 πατέρας της οικογένειας κατηγόρησε το 
νεαρό κορίτσι για κλοπή. Του έλειπε, όπως υποστήριξε στη σύ
ζυγό του, ένα χαρτονόμισμα των 50 δολαρίων και ήταν πεπει
σμένος πως το είχε πάρει η Σπυριδούλα. Χωρίς να χάσει χρόνο 
φώναξε τη 14χρονη και τη ρώτησε πού ήταν το χαρτονόμισμα.Έκ
πληκτο το κορίτσι απάντησε ότι δεν γνώριζε, ωστόσο ο Γιώργος Βεϊ- 
ζαδές δεν υποχώρησε. Επέμενε ότι τα λεφτά τα πήρε η Σπυριδούλα 
και για να ομολογήσει την πράξη της, το ζευγάρι άρχισε να τη 
χτυπά με τα χέρια και με ένα ξύλινο αντικείμενο.
0 δήθεν ευυπόληπτος υπάλληλος τραπέζης (αποδείχθηκε πως 
ήταν τοκογλύφος που διατηρούσε σχέσεις με τη Τρούμπα) έχασε 
50 δολάρια και κατηγόρησε τη μικρή Σπυριδούλα πως τα 
έκλεψε...

Συνέχεια στη σελίδα 23...
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